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خبر اختصاصی // مدیرکل بیمه ایران استان هرمزگان از انقعاد تفاهم نامه بیمه ای مطلوب با اتحادیه 
سراسری شرکت های تعاونی صیادان کشور خبرداد و گفت:  جامعه زحمت کش صیادان عضو اتحادیه 

کشور زیر چتر بیمه ایران در پوشش های مختلف بیمه ای قرار گرفتند. 
  حیدرشــعبانی در گفت و گو با خبرنگار روزنامه، اظهار کرد: یکی از برنامه ها و دغدغه های شــرکت بیمه 
ایران از گذشته تا کنون ارائه خدمات بیمه ای مطلوب به قشر زحمت کش جامعه صیادان است که نقش بسزایی 
 در راســتای تامین پروتئین کشور، اشــتغالزایی، ارزآوری و تولید را برعهده دارند.وی در ادامه افزود: این امر 
 مهــم با تلاش و پیگیری های مجدانه این شــرکت بیمه گر دولتی و با همکاری شایســته مجموعه اتحادیه 
سراســری شرکت های تعاونی صیادان کشور برای ارائه خدمات بیمه ای  متناسب با نیاز جامعه صیادان منعقد 

شده است. 

  بهره مندی۱۴۰ هزار نفر از جامعه صیادان از خدمات بیمه ای 
   مدیر کل بیمه ایران اســتان هرمزگان از مفاد اجرا و پوشــش های بیمه ای این تفاهم نامه، گفت: بر اســاس 
 این تفاهم نامه جامعه صیادان ۱۴۰ هزار عضو دارد که از این تعداد هفت هزار شــناور در قالب کشتی و انواع 
موتور لنج و نزدیک بر چهار هزار قایق موتوری در سراســر کشــور تحت پوشش بیمه بدنه، ماشین آلات، 
مسوولیت کشتی و لنج ها  و قایق های موتوری صیادی قرار می گیرند و می توانند از خدمات بیمه ای در مواقع 
لزوم استفاده کنند.شعبانی در ادامه به پوشش های مازاد بیمه ای این تفاهم نامه اشاره داشت و خاطر نشان کرد: 
بیمه درمان تکمیلی، عمر و حادثه اعضا، مسوولیت کارفرما در قبال کارکنان و قرارداد گروهی ثالث و بدنه که 
با ارائه تسهیلات و تخفیفات ویژه به مدت یک سال بر اساس این تفاهم نامه با قدیمی ترین بیمه گر ایرانی ) 

شرکت سهامی بیمه ایران( منعقد شده است.

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31
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خط ونشان فرماندار بندرعباس 
برای اجرای محدودیت های 
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قرارگاه ۱۷ ربیع الاول در هرمزگان 
تشکیل شد

ادامه از تیتر یک//
  نمود پیدا کردن خدمات بیمه ای در ارائه خدمات پس 

از فروش 
   مدیر کل بیمه ایران استان هرمزگان، افزود: حلاوت و شیرینی 
قراردهای بیمه ای در انجام خدمات پس از فروش است، زیرا 
 آن جاست که نقش شــرکت بیمه گر به عنوان یک حامی و 

یــاری کننده از زیان دیدگان نمود پیدا می کند تا از آلام وارده 
به جامعه هدف خود کاســته شود.وی در این خصوص، ابراز 
کرد: بیمه ایران به عنوان تنها بیمه ای دولتی کشور می تواند نقش 
اجتماعی خود را از اقشــار آسیب پذیر جامعه در قالب ارائه 
خدمات موثر بیمه ای با توجه به نیاز جامعه طراحی و به آحاد 
جامعه خدمات رسانی دهد.  شعبانی گفت: صنعت بیمه با توجه 

به کارکرد، خدمات و پوشش های مناسب بیمه ای قابل ارائه در 
بخش های مختلف زندگی مردم، نظیر بیمه های آتش سوزی، 
ثالث، عمر و پس انداز، مسوولیت، مهندسی، حوادث و  درمان 
و ...، می تواند نقش بسزایی در زمان بروز حوادث برای آحاد 

جامعه ایفا کند تا مرهمی بر آلام آنان در شرایط دشوار باشد.
   بیمه یکی از نیازهای اساسی زندگی است

  مدیرکل شــرکت بیمه ایران استان هرمزگان در پایان با بیان 
اینکه متاسفانه در کشور ما آحاد جامعه هنوز با واژه » بیمه « 
غریب هستند، افزود: مردم آن را به عنوان کالای لوکس قلمداد 
می کنند و فقط بیمه را با عنوان » شخص ثالث « می شناسند، 
در صورتی که بیمه را باید به عنوان یکی از نیازهای اصلی اولیه 

در سبد زندگی جامعه گنجانده شود.

آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای
شرکت فولاد هرمزگان جنوب - شماره 136386

موضوع مناقصه: انجام عملیات  طراحی، تامین ، نصب ، تست و راه اندازی سیستم پایش آنلاین گازها و غبار بر روی 
EPC دودکش های غبارگیرهای واحد فولاد سازی و واحد آهک شرکت فولاد هرمزگان جنوب به صورت

مدت قرارداد: 13 ماه از تاریخ ابلاغ 
مناقصه گزار: شرکت فولاد هرمزگان جنوب 

نحوه دریافت اسناد: کلیه متقاضیان با ارسال اسناد ذیل به شماره فکس 33530145-076 می توانند نسبت به دریافت اسناد مناقصه اقدام نمایند.1- 
واریز مبلغ 500،000 ریال به شــماره حساب 0111111100008 نزد بانک ملی شعبه مرکزی هرمزگان، به نام شرکت فولاد هرمزگان جنوب بابت 

خرید اسناد مناقصه 
2- نامه اعلام آمادگی شرکت در مناقصه با ذکر شماره تماس و ایمیل رسمی

توضیحات:
1- تضمین شرکت در مناقصه به مبلغ  1.610.000.000) یک میلیارد و ششصدو ده میلیون ( ریال خواهد بود.

2- نوع تضمین: 
 الف- ضمانتنامه بانکی به نفع کارفرما: مدت اعتبار تضمین بانکی حداقل سه ماه بوده و برای سه ماه دیگر نیز قابل تمدید باشد.

 ب- فیش واریز وجه نقد معادل مبلغ ضمانت نامه به شماره حساب 0111111100008 نزد بانک ملی  شعبه مرکزی هرمزگان 
3- شرکت کنندگان ملزم به ارائه گواهي صلاحیت ایمني ازسازمان تعاون،کار و رفاه اجتماعی مي باشند.

ج( جدول زمانی انجام مناقصه:

روابط عمومی شرکت فولاد هرمزگان جنوب

نکته: تاریخ بازگشایی پاکات ج متعاقبا اعلام خواهد شد.
متقاضیان برای آگاهی بیشــتر می توانند در ساعات اداری با شماره تلفن های 33530003 با کد 076 داخلی 3195 )اطلاعات بازرگانی( 

تماس حاصل نمایند. قابل ذکر است که هزینه های چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه خواهد بود

آخرین مهلت دریافت اسناد 
99/08/28

تاریخ گشایش پاکات الف و ب 
99/09/11

آخرین مهلت تحویل پاکات 
99/09/10

مدیرکل بیمه ایران استان هرمزگان خبرداد 

جامعه صیادان کشور زیر چتر بیمه ایران
  جامعه زحمت کش صیادان عضو اتحادیه کشور زیر چتر بیمه ایران در پوشش های مختلف بیمه ای قرار گرفتند

مدیرکل بیمه ایران استان هرمزگان خبرداد 

جامعه صیادان کشور زیر چتر بیمه ایران

رئیس اتحادیه املاک:

همه  فروشنده اند!
صفحه 7را بخوانید

ادامه در همین صفحه



اختراع پادری هوشمند خشک کننده 
و ضد عفونی کننده پاها توسط دانش آموزان هرمزگانی

  گروه خبر // سپهر دهقانی و محمدرهام زارعی دانش آموزان پایه پنجم و 
عضو فعال پژوهشسرای دانش آموزی شهید اصغر قاسمی ناحیه یک موفق به 
اختراع پادری هوشمند خشک کننده و ضدعفونی کننده پا شدند و این اختراع 
را به نام خود به ثبت ملی رساندند.به گزارش خبرنگار دریا ، اسحق زارعی با 
اعلام این خبر افزود: دانش آموزان مستعد و توانا؛ سپهر دهقانی و محمدرهام 
زارعی پایه پنجم دبستان پســرانه غیر دولتی سما )شعبه یک( ناحیه یک و 
عضو فعال پژوهشســرای دانش آموزی شهید اصغر قاسمی این ناحیه ناحیه 
یک پادری هوشــمند خشک کننده و ضدعفونی کننده پا را اختراع نمودند و 
این اختراع به ثبت ملی رسید. مدیر دبستان سما هم در خصوص این اختراع 
گفت: بنا به اظهارات دانش آموزان مخترع این اختراع یک پادری اســت که 
در ورودی منازل، خروجی حمام و دستشــویی و هر جای دیگری که امکان 
 وارد یا خارج شدن افراد با پاهای خیس وجود دارد مانند استخرها، پلاژها، 
باشگاه ها و ... قرار میگیرد. خشک و ضد عفونی کردن پاها یکی از بهترین 
 روش ها بــرای جلوگیری از انتقال آلودگی به پاهــا و فرش و موکت و ... 
می باشد. بابک دهقانی معلم راهنمای این دو مخترع جوان نیز عنوان کرد: یکی 
دیگر از دلایل استفاده و ساخت این اختراع، زدودن نجاست و کثیفی موجود 
در پاهای افراد بعد از خارج شدن از توالت ها است که با خشک شدن پاها در 
ابتدای ورود دیگر هیچ کثیفی به مکان های دیگر منتقل نمی شود.وی در ادامه 
افزود: پس از استحمام، باید پاها و فاصله میان انگشتان پا به طور کامل خشک 
شود؛ چون پس از شستن پا، اغلب رطوبت میان انگشتان پا باقی می ماند و این 
رطوبت زمینه ساز پرورش قارچ هایی در این محیط می شود که بیماری زا هستند 

و به سفید و لیچ شدن فاصله میان انگشتان پا منجر می شوند.

خط ونشان فرماندار بندرعباس 
برای اجرای محدودیت های کرونایی اصناف

  گروه خبر // جلســه بررســی آخرین وضعیت اجرای محدودیت زمانی 
فعالیتهای صنفی و هم اندیشی اجرای بهتر مصوبه مزبور با روسای اتحادیه های 
صنفی ذیربط و دستگاههای متولی به ریاست عزیزاله کناری فرماندار در محل 
سالن غدیر فرمانداری تشکیل شد.به گزارش خبرنگار دریا ؛ فرماندار بندرعباس 
در این جلسه ضمن تشکر از همراهی اصناف، مردم و ادارات ذی ربط در رعایت 
پروتکل های بهداشتی اظهار داشت: رعایت دقیق مصوبه ستاد ملی کرونا برای 
کلیه واحدهای صنفی ذی ربط یک ضرورت است.وی در ادامه گفت: مسئولیت 
اجرای مصوبه محدودیت زمان فعالیت واحدهای مشمول با روسای اتحادیه های 
ذی ربط می باشد و باید اطلاع رسانی لازم را در خصوص مصوبه مذکور به زیر 
مجموعه های خود داشته باشند و نظارت کنند تا اجرای مصوبه به خوبی انجام 
شود و تیم بازرسی خود را نیز فعال کنند.این مقام مسئول بیان داشت: تعزیرات 
حکومتی در صورت لزوم با صنوفی که دستورالعمل را اجرا نمی کنند برخورد 
قاطع داشته باشد و روسای اتحادیه ها گزارش روزانه را به صمت و فرمانداری 
ارســال نمایند.نماینده عالی دولت در شهرستان عنوان کرد: تیم های بازرسی 
صمت، بهداشت، ســپاه با جدیت ورود کنند و هر کجا تخلفی مشاهده کردند 
 فورا اعمال قانون صورت گیرد و بهداشت نیز عرضه قلیان در اماکن عمومی را 
جمع آوری و معدوم نماید و همچنین شهرداری در ساحل از تجمعات و عرضه 
قلیــان جلوگیری و معدوم کند.عزیزاله کناری تصریح کرد: اماکن، امورمالیاتی 
و تعزیرات بازدیدهایی را از محدوده خیابان بهادر جنوبی، شــریعتی و خیابان 
ورزش داشته باشند و در صورت مشــاهده فعالیت بنکداران و انبارهای آنها 
برخورد کنند ضمن اینکه گزارش شده تعدادی تحت عنوان خرده فروشی اقدام به 
عمده فروشی می کنند لذا مجموعه جدید بنکداران همچنان این ظرفیت را دارد تا 
این صنوف و انبارها به آنجا منتقل شوند و مجموعه امور مالیاتی نیز در این منطقه 
با جدیت ورود کنند.فرماندار بندرعباس در پایان گفت: هلال احمر ، آتش نشانی 
و راهداری و ســایر اداراتی که سیستم صوتی بر خودروهای آنها نصب است 
همچنان هشدارهای صوتی لازم را در سطح شهر به مردم بدهند تا ضمن رعایت 

پروتکل های بهداشتی از هر گونه تجمعی خودداری شود.

خبر

خبری
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جنگ اقتصادی دشمنان علیه کشورمان، فعالان  گروه خبر // استاندار هرمزگان گفت: در شرایط 

اقتصادی بخش خصوصی با تعهد نقش آفرینی 
کرده اند و باید حمایت لازم را از این بخش انجام 

دهیم و مشکلات آنان را رفع کنیم.
 فریدون همتی در نشست شورای گفتگوی دولت و 
بخش خصوصی استان هرمزگان، عنوان کرد: فعالان 
اقتصادی و بخش خصوصی نقش بســیار مهمی در 
عرصه تولید، صادرات و ارزآوری برعهده دارند و با 
 پرداخت مالیات نیز در اداره کشــور نقش مهمی ایفا 
می کنند.وی ادامه داد: در شــرایط جنگ اقتصادی 
دشــمنان علیه کشــورمان، فعالان اقتصادی بخش 
خصوصی با تعهد نقش آفرینی کرده اند و باید حمایت 
لازم را از این بخش انجام دهیم و مشــکلات آنان را 
رفع کنیم.استاندار هرمزگان افزود: وصول درآمدهای 
مالیاتی از موارد بسیار مهم در اداره کشور محسوب 

می شــود و با توجه به شرایط تحریم های دشمنان و 
همچنین شیوع ویروس کرونا، لازم است هماهنگی 
بیشــتری بین بخــش خصوصی، کســبه و فعالان 
اقتصادی با امور مالیاتی اســتان ایجاد شود تا بخش 
خصوصی بتواند با آسودگی و رضایت خاطر فعالیت 
خود را انجام دهد و مالیــات را بپردازد. به گزارش 
ایســنا ؛ همتی تصریح کرد: باید با تنظیم روابط بین 
بخش خصوصی و دولتی، در راستای رفع مشکلات 
با هماهنگی مناسب تلاش شود تا کارها به صورت 
روان، دقیق و شــفاف صورت گیرند و زمینه فعالیت 
مناســب برای بخــش خصوصی فراهم شــود.وی 
همچنین بر لزوم رفع مشکل بازگشت ارز صادراتی 
تاکید و بیان کرد: در این راستا نیز پیگیری های لازم 

صورت خواهد گرفت.

گروه خبر// با حضور دکتر زمانی رئیس 
عالیه دانشگاه پیام نور و با حضور دکتر 
مرادی و دکتر آرامی نمایندگان شریف 
بندرخمیر،  قشم،  بندرعباس،  مردم 
حاجی آباد و ابوموســی پژوهشکده 
 زیســت فنــاوری و بوم شناســی 

خلیج فارس افتتاح گردید.
  بــه گــزارش خبرنگار دریــا ، دکتر 
 محمدرضــا زمانــی رئیس دانشــگاه 
پیام نور  کشور به صورت  ویدیو کنفرانس 
در آیین این افتتاحیه با بیان اینکه استان 
هرمزگان پتانسیل بســیار خوبی دارد و 
اکونومی خلیج فارس به عنوان یک منبع 
عمده در کشور می باشد، گفت: افتتاح این 
پژوهشکده قدم اول است و باید توسعه 

آن تدوام یابد و از زحمات دکتر خیری 
رییس دانشگاه پیام نور هرمزگان، خانم 
دکتــر عیدی و دکتر فتــی رئیس پارک 
علم و فنــاوری هرمزگان  و از همراهی 
نمایندگان مجلس تقدیر و تشکر نمود.
دکتر زمانی ابراز امیدواری کرد: با افتتاح 
این پژوهشکده جهش تولید علم،کسب 
ثروت، درآمــد زایی و اشــتغال زایی 
خوبی رقم خواهــد خورد.در ادامه دکتر 
 مرادی نماینده مردم بندرعباس، قشــم، 
حاجی آباد، بندرخمیر و ابوموســی با 
اشاره به اینکه گذشتگان در حوزه زیست 
محیطــی این میراث گرانبهــا را خوب 
حفظ کردند متاســفانه در حال حاضر با 
این وضعیت آب شــیرین کن ها و صید 

ترال و کف روبی ها  ما چه مســئولیتی 
داریم اظهار داشــت: آیــا این کار  یک 
فعالیت علمی خوبی اســت یا باید یک 
تجدید نظــری در اینخصوص داشــته 
باشــیم.همچنین در ادامــه دکتر منصور 
بندرعباس  مــردم  نماینده  دیگر  آرامی 
در مجلس شــورای اسلامی با اشاره به 
 اینکه دانشگاهها با جامعه ارتباط برقرار 
می کنند و توجه خاصی به مسئولیت های 
اجتماعی و بنگاههای علمی و اقتصادی 
دارند، گفت: قطعا با این حرکت ها شاهد 
رشد و پیشرفت و توسعه خوبی خواهیم 
بود و دانشگاهها در این زمینه مسئولیت 
دوچندانــی دارد.در ادامــه دکتر کریمی 
معاون پژوهشی و فناوری دانشگاه پیام 

 نور با اشــاره به اینکه این پژوهشــکده 
مــی تواند ظرفیت منطقــه هرمزگان را  
به ملی و فراملی منعکــس کند، افزود: 
هرمزگان در حوزه دریا محور و تجارت 
ظرفیت بالایی دارد و باعث نوید بخش و 
شاهد اتفاقات خوبی خواهیم بود.در پایان 
خانم دکتر عیدی رئییس پژوهشکده نیز 
گفت:  این پژوهشکده  با هدف کمک به 

رفع نیازهای علمی و پژوهشی و آموزشی 
در حوزه های مختلف و به دنبال اجرای 
طرح های مشــترک ملی و بین المللی 
است.گفتنی اســت بعد از پایان مراسم 
پژوهشکده زیست شناسی و بوم شناسی 
خلیج فــارس افتتاح گردید و احکام که 
توسط دکتر زمانی ریاست عالیه دانشگاه 

صادر شده بود به اعضا اهدا شد.

استاندار هرمزگان تاکید کرد

حمایت از  فعالان اقتصادی بخش خصوصی و رفع مشکلات آنها

افتتاح پژوهشکده زیست شناسی و بوم شناسی خلیج فارس 

گروه خبر // معاون خدمات شــهری شهرداری 
بندرعباس از بسیج همه امکانات و ظرفیت ها برای 
جمع آوری به موقع زباله از سطح مناطق شهری 

بویژه در منطقه یک و سه بندرعباس خبر داد.

  به گزارش خبرنگار دریا  ؛ اســماعیل موحدی نژاد 
افزود: عمل نکــردن پیمانکار منطقه یک به تعهدات 
خود در قرارداد و ترک کار ، ســبب انباشت زباله تا 
زمان جمع آوری در این منطقه شــد.وی بیان کرد: 
پیمانکاران تنظیف حتی پس از پایان قرارداد خود باید 
تا شش ماه نســبت به جمع آوری زباله در محدوده 
مورد نظر و تا زمان انتخــاب پیمانکار جدید اقدام 
کنند.معاون خدمات شــهری شهرداری بندرعباس با 

اشــاره به اینکه پیمانکار منطقه یک بدلیل داشتن 
مشــکلات مالی خود از ادامه فعالیت منصرف شده 
بود گفــت: پس از اطلاع از این موضوع ســامان 
بخشیدن به وضعیت این منطقه در دستور کار قرار 
گرفت و از امکانات سایر مناطق نیز در این بخش 
 اســتفاده شد.اسماعیل موحدی نژاد افزود: اکنون با 
بهره گیری از ماشــین آلات و نیروی انسانی دیگر 
مناطق و ســازمان های تابعه شهرداری بندرعباس 

جمع آوری زباله در منطقه یک به سرعت در حال 
انجام است.وی تصریح کرد: بزودی پیمانکار جدید 
برای این منطقه مشخص می شود و با پیمانکار قبلی 
نیز بدلیل عمل نکردن به تعهدات خود بر اســاس 
قانون رفتار خواهد شــد.این مقام مسئول همچنین 
اضافه کرد: در منطقه سه و شهرک پیامبر اعظم )ص( 
که در روزهای گذشــته حجــم زباله های تولیدی 
شــهروندان بالا بود امور جمــع آوری با حداکثر 
فعالیت پیمانــکار مربوطه در حال انجام اســت.

اسماعیل موحدی نژاد به شهروندان اطمینان داد که 
جمع آوری به موقع زباله از سطح مناطق در الویت 
برنامه های خدمات شــهری شهرداری بندرعباس 

قرار دارد و این امر با قوّت انجام می شود.

    
سرمقاله

  درحالــی هر روزه اخبار جدید از حمله ســگ ها به اقشــار 
 مختلف به گوش می رسد که بنظر می رسد عزمی برای جمع آوری 
سگ ها وجود ندارد تا جاییکه سگ ها حتی در بیمارستان ها به عنوان 
مهمترین مراکز بهداشتی و درمانی هم وجود دارند و به دانشجویان و 
 کادر درمان و... هم بارها حمله کــرده و آنها را زخمی کرده اند. در 
پارک ها و معابر هم ســگ های ولگرد وســگ هایی که افرادی به 
 همراهشــان می آورند هم بارها به رهگذران و شــهروندان حمله 
کرده اند و سال گذشته هم کودکی در قشم را دریدند و کودک جانش را 
 از دست داد. در محلات حاشیه ای هم بارها سگ ها به ساکنان حمله 
کرده اند. با افزایش تعداد ســگ هــا در مناطق مختلف و حمله به 
شهروندان بایستی اقدامی اساسی برای جمع آوری آنها صورت گیرد. 
هرازگاهی انتشار عکس های از تجمع سگ ها در جلوی بانک ها، 
ادارات، ساحل و... در فضای مجازی باعث شده است که نشان داده 
شود هیچ مکانی را نمی توان خالی از گله های سگ ها دید. از طرفی 
دیگر برخی افراد سگ هایی دارند که همراهشان می برند و گاهی این 
سگ ها نیز باعث آزار واذیت و حمله ور شدن به کودکان و زنان شده 
و اتفاقات ناگواری را رقم زده اند. خبرنگاران هم از آســیب سگ ها 
درامان نماندند و چند ماه قبل بود که یکی از خبرنگاران استان مورد 
حمله سگی در یکی از محلات قرار گرفت. این سگ ها بطور حتم 
 باعث انتقال بیماری هم می شــوند و نباید نسبت به جمع آوری آنها 
 بی تفاوت بــود. با روند فعلی که برنامه ای بــرای جمع آوری و یا 
عقیم سازی سگ ها وجود ندارد، بیم آن می رود که در برخی مناطق 
تعداد این حیوانات از شهروندان ساکن آن مناطق سبقت بگیرند و به 
قول ظریفی، تا مدتی دیگر سگ ها که در برخی مناطق تعدادشان بیشتر 
از ساکنان شد، ادعای حکمرانی در آن منطقه می کنند و ساکنان بایستی 
از آنجا بروند و یا در خدمت این سگ ها باشند و غذای شان را تامین 
کنند و... متاسفانه تاکنون مسئولان بی آزار برای این سگ های پرآزار 
اقدامی نکرده اند. انتظار منطقی این است که سگ ها در روستاها باشند 
تا از گله های گوسفند و... مراقبت کنند و با گرگ ها و روباه و... مقابله 
کنند و مرغ ، خروس ها ، گاو و گوســفندها در امان بمانند. اما اینکه 
در شهرها و در محلات و پارک ها، خیابان ها، محوطه برخی ادارات 
و بیمارستان ها و... مملو از سگ باشد، قابل توجیه و پذیرش نیست 
 و بایســتی در این بخش چاره اندیشی مناسبی صورت گیرد و آنها 
جمع آوری شده و منطقه ای مناسب منتقل شوند. مسئولان مربوطه 
بایستی در این بخش برنامه ریزی مناسبی داشته باشند تا شهروندان نیز 
با آسایش و آرامش در خیابان ها و معابر رفت و آمد کنند و در محوطه 
اماکن بسته مانند ادارات و بیمارستان ها نباید سگ وجود داشته باشد 
و بایستی این سگ ها جمع آوری شده وبه مکانی منتقل شوند که برای 
دیگران آزار و آســیبی نداشته باشد. گاهی شنیده می شود که برخی 
کودکان بدلیل حمله سگ ها به آنها در ساحل، پارک، خیابان و... که 
آســیب دیده اند، شب ها نیز کابوس می بینند واز خواب می پرند. به 
همین دلیل بایستی چاره ای اساسی برای جمع آوری سگ ها اندیشید 

و مسئولان نسبت به این موضوع بی توجه نباشند.
  علی زارعی

سگ های پرآزار، مسئولان بی آزار

موحدی نژاد معاون خدمات شهری شهرداری بندرعباس خبر داد

بسیج همه امکانات برای جمع آوری به موقع زباله

پشت پرده سیاست 

انتخابات الکترونیک از حرف تا عمل  
سخنگوی شورای نگهبان از آمادگی برای الکترونیکی برگزار کردن انتخابات ۱۴۰۰خبرداد. 
چالش های برگزاری این روش در سایه کرونا چیست؟ اولین بار در سال 78  استارت 
انتخابات الکترونیکی در کشور ما زده شد و قانون، وزارت کشور را مکلف کرد که ظرف 
مدت شش ماه نسبت  به نوین  سازی شیوه های   رأی گیری و شمارش آرا اقدام کند؛ قانونی 
که  پس از گذشت 2۰ سال  اگرچه جسته و گریخته اما تاکنون  به طور کامل اجرایی نشده 
است. حالا اما شرایط کرونایی کشور مسئولان و مقامات مختلف را بسیج کرده که هر طور 
شده برای  ۱۴۰۰ انتخابات الکترونیک را اجرایی کنند. موضوعی که در عین مزیت های 
فراوان،  اشــکالات زیادی هم می تواند داشته باشد؛ این که بسیاری از مناطق کشورمان 
دسترسی به اینترنت ندارند و از همین رو نمی توانند در انتخابات شرکت کنند یا این که 
رای گیری به صورت الکترونیکی در سطح وسیعی همچون انتخابات مجلس  آزمایش 
نشده و ممکن است که نسبت به مواردی همچون نفوذ هکرها آسیب زا باشد. همین امر  
باعث شده که نهادهایی  همچون شورای نگهبان که مسئولیت صیانت و حفاظت از آرای 
مردمی را دارند با نگاه تردید به این موضوع بنگرند.در همین زمینه  اما عباسعلی کدخدایی 
سخنگوی شورای نگهبان در خصوص انتخابات ۱۴۰۰ در شرایط کرونایی و این که باید 
اطمینان ۱۰۰ درصدی از حفظ و صیانت آرا حاصل شــود ، گفت:» در بحث انتخابات 
الکترونیک اگر این اطمینان برای ما حاصل شود که امکان مخدوش شدن آرا به حداقل 
برسد قطعا شورای نگهبان این آمادگی را دارد که این کار را انجام دهد.دوستان در وزارت 
کشور کارهای خوبی انجام داده اند اما همچنان دغدغه اعضای شورای نگهبان باقی است 
که تا چه اندازه می توانیم اطمینان حاصل کنیم آرا به درستی اخذ و قرائت شود.« اگرچه 
»جمال عرف« معاون سیاسی وزیر کشور در نشست خبری اخیر خود درباره انتخابات 
الکترونیک و اقدامات جدی وزارت کشور در خصوص الکترونیکی شدن انتخابات گفته 
بود: »برای برگزاری انتخابات باید 2۰ تا 3۰ هزار صندوق رأی الکترونیک تولید شــود 
که در شرایط موجود با کمبود آن مواجه هستیم البته شورای نگهبان ایرادات امنیتی را به 
آن وارد می داند.« اما هنوز خبری مبنی بر توانایی کامل و صد درصدی  وزارت کشــور 
برای برگزاری انتخابات الکترونیکی و درعین حال صیانت شده  در خرداد ۱۴۰۰ منتشر 
 نکرده اســت. باید گفت که انتخابات الکترونیکی اگرچه به طور کامل نه،  ولی در کنار 
رای گیری به صورت کاغذی مورد استفاده قرار گرفته است. در همین زمینه در سال 96 
در برخی از شــعب اخذ رای پنجمین دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا به 
صورت همزمان الکترونیکی و کاغذی برگزار شــد و در کنار پیامد های مثبتی از جمله 
کاهش خطای انسانی، افزایش دقت، کاهش تخلفات انتخاباتی و شمارش الکترونیکی 
سریع و دقیقی که داشت، نقاط ضعفی  را هم درپی داشت که وزارت کشور را با چالش 
جدی روبه رو کرد.  یکی از این نقاط ضعف این بود که در گواهی تاییدیه محصول توسط 
مرکز تحقیقات صنایع انفورماتیک تنها استانداردهای سازگاری، مغناطیسی مورد آزمایش 
قرار گرفته بود و در گواهی ارزیابی امنیتی توســط شرکت صنایع امنیت فضای تبادل 
اطلاعات و همچنین گواهی ارزیابی امنیتی تجهیزات رای گیری الکترونیکی مشخص نشده 
بود، چه ارزیابی امنیتی تحت چه استانداردی صورت گرفته است. همچنین عدم انجام 
نظرسنجی از افراد رای دهنده، کارکنان انتخاباتی در زمان برگزاری انتخابات و اعلام نتایج 
و تحلیل آن ها از ضعف های دیگر عملکرد وزارت کشــور اعلام شده بود. در هر حال 
هفت ماه بیشتر به انتخابات ریاست جمهوری نمانده و مسئولان مربوط باید با رفع این 

نواقص، چاره ای برای شرایط کرونایی کشور در انتخابات پیش رو بیندیشند. 

دیدار ظریف با خان 
وزیرخارجه کشورمان در سفر 3 روزه به پاکستان به دنبال چه بود؟ 

محمد جــواد ظریف،وزیر خارجه کشــورمان پس از پایان ســفر دوره ای به 
کشــورهای آمریکای لاتین، برای انجام رایزنی های دیپلماتیک با مقامات ارشد 
پاکستان، راهی اسلام آباد شده است. انجام این سفر، در شرایطی که سیاست های 
منطقه ای آمریکا در افغانســتان و غرب آسیا متأثر از رفتن ترامپ خواهد بود، 
می تواند بر مبنای کســب آمادگی دو طرف برای تقویــت همکاری در فضای 
جدیدی باشد که انتظار می رود بر معادلات منطقه ای حکمفرما شود. موضوعی که 
اهمیت سفر ظریف به پاکستان را چندبرابر می کند، به ویژه که وزیر خارجه ایران 
در میان دیدارهای خود با مقامات اســلام آباد دیدار با فرمانده ارتش پاکستان 
را که تصمیم گیر نهایی در برخی از مهم ترین پرونده های سیاســت خارجی این 
کشور از جمله صلح افغانستان و مسئله کشمیر و پیمان نامه های نظامی و امنیتی 
اســت، در دستور کار قرار داده اســت. ظریف نیز در سومین دیدار رسمی خود 
در اســلام آباد-پس از ژنرال باجوا فرمانده ارتش و شــاه محمود قریشی وزیر 
امور خارجه کشــور میزبان- با »عمران خان« نخست وزیر پاکستان دیدار کرد. 
تحریم های غیرقانونی و یک جانبه آمریکا علیه ایران موجب شده تا تهران برای 
کاهش تأثیرات تحریم ها گسترش همکاری های اقتصادی با کشورهای همسایه 
را در اولویت قرار دهد. در ســفر سال گذشته عمران خان نخست وزیر پاکستان 
به تهران دو طرف درباره توســعه تجارت دوجانبه به رقــم 5 میلیارد دلار در 
سال تا سال 2۰2۱ توافق کردند. پاکستان بازار بزرگی برای فروش محصولات 
ایرانی می تواند باشــد و از طرف دیگر این کشور مسیر دسترسی ایران به چین 
اســت. بر اساس جزئیات غیر رسمی که رســانه ها از قرارداد 25 ساله ایران با 
چیــن خبر داده اند یکی از موارد مهــم این توافق تعهد ایران به تامین گاز برای 
پاکســتان و چین با استفاده از راهگذر اقتصادی چین و پاکستان است. در طرف 
مقابل ایران مســیر مطمئن ترانزیت کالاهای پاکستانی به ترکیه و اروپاست. هر 
دو کشــور عضو سازمان همکاری های شانگهای هستند )ایران هنوز عضو ناظر 
است( و همچنین دو عضو بنیان گذار سازمان همکاری اکو هستند. از بعدی دیگر 
عمران خان نخست وزیر پاکستان در دو سال گذشته در چندین مرحله به تلاش 
برای میانجی گری میان ایران و عربســتان اقدام کرد که با سرسختی سعودی ها 
راه به جایی نبرد. حال تلاقی شکســت نظامی عربســتان در یمن، با روی کار 
آمدن دولت جدید در آمریکا که بر اساس تبلیغات انتخاباتی وعده اتخاذ موضع 
سرسختانه تری در قبال تداوم جنگ افروزی سعودی ها در یمن داده است، این 
امکان که ســعودی ها برای خروج آبرومندانه تری از جنگ یمن به تلاش های 
میانجی گرایانه اسلام آباد روی باز نشــان دهند، وجود دارد. ظریف در توئیتی 
 به آمادگی تهران به منظور شــروع مذاکرات برای کاهش اختلافات با برخی از 
دولت های منطقه چون عربســتان ابراز تمایل کرد. او نوشت: »ترامپ7۰ روز 
دیگر رفته است و ما برای همیشه این جا می مانیم.« پیامی که خطاب آن عمدتاً 
به دولت های عربی منطقه اســت. حال باید منتظر ماند و دید آیا پاکستان که در 
موضوع بحران یمن موضع میانه رویی طی سالیان گذشته برای حفظ موازنه میان 
دو کشور قطب مهم منطقه و جهان اسلام داشته است می تواند گام جدیدی برای 

باز کردن قفل روابط تهران- ریاض بردارد یا خیر؟

در همین حال ســایت اختبار نیز نوشت :مراسم تودیع و معارفه رؤسای جدید و   
سابق دادگاه انقلاب اسلامی تهران )2۱ آبان( برگزار شد. در این مراسم، ضمن تقدیر 
از حجت الاسلام موسی غضنفرآبادی، با اعطای حکمی حجت الاسلام احمد زرگر 
به عنوان رئیس دادگاه انقلاب اســلامی تهران منصوب شد. غضنفرآبادی رئیس 
سابق دادگاه انقلاب اســلامی تهران در جریان انتخابات مجلس یازدهم نماینده 
مجلس شــد و اکنون رئیس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای اسلامی 
است. یکی از نکات شایان توجه این مراسم، تقدیر از قاضی محمد مقیسه، قاضی 

معروف پرونده های امنیتی و رئیس شعبه 28 دادگاه انقلاب بود. 
انعکاس

شبســتان نوشت :  یکی از حوزه هایی که در چند ماه گذشته حجم معاملاتش در 
فضای مجازی بیشتر شده، بخشِ گوهرسنگ هاست. در سایت های آگهی می توان 
شهاب ســنگ هایی را یافت که از ۱۰ میلیون تا چند میلیارد تومان قیمت گذاری 
شده است، اما تا چه میزان می توان به این شهاب سنگ ها با قیمت های میلیونی و 
میلیاردی اعتماد کرد؟ فروش شهاب سنگ ها بسیار در سایت های آگهی به چشم 
می خورد و این در حالی است که به گفته کارشناسان این عرصه تاکنون در ایران 

اصالت ۱۰۰ شهاب سنگ مورد تایید قرار گرفته است.
 جماران نوشــت : حمید رضا ترقی عضو ارشد حزب موتلفه در مصاحبه خود با 
جماران تلویحا به بلامانع بودن مذاکره با آمریکا اشاره کرده منتها بنا بر گفته های 
 خودش به شــرطی که طرف ایرانی ایــن مذاکره، یک اصولگــرای نفوذناپذیر 
باشد. او اصلاح طلبان را مقصران اصلی ناکامی های »مذاکره« در طول تاریخ معرفی 
 و در تصدیــق این ادعای خود به مقاطع مختلفی از تاریخ دهه های اخیر اشــاره 

کرد.
اعتماد آنلاین نوشت :  غلامرضا مصباحی مقدم گفت : آمریکا تا وقتی خودش را 
ابر قدرت جهان می داند، محال است با ایران سازش کند. در واقع شرط مذاکره با 
آمریکا این است که ایران را قدرت دست چندم جهانی و از کشورهایی چون چین 
و روسیه پایین تر نبیند. البته بسیار بعید است که ایالات متحده بخواهد ایران را به 
عنوان کشوری صاحب رای و قدرت بداند و به همین دلیل،  هر نوع تعاملی بین ما 

و آن ها محال است.
امیرحیدری: فرصت چپ نگاه کردن به کشور را نمی دهیم 

بامداد سه شــنبه و پس از ۴5 روز درگیری و جنگ ، دو کشور همسایه شمالی 
ایران، یعنی آذربایجان و ارمنســتان بالاخره به توافق رسیدند و آتش بس اعلام 
کردند. در همین زمینه فرمانده نیروی زمینی ارتش گفت:» خط قرمز ما این است 
که اجازه نخواهیم داد در جغرافیای رسمی و بین المللی منطقه تغییری ایجاد شود. 
ضمن این که مرز های مشترک ایران با دو کشور را به دقت رصد می کنیم در بخشی 
از مرز های مورد اشاره مستقر شده ایم. فعلًا خطری مرز های ما را تهدید نمی کند و 
من هم نمی خواهم در این باره پیش داوری کنم، ولی آن هایی که اهل سناریونویسی 
علیه کشورمان هستند، بدانند که نیرو های مسلح به ویژه نیروی زمینی ارتش فرصت 
چپ نگاه کردن به کشورمان را به هیچ نیروی متخاصمی حتی اگر به هر قدرتی هم 

وابسته باشد، نخواهند داد.« 

تازه های مطبوعات
شرق- پس از افزایش احتمال انتخاب بایدن به عنوان رئیس جمهور آمریکا فعالیت 
و اظهار نظرهای فعالان اصلاح طلب برای شرکت در انتخابات ۱۴۰۰ بیشتر شد. 
از همین رو این روزنامه با مطرح کردن نام محمدجواد ظریف به عنوان گزینه مورد 
توافق طیف های مختلف اصلاح طلبی در تیتر یک خود این پرسش را مطرح کرد : 

»ظریف نامزد اصلاح طلبان خواهد بود؟«
جمهوری اسلامی- این روزنامه درباره نوسان ارز همراه با تغییر نتایج در انتخابات 
آمریکا نوشــت : »خبر سقوط ترامپ، باعث ریزش شــدید قیمت ارز و سکه و 
خودرو شد ولی دلالان اقتصادی و بازیگران سیاسی دست به دست همدیگر دادند 
و دســته اول با به صدا درآوردن زنگ خطر برای جیب های گشــاد و دسته دوم 
با اظهارنظرهای سیاســی درباره آینده رابطه با آمریکا، موفق شدند جلوی ریزش 
قیمت ها را بگیرند و همه چیز را به ســیر صعودی برگردانند. باید خیلی ساده لوح 
باشیم که بپذیریم این واقعه، یک اتفاق است و نتیجه همدستی دلالان اقتصادی با 

بازیگران سیاسی نیست.«
کیهان- حسین شریعتمداری مدیرمسئول این روزنامه نوشت : »بازگشت آمریکا 
به برجام که بعضاً به آن دل بســته اند تنها با سه شرط امکان پذیر خواهد بود.  اول 
آن که تمامی تحریم ها لغو شــود و ثانیاً دارایی های بلوکه ایران بازگردانده شود و 
ثالثاً خسارت های وارد شده جبران شود، و صد البته مجازات قصاص برای ترامپ 
و سایر عوامل شهادت شهید سلیمانی و شهید ابومهدی که جای خود دارد و هرگز 

صرف نظر کردنی نیست.«
همشهری- این روزنامه مدعی شد : »شنیده ها نشان می دهد پافشاری 2 اپراتور به 
گران ماندن بسته های اینترنت به خاطر مسائل مالی نیست بلکه یک فیلترینگ پنهان 
برای کاهش استفاده مردم از اینترنت بین المللی و روانه کردن کاربران به پلتفرم های 

داخلی است.«
 خداحافظی مقیسه با دادگاه انقلاب

 مهدی کشــت دار مدیرعامل خبرگزاری قوه قضاییه )میزان(  در توئیتر از انتقال 
قاضی مقیسه به دیوان عالی کشور خبر داد.در همین حال اعتمادآنلاین نوشت  : 
»قاضی مقیسه مدتی است از دادگاه انقلاب به دیوان عالی کشور منتقل شده است.

رسیدگی به بسیاری از پرونده های امنیتی در سال های گذشته توسط قاضی مقیسه 
انجام شده است. در خصوص علت این انتقال به صورت رسمی چیزی منتشر نشده 
اما اعتمادآنلاین مدعی است که به نظر می آید با توجه به تحولات در دوره جدید 
قوه قضاییه، آرای قاضی مقیسه با رویکرد ریاست قوه قضاییه همخوانی نداشته تا 
جایی که شــنیده می شود در چندین نوبت، آرای صادر شده مقیسه توسط رئیس 
قوه  قضاییه متوقف یا با عفو محکومان این شعبه موافقت شده بود.«اعتماد آنلاین 
می افزاید : »رئیس قوه قضاییه در چند سخنرانی از برخورد سخت با جرایم امنیتی 
مثل ترور، جاسوسی و برهم زدن امنیت سخن گفته بود اما با تفکیک بین اعتراض 
و اغتشــاش اعلام کرده بود: »باید صدای معترض را شنید« قاضی زرگر سال ها 
با قضاوت در دادگاه انقلاب از قضات شناخته شده در پرونده های مهم و امنیتی 
محسوب می شود و از این پس مسئولیت دادگاه انقلاب را بر عهده خواهد داشت.«
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مفقودی 

 حســن سیلاوی سرویس اســتان ها //استاندار 
خوزستان با بیان اینکه مقرر شده است با اجرای 
یک طرح کوتاه مدت در یک ســال آینده مردم 
شهرهای اهواز، شــادگان، دشت آزادگان، هویزه، 
خرمشهر، آبادان و کارون که از آب طرح آبرسانی 
غدیر اســتفاده می کنند، از آب دز استفاده کنند، 
گفت: دولت، اعتبار را در اختیار ســازمان آب و 
برق خوزستان قرار داده است و قرارگاه سازندگی 
خاتم الانبیاء نیز متعهد شــده است که تا قبل از 

مردادماه سال آینده این طرح را انجام دهد. 
 به گزارش خبرنگار دریا ، غلامرضا شــریعتی در آیین 
آغاز عملیات اجرایی طرح جامع فاضلاب اهواز و کارون 
برگزار شد، اظهار کرد: با وجود قابلیت ها و پتانسیل های 
خوزستان در ادوار مختلف، این استان مسائل و مشکلاتی 
را متحمل شده است البته این وضعیت به معنی عدم انجام 
کار نیست بلکه اقداماتی انجام شده که بعضا کندتر پیش 
رفته است و بحث های زیست محیطی و اقلیمی هم مضاف 

بر مسأله شده است.وی با اشاره به سرمایه گذاری پس از 
انقلاب برای ســاخت سدها به منظور ذخیره سازی آب، 
افزود: اجرای این پروژه ها معادل با کل کشور است و این 
کار، زیرساخت  اصلی برای فرمایش مقام معظم رهبری 
در زمینه زیر کشت رفتن 55۰ هزار هکتار زمین است. 
اگر کارهای زیرساختی برای ذخیره سازی آب، رساندن 
آب به زمین های زراعی و انجام فعالیت هایی مانند ایجاد 
زهکش انجام نشود، این امر هم محقق نمی شود و مقدار 
زیادی از آب، هدر می رود.شــریعتی گفت: هر چه هم 
هزینه شــود، اگر توانمندسازی و معیشــت مردم را در 
نظر نداشته باشیم راه به جایی نمی بریم.طرح 55۰ هزار 
هکتاری و کارهای قبل از آن یعنی ساخت سدها و ایجاد 
ذخایر آبی برای این طرح، جزو کارهای زیرســاختی و 
اساسی برای توسعه کشور و استان خوزستان است؛ این 
کار انجام شــده تا سال ها معیشت مردم تأمین شود. اگر 
مدیریت و برنامه ریزی ها به گونه ای انجام شود که قدرت 

خرید مردم بالا برود، توسعه ایجاد می شود.
  وی بیــان کــرد: در دوران پس از انقــلاب کارهای 
ارزشــمندی در زمینه معیشت، بالا رفتن قدرت خرید و 
اشتغال پایدار ایجاد شــد که طرح 55۰ هزار هکتاری 
در آخرین حلقــه این زنجیره، خــود را بروز می دهد. 
کشــاورزانی داشــتیم که تا قبل از انجام این پروژه ها، 

محصول کمی برداشــت می کردند امــا اکنون محصول 
بسیار بیشتری برداشت می کنند و در طول سال، دو سه 
بار کشت می کنند.استاندار خوزستان با اشاره به توسعه 
بنادر و زیرســاخت های پتروشیمی، بیان کرد: کارهایی 
که انجام شــده موجب شــد که همچنان مقاوم باشیم و 
تحت تحریم های خردکننده، ایستاده ایم. سختی ها ایجاد 
شد و مردم صبوری کردند، دشمنان فکر کردند کمرمان 
را می شــکنند اما کور خواندند و دیدند که زیرساخت ها 
به گونه ای اســت که امکان مقاومت داریم.وی با تأکید 
بر لزوم ادامه انجام اقدامات زیرســاختی در راســتای 
افزایش مقاومت، رفاه و خودکفایی مردم، گفت: در برخی 
 نقاط خوزســتان، امکانات در بخش خدمات از جمله 
فاضلاب از متوســط کشــوری پایین تر است. وضعیت 
فاضلاب در اهــواز، کارون و شــهرهای اطراف اهواز 
مناسب نیست.شریعتی افزود: در گذشته حجم آب زیاد 
بود و ذخیره سازی آب انجام نمی شد و حجم فاضلابی که 
به کارون ریخته می شد نسبت به میزان آب کارون بسیار 
کم بود و در نتیجه کســی به فکر چاره اندیشی نمی افتاد. 
با ذخیره سازی آب و توسعه کشاورزی، عملا آبی که از 
رودخانــه کارون عبور می کند کاهش و حجم فاضلاب 
افزایش یافت و این مسأله، بیشــتر خود را نشان داد و 
اکنون باید دفع فاضلاب به صورت بهداشتی و استاندارد 

انجام شــود.وی تصریح کرد: همچنین در گذشته با زیاد 
بودن حجــم آب، آب با کیفیت خــوب از رودخانه ها 
برداشت می شــد اما با مدیریت آب و کاهش حجم آب 
جریانی، کیفیت آب هم کاهش یافت و مردم، بحق نسبت 
به کیفیت آب معترض و نگران شدند.استاندار خوزستان 
گفت: با این وضعیت، همه به ایــن فکر افتادند که باید 
مشــکلات آب و فاضلاب اهواز به صورت اساسی حل 
شــود و در غیر این  صورت، امکان ادامه توسعه و فراهم 
کردن شرایط توسعه پایدار و معیشت برای جامعه وجود 
ندارد.وی افزود: بنابراین از پشت سدهای خوزستان سه 
طرح بزرگ آبرسانی برای خوزستان طراحی شد؛ طرح 
آبرسانی غدیر اکنون بیش از 5۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد و کیفیت آب نســبت به قبل بهتر شده است اگرچه 
تــا نقطه مطلوب فاصله داریم. طرح آب جنوب شــرق 
نیز شروع شده که پیشــرفت  فیزیکی آن از طرح غدیر 
کم تر است. شریعتی گفت: طرح آبرسانی شمال شرق نیز 
که یکی از گلوگاه های ما اســت، پیشرفت کمی داشته 
و اجرای آن ضروری اســت زیرا تامین آب شــرب و 
کشاورزی به اجرای این طرح وابسته است. در صورت 
عدم اجرای این طرح، به ویژه در باغملک با بن بســت 
مواجه می شــویم که امیدواریم در این آینده نزدیک این 

پروژه انجام شود.

وی افزود: در ســال 98 برآورد شــده بود که برای حل 
مشکل فاضلاب اهواز ۴ هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز 
اســت که این عدد بسیار بزرگ است و امکان انجام آن 
در کوتاه مدت سخت است بنابراین مقام معظم رهبری با 
برداشــت ۱۰۰ میلیون یورو از صندوق توسعه موافقت 
کردند که امسال 5۰ میلیون یورو از این میزان اختصاص 
می یابد و مابقی نیز در ســال آینده اختصاص می یابد.

اســتاندار خوزستان با بیان اینکه مراحل نهایی فاینانس 
تصفیه خانه غرب اهواز در حال انجام است، تصریح کرد: 
۱65 میلیون یورو برای فاضلاب اهواز هزینه می شــود 
که حدود 56 درصد نیاز فاضلاب اهواز است اما با کار 
کارشناسی انجام شده، جاهای اساسی و حیاتی در دستور 
کار قرار گرفته و مقرر شــده که با هزینه  5۰ درصدی، 
حداقــل 6۰ تا 7۰ درصد مشــکلات فاضلاب اهواز و 
کارون را حل کنیم و میزان بهره مندی مردم اهواز و کارون 
از دفع بهداشتی فاضلاب شاید کمی از متوسط کشوری 
بالاتر برود؛ این کار زمانی محقق می شود که همه به وعده 
خود عمل کنیم.وی با اشاره به فعالیت قرارگاه خاتم در 
طرح های آبرســانی خوزستان گفت: قرارگاه سازندگی 
خاتم الانبیاء باید دو ســه پروژه را به صورت اساسی در 
دستور کار قرار دهد. اجرای کامل طرح آبرسانی غدیر 
و برداشت آب از دز شــاید در پنج شش سال آینده به 
نتیجه برسد بنابراین مقرر شده است با اجرای یک طرح 
کوتاه مدت در یک سال آینده با اعتبار 2۰۰ میلیارد تومان 
مردم شهرهای اهواز، شادگان، دشــت آزادگان، هویزه، 
خرمشهر، آبادان و کارون که از آب طرح آبرسانی غدیر 

استفاده می کنند، از آب دز استفاده کنند.

استاندار خوزستان  خبر داد

برداشت آب از رودخانه دز برای ۷ شهر خوزستان

 امیرحسین حائری زاده سرویس استان ها // استاندار یزد گفت: در اتخاذ 
تصمیم و اعمال محدودیت های کرونا بسیار سختگیرانه تر و پیش تر از ستاد 

ملی کرونا عمل کرده  و هیچ گونه کمک کاری در این باره نداشته ایم. 
 بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ محمدعلی طالبی در جمع خبرنگاران در مورد گلایه 
برخــی از افراد در مورد تصمیمــات و محدودیت های کرونایی اتخاذ شــده در 
اســتان، اظهار کرد: بخش عمده ای از دلیل آمار بالای مبتلایان کرونا در استان به 
شــرایط و ویژگی های اســتان یزد و آمار بلای ترددها در استان به دلیل جایگاه 
جغرافیایی آن بازمی گردد، از طرفی اســتان یزد از اســتاهای با ســرانه ی بالای 
امکانات درمانی در کشــور محسوب می شــود و قاعدتاً این امکانات بالا باعث 
شناسایی و بستری بالای بیماران در اســتان شده است همانطور که در موج اول 
بیماری نیز اســتان یزد دومین استان به لحاظ شناسایی بیماران به شمار می رفت 
ولی با مدیریتی که شــد در ادامه شاهد کاهش شدت بیماری در استان بودیم.وی 
تصمیمات اتخاذ شده دراستان را جزو سخت گیرانه ترین تصمیمات خواند و گفت: 
در حالی تعطیلی اصناف و کاهش ساعت فعالیت آنها از سوی ستاد ملی کرونا را 
از 2۰ آبانماه در کشــور شاهد بودیم که استان یزد از سه هفته قبل این سیاست را 
اتخاذ کرد یا در رابطه با محدودیت ترددها در اســتان سختگیرانه تر از کشور اقدام 
کرده ایــم و لذا در مقابله با کرونا هیچ گونه کم کاری صورت نگرفته اســت و هر 
پیشــنهادی که از سوی دانشگاه علوم پزشکی یزد به ستاد استانی مبارزه با کرونا 
اعلام شــده تاکنون مصوب و ابلاغ شده است.  استاندار با اشاره به محدودیت های 
 ترددی ابلاغی به شــهرهای بحرانی از ســوی وزارت کشور، خاطرنشان کرد: در 
حالی این ترددها واجد شرایط پنج شهرستان یزد بود ولی در استان این محدودیتها 
را به تمام شهرستانها ابلاغ کردیم تا بتوانیم مانع شیوع هر چه بیشتر بیماری در استان 

شویم.طالبی در رابطه با امتناع نکردن برخی دستگاه ها به ویژه بانکها که با تعطیلی 
آنها شاهد برگشت خوردن چکهای مردم و گلایه هایی از سوی آنها شده است نیز 
اظهار کرد: پیگیر تسهیلات قرض الحسنه برای اصناف که همکاری خوبی در زمینه 
مصوبات ستاد استان داشتند هستیم ولی در رابطه با بانکها نظر به یکپارچگی سیستم 
بانکی گاهاً شاهد برگشت چکهای استان در سایر نقط کشور هستیم ولی از انجام 
هرگونه حمایتی که قابل انجام باشد برای بخش های آسیب دیده از جمله اصناف 
دریغ نخواهیم کرد.  استاندار یزد در پایان عملکرد هلال احمر استان را نیز ستودنی 
خواند و گفت: در حالی که در مقطعی ماموریت هلال احمر در سراسر کشور در رابطه 
با موضوع کرونا به اتمام رسیده بود خوشبختانه در استان شاهد تدوام فعالیت های 

داوطلبانه هلال احمر و اوج همکاری این بخش بودیم که جای قدردانی دارد.

 امیرحســین حائری زاده سرویس اســتان ها // معاون 
اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه گفت: 
افزایش دسترسی کودکان به فضای مجازی، میزان بزه 

دیدگی در این فضا را افزایش داده است.
  به گــزارش خبرنگار دریا ؛ محمدباقــر الفت، در وبینار 
ملی پیشــگیری از بزه دیدگی زنان و کــودکان در فضای 
مجازی با اشــاره به حمایت مالی قوه قضائیه از طرح های 
پژوهشــی اولویت دار در استان ها اظهار داشت: استان یزد 
در این زمینه از استان های پیشتاز بود و با طرح پیشگیری 
از بــزه دیدگی زنان و کــودکان در فضای مجازی موافقت 
 شد.وی با اشاره به اینکه چنین همایشی با محتوای بررسی 
بزه دیدگی زنان و کوکان در فضای مجازی مورد نیاز جامعه 
بود، افزود: امیدواریم حاصل این همایش، کاهش بزه علیه 
این دو قشر باشد. الفت افزود: بانوان و کودکان بیش از سایر 
اقشار جامعه نیازمند حمایت های قانونی هستند ضمن اینکه 
نمی توان از آسیب های فضای مجازی نیز غافل شد.معاون 
اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم دادگستری استان یزد 
تصریح کرد: فضای مجازی مزایای بسیاری دارد و می تواند 
توسعه در بخش های مختلف جامعه را سرعت ببخشد اما از 
طرف دیگر می تواند باعث بروز آســیب های جدی به ویژه 
برای گروه های آسیب پذیر مانند زنان و کودکان شود.  وی 

با بیان اینکه شیوع کرونا و محدودیت های ناشی از آن سبب 
استفاده هرچه بیشتر از فضای سایبری و مجازی شده است، 
تصریح کرد: بسیاری از دانش آموزان امروز ناگریز هستند 
که از امکانات فضای مجازی بهره مند باشــند و البته همین 
بهره مندی هم امکان ارتباط آنها به فضاهای نامناســب این 
امــکان را هم به وجود می آورد.الفــت گفت: این موضوع 
ضریب آســیب دیدگی ناشی از بزه را در جامعه بالا می برد 
و در این ارتباط ســوال های مختلفی مطرح می شود و باید 
برای آنها پاســخ های مناسبی داشته باشیم.معاون اجتماعی 
و پیشــگیری از وقوع جرم قوه قضائیه بــا تاکید بر اینکه 
باید بررسی شــود که آیا حضور زنان و کودکان در فضای 
مجازی، زمینه بزه دیدگی آنها را فراهم می کند، افزود: باید 
در کنار جرم شناختن بزهکاری در فضای مجازی و تعریف 
مجازات های آن، در حوزه پیشگیری و فرهنگ سازی برای 
مقابله با آن هم حرکت کرد.وی بر ضرورت اطلاع رســانی 
و آگاهی بخشــی در زمینه نحوه استفاده از فضای مجازی 
بــه همه گروه ها به ویژه زنان و بانــوان تاکید کرد و گفت: 
آموزش های لازم در حوزه نحوه استفاده از فضای سایبر به 
بانوان و کودکان یک ضرورت انکارناپذیر اســت و باید در 
این حوزه ورود جدی داشته باشیم تا افراد به دلیل ناآگاهی 

دچار بزه نشوند.

استاندار یزد:

سختگیرانه تر از مصوبات ستاد ملی کرونا عمل کردیم
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه خبر داد

افزایش بزه دیدگان فضای مجازی 
به دلیل گستردگی دسترسی کودکان

موضوع مناقصه : ایجاد زیرساخت های اعلام و اطفاء حریق بنادر مسافری شهید حقانی و هرمز
- مهلت و نحوه دریافت اسناد :متقاضیان شرکت در مناقصه مي توانند  از تاریخ 99/8/24 تا پایان وقت اداري مورخ  
99/9/3  ساعت 14:00 با مراجعه به سایت www.setadiran.ir  نسبت به دریافـت)خرید(رایگان اسناد اقدام نمایند. 

* ضمناً دریافت آگهی از سایتهای iets.mporg.ir- www.shahidrajaeeport.pmo.ir نیزامکان پذیر و رایگان مي باشد.
- مهلت و محل تسليم پاكات و بارگذاري اسناد:

متقاضیان باید پیشنهـادات خود را تا ساعت 14:00مـورخ 99/9/17 در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد 
ایران( به آدرس www.setadiran.ir بارگذاری نمایند . 

تبصره1: متقاضیان مکلفند علاوه بر بارگذاري اسناد خود در سایت مذکور نسبت به تحویل فیزیکي صرفاً پاکت الف 
محتوي ضمانتنامه شرکت در مناقصه حداکثر تا مورخ  99/9/18 ساعت 14:00 به دبیرخانه مرکزي اداره کل بنادر و 

دریانوردي استان هرمزگان – مجتمع بندري شهیدرجایي – ساختمان مرکزي – طبقه همکف اقدام نمایند .
تبصره2 :کلیه مراحل برگزاری از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و گشایش پاکت الکترونیکي از 
طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) ستاد ایران( آدرس www.setadiran.ir  انجام خواهد شد و لازم است 
مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را 
جهت شرکت در مناقصه محقق سازند بدیهي است در صورت عدم انجام فرایند در سامانه مذکور پیشنهاد ارائه شده 

به صورت فیزیکی مورد قبول واقع نمي گردد.
- تضمين شركت در مناقصه : مناقصه گران مي بایست ضمانتنامه بانکي بدون قید و شرط و قابل تمدید به دفعات یا 
اصل فیش واریز وجه به حساب شماره 4101064571214853 بنام تنخواه گردان پرداخت بندر شهید رجایي نزد 
بانک مرکزي به مبلغ  428ر749ر132ر5 )پنج میلیارد و صد و سی و دو میلیون و هفتصد و چهل و نه هزار و چهارصد 

و بیست و هشت( ریال ارائه نمایند .
- شماره اقتصادي كارفرما: 4113-1957-7986

- شناسه ملي : 14000180614
IR 920100004101064571214853 : شماره شبا -

- آدرس دستگاه مناقصه گذار : بندرعباس – مجتمع بندري شهید رجایي – اداره کل بنادر و دریانوردي استان 
هرمزگان – واحد مهندسي و عمران – امور پیمان و رسیدگي – تلفن : 07632123606

- برآورد اوليه مناقصه : 422ر471ر637ر121 )صد و بیست و یک میلیارد و ششصد و سی و هفت میلیون و 
چهارصد و هفتاد و یک هزار و چهارصد و بیست و دو (ریال

- مدت اجراي کار : 12 ماه
- شرایط اختصاصي :1- دارا بودن گواهي رتبه بندي حداقل پایه 5 تأسیسات و تجهیزات و حداقل پایه 5 راه و 

ترابری به صورت توأمان
2- اعلام وجود ظرفیت کاري آزاد براساس تعداد کارهاي در دست انجام و ظرفیت مجاز براساس سایت 

http://sajar.mporg.irو تکمیل فرم خود اظهاري شرکت
3- کسب حداقل 60 امتیاز ارزیابي کیفي طبق معیارهاي ارزیابي کیفي

- زمان و محل بازگشایي پيشنهادات:
تاریخ 99/9/19 روز چهارشنبه ساعت9:00 مجتمع بندري شهیدرجایي – ساختمان مرکزي اداره کل – طبقه سوم – 

دفتر مدیر کل
تبصره : دریافت اسناد ،مراحل ثبت نام و بارگذاري کلیه اسناد و مدارك مي بایست از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي 

دولت )ستاد( انجام پذیرد .
- اسناد باید با کیفیت بالا و خوانا )400 یا dpi 300( اسکن و بارگذاري گردد . در صورت ناخوانا بودن ، به اسناد مذکور 

ترتیب اثر داده نخواهد شد .

با استناد به مجوز شماره 99/181379 مورخه  99/08/17  اداره کل پشتیبانی و املاك پست بانک 
ایران ، مدیریت شعب پست بانک استان هرمزگان در نظر دارد تعداد 10 رقبه املاك و مستغلات تحت 
اختیار خود در شهرستانهای بندرعباس و جزیره کیش  را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در 

سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir  ( به فروش برساند.
* تاریخ انتشار آگهی :

* نمایش در سامانه : از 99/08/20 
* مهلت دریافت اسناد  : از 99/08/20  تا  99/09/05 تا ساعت 19 – 14 روز کاری

* مهلت باز دید : از 99/08/20  تا  99/08/29  از ساعت 9 تا 12 هر روز – 9 روز کاری
* مهلت ارائه پيشنهاد : از 99/08/22  تا 99/09/08 ساعت 19 – 14 روز کاری

* زمان بازگشایی : 99/09/11  ساعت 10 صبح
*زمان اعلام برندگان : 99/09/11 سه شنبه ساعت 12 ظهر

* محل بازگشایی پيشنهادات و اعلام برندگان : بندرعباس ، سه راه دلگشا ، مدیریت شعب پست بانک 
استان هرمزگان ، کد پستی 79177-76148

شرایط عمومی و توضیحات برگزاری مزایده دستگاه اجرائی
رعایت موارد ذیل الزامی است :

1- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت ) www.setadiran.ir  ( می باشد 
و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده ، پرداخت تضمین شرکت در مزایده 
)ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان 

پذیر می باشد.
2- کلیه اطلاعات املاك و مستغلات شامل مشخصات ، شرایط و نحوه فروش در برد اعلان عمومی 

سامانه مزایده قابل مشاهده ، بررسی و انتخاب می باشد.
3- علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با 

شماره 41934-021 مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه تماس حاصل نمایند :
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها درسایت سامانه )www.setadiran.ir  (بخش "ثبت نام / 

پروفایل مزایده گر " موجود است.
4- املاك بصورت100 % نقد  با احتساب هزینه مالی با نرخ مصوب شورای پول و اعتبار عرضه می 

گردد.
5- کلیه املاك با وضع موجود به فروش می رسند.

6- سپرده شرکت در مزایده معادل5 % قیمت پایه ملک عرضه شده در مزایده می باشد که متقاضی 
شرکت در مزایده مبلغ مذکور را به حساب اعلام شده در سامانه واریز و اسکن فیش واریزی رادر 
سامانه مذکور بارگذاری و  فیش واریزی یا تاییدیه  واریزی  الکترونیکی  را  به دبیرخانه کمیسیون 
معاملات مدیریت شعب پست بانک استان هرمزگان یا  به دورنگار 32242505-076  جهت بررسی 

ارسال نمایند .
 همچنین متقاضیان می توانند به صورت حضوری اصل فیش واریزی یا تاییدیه واریز الکترونیکی را به 
دبیرخانه کمیسیون معاملات پست بانک استان واقع در بندرعباس – سه راه دلگشا – ساختمان پست 

بانک   تحویل نماید.  
7- رعایت نامه شماره 240/7202/با مورخه 96/7/02 در ارتباط با منع مداخله کارکنان دولت در 

معاملات دولتی الزامی است.

))آگهی مناقصه عمومي یك مرحله اي((
شماره : 24/عمران /99

روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی هرمزگان

وزارت راه و شهرسازی
 سازمان بنادر و دریا نوردی

اداره کل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان
        آگهی مزایده عمومی فروش املاک و مستغلات

 شماره 2099009999000002

مدیریت شعب پست بانك استان هرمزگان
شناسه آگهی : 1042675

شناسه آگهی : 1042096

مدیرکل راه و شهرسازی :
 طرح های بازآفرینی بافت ناکارآمد شهری کرمان 

تا ۱۴۰۰ خاتمه می یابد
  آرزو توکلی سرویس استان ها // مدیرکل راه و شهرسازی 
اســتان کرمان گفت: پــروژه های در حال اجــرای بازآفرینی 
بافت ناکارآمد شهری این اســتان و سکونتگاه های غیررسمی 
تــا پایان ســال ۱۴۰۰ به پایان می رســد. علــی حاجی زاده 
افزود: پیرو مصوبات در ســال ۱397 در سومین نشست ستاد 
 بازآفرینی شــهری برنامه اقدام مشترک جهت ویرایش نهایی به 
دســتگاه های مربوطه ابلاغ و در این برنامه 263 پروژه مصوب 
شــد.وی ادامه داد: از این میــزان 57 پروژه به عنوان روبنایی و 
زیربنایی بر اساس تبصره ۱8 موافقت نامه سال 97 به دستگاه ها 
ابلاغ شد و متولی ساخت این پروژه ها اداره کل راه و شهرسازی 
انتخاب شده است.مدیرکل راه و شهرسازی استان کرمان افزود: 
از مجموع 29 پروژه به مناقصه رفته تاکنون ۱۰ پروژه زیربنایی و 
روبنایی احداث خانه محله در مناطق فیروزآباد شامل دفع آبهای 
سطحی و اصلاح روشنایی معابر فیروزآباد، زیرسازی و آسفالت 
محله رحمت آباد، اصلاح روشــنایی معابر رفسنجان، احداث 
شبکه فشار متوســط محله رحمت آباد، اصلاح روشنایی معابر 
سعید آباد ســیرجان، دفع آبهای سطحی آباده سیرجان، اصلاح 
شبکه روشنایی سعیدآباد ســیرجان و خرید وسایل مورد نیاز 
تاسیسات برقی و مکانیکی مرکز بهداشت شهرک صیاد شیرازی 
کرمان تاکنون به پایان رســیده است.وی بیان داشت: از سال 96 
 تاکنــون 2۴6 میلیارد و 25۰ میلیون ریــال از محل تبصره ۱8 
پروژه های تملک دارای ســکونتگاه های غیررسمی در استان 
کرمان اجرا شده است.همچنین در نشست ستاد بازآفرینی شهری 
اســتان کرمان با حضور معاون امور عمرانی استانداری کرمان، 
مدیرکل راه وشهرســازی استان، و مســئولان سایر دستگاه ها، 
عملکرد دســتگاه های اجرایی مشــارکت کننــده در پروژه و 
عملکرد اداره کل راه و شهرســازی اســتان کرمان در راستای 
توانمند سازی سکونتگاههای غیررسمی، ساماندهی بافت های 
فرسوده و ناکارآمد و همچنین  موضوع حریم گسل های شهرک 
رزمندگان بم و شهرک اسد آباد زرند مورد بررسی و ارزیابی قرار 
گرفت.بافت ناکارآمد شهری استان کرمان با مساحتی بیش از ۴2 
 هــزار هکتار، جمعیتی بالغ بر یک میلیون و 597 هزار نفر را در 
خود جای داده و بیشترین سهم سکونتگاه های غیررسمی آن به 
ترتیب مربوط به شهرهای رفسنجان، سیرجان، کرمان و جیرفت 

است.

استاندار کرمان با تصویب هیات وزیران منصوب شد
   آرزو توکلی سرویس استان ها // »علی زینی وند« با تصویب 
هیات وزیران به عنوان اســتاندار جدید کرمان منصوب شد. به 
گزارش خبرنگار دریا ؛ در جلســه که به ریاست حجت الاسلام 
والمسلمین روحانی رییس جمهوری برگزار شد، علی  زینی وند 
با تصویب هیــات وزیران، به عنوان اســتاندار کرمان منصوب 
شــد.رئیس جمهوری از مردم کرمان به عنــوان مردمی مؤمن، 
انقلابی، متدین، دانش دوســت و عالمِ پرور یاد کرد و افزود: این 
استان شهیدان والامقامی تقدیم انقلاب و ایران کرده است و چه 
افتخاری بالاتر از اینکه شهید حاج قاسم سلیمانی با آن همه نقش 
ارزنده در دوران دفاع مقدس و مبارزه با تروریسم، از اهالی این 
دیار اســت.روحانی خاطرنشان کرد: امنیت ایران و حتی امنیت 
 منطقه و کشورهای همسایه وام دار رشــادت ها و دلاوری های

 حاج قاســم سلیمانی اســت.وی در ادامه، از استاندار منتخب 
خواست که از همه اقشار به ویژه از جوانان، بانوان، اقوام و مذاهب 
مختلف در اداره بهینه اســتان اســتفاده کند و رعایت اعتدال و 
اجتناب از افراط و تندروی را سرلوحه تصمیمات و اقدامات خود 
قرار دهد.رئیس جمهوری همچنین از زینی وند خواست که سلام 
وی را به همه مردم شریف کرمان، علما، نخبگان، دانشگاهیان و 
بویژه به کادر سلامت و بهداشت و درمان استان کرمان ابلاغ کند.
وی  همچنین از زحمات محمدجواد فدایی استاندار پیشین کرمان 

قدردانی کرد.

دفاتر بیمه سلامت در کرمان رایگان تمدید می شود 
  آرزو توکلی سرویس استان ها //  مدیرکل بیمه سلامت استان 
کرمان با اشاره به شــیوع ویروس کرونا و مصوبه ۱7 آبان سال 
جاری ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: دفاتر بیمه سلامت روستایی 
و شهری این استان نیز بدون ارزیابی وسع مالی برای مدت زمان 
6 ماه آینده به صورت رایگان تمدید می شود. به گزارش خبرنگار 
دریا ؛  محمد جعفری در جمع خبرنگاران افزود: تمام افرادی که 
در صندوق عشایری، روستایی و در شهرهای زیر 2۰ هزار نفر 
دفترچه بیمه سلامت دارند می توانند تا پایان سال جاری بدون 
تامین اعتبار به صورت رایگان دفاتر بیمه خود را تمدید اعتبار 
کنند.وی اظهار داشــت: افرادی که تاریخ اعتبار دفاتر بیمه آنها 
هنوز به پایان نرســیده نیز می توانند با شرایط فعلی و بدون در 
نظر گرفتن وســع مالی به مدت 6 ماه دفاتر خود را تامین اعتبار 
کنند.مدیرکل بیمه سلامت استان کرمان گفت: بیمه شدگان بیمه 
همگانی سلامت ساکن در شهرهای بزرگ که دفاتر بیمه آنها در 
سال جاری فاقد اعتبار شده نیز می توانند با مراجعه به ادارات بیمه 
سلامت و یا دفاتر پیشخوان طرف قرارداد این بیمه، دفاتر خود را 
برای 6 ماه تمدید اعتبار کنند.وی تاکید کرد: همچنین افراد فاقد 
بیمه نیز می توانند تا پایان ســال جاری به صورت رایگان تحت 

پوشش بیمه سلامت قرار بگیرند.
 جعفری محل دریافت خدمات پزشکی برای دفاتر بیمه سلامت 
را کلینیک  های دولتی اعلام کرد و افزود: بیمه شدگان در صورت 
نیاز به بســتری می  توانند در از خدمات بیمارستان  های دولتی 
اســتفاده کنند.وی ادامه داد: افرادی که قصد مراجعه به مطب  و 
بیمارستان  های خصوصی را دارند نیز بعد از انجام آزمون ارزیابی 
وســع دفاتر بیمه مخصوص دریافت می  کنند و می  تواند با ارائه 

این دفاتر به مراکز خصوصی درمانی مراجعه کنند.

توصیه رئیس علوم پزشکی اهواز 
برای پیشگیری از تنگی نفس پس از بارندگی

  حسن ســیلاوی سرویس استان ها // رئیس دانشگاه علوم 
پزشکی جندی شاپور اهواز با اشاره به آغاز بارندگی در اهواز و 
برخی شهرهای خوزستان، به منظور پیشگیری از وقوع عارضه 
تنفسی برای شهروندان توصیه هایی ارائه کرد. به گزارش خبرنگار 
دریــا ؛ دکتر فرهاد ابول نژادیان اظهار کرد: زمانی که نخســتین 
بارندگی پاییزی همراه با رعــد و برق و وزش باد رخ می دهد، 
شانس گرده افشــانی گیاهان و پخش آلرژن ها در فضا افزایش 

می یابد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز افزود: در این 
شــرایط، از مردم به ویژه افرادی که بیماری های تنفســی دارند 
می خواهیم تا حد امکان از منزل خارج نشوند و درب و پنجره ها 
را ببندند. همچنین اسپری های تنفسی را استفاده کنند.وی که در 
یک برنامه تلویزیونی صحبت می کــرد، گفت: اگر فردی دچار 
سنگینی یا درد قفسه سینه، سرفه و خس خس سینه شد حتما از 
اسپری سالبوتامول دو تا چهار پاف برای سه مرتبه و در فاصله 
هر 2۰ دقیقه یک بار استفاده کند. پس از آن در صورت نیاز در 

فاصله چهار تا شش ساعت مجددا از آن استفاده کند.

خبر
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 بازیافت نباید یک شعار باشد 
باید تلاش کنیم یک فرهنگ شود 

حمایت شهرداری بندرعباس از طرح های خلاقانه صنایع دستی
سرویس فرهنگی // مدیر مرکز خلاقیت و فناوری های نوین شهرداری 
بندرعباس گفت: از طرح های خلاقانه و قابل اجرا در حوزه صنایع دستی و 
آیین های سنتی بندرعباس حمایت می شود.به گزارش خبرنگار دریا ،  احمد 
پایدار با اشاره به اینکه ویروس کرونا برخی از برنامه ها و فعالیت های مرکز 
خلاقیت را مختل کرده اســت، اظهار کرد: از آغاز فعالیت مرکز خلاقیت و 
فناوری های نوین شهرداری بندرعباس، راهبرد ما بر پایه آموزش، نمایش 
و فروش صنایع دســتی بندرعباس استوار بوده است.وی با تاکید بر ساخت 
صنایع دستی با ارائه آموزش های لازم، افزود: برنامه پیش بینی شده این است که 
پس از آموزش، تولیدات در مکانی مناسب نمایش داده شود تا این محصولات 
فاخر به مرحله فروش برسد.به گفته پایدار، در شهرداری بندرعباس تلاش بر 
این است تا هر آنچه برای ترویج صنایع دستی و آیین های سنتی بندرعباس لازم 
است، مورد حمایت و پشتیبانی قرار بگیرد.مدیر مرکز خلاقیت و فناوری های 
نوین شهرداری بندرعباس تصریح کرد: در حوزه صنایع دستی بندرعباس بیش 
از 8۰۰۰ کارآفرین مشغول به فعالیت هستند و سهمی در خلاقیت و توسعه 
این حوزه دارند.وی گفت: 9۰ درصد این افراد را بانوان تشکیل می دهند که 
سهمی به ســزا در اقتصاد خانواده ها و رونق کسب و کار ایفا می کنند.پایدار 
اضافه کرد: برنامه هایی که بر پایه آموزش ، نمایش و فروش در دست اقدام قرار 
گرفته، شامل تولیدات سفالی، صنایع پارچه ای، تزئینات لباس، صنایع چوب، 
صنایع دستی دریایی و صنایع دستی آیینی است.به گفته مدیر مرکز خلاقیت و 
نوآوری های نوین شهرداری بندرعباس، برای فروش صنایع دستی در داخل و 
خارج از کشور، راه اندازی بازار مجازی صنایع دستی در دستور کار شهرداری 
اســت.وی در ادامه با بیان اینکه راه اندازی سه مرکز برای آموزش، نمایش و 
فروش صنایع دستی بندرعباس در مناطق سه گانه شهرداری در دستور کار 
قرار دارد، اظهار کرد: اســتفاده از فضای مجازی در گسترش هر چه بیشتر 
صنایع دستی و هنرهای بومی جزو دیگر برنامه های مرکز خلاقیت شهرداری 
بندرعباس است.مدیر مرکز خلاقیت و فناوری های نوین شهرداری بندرعباس 
در تشریح ســایر اقدامات و برنامه های در حال پیگیری این مرکز، تصریح 
کرد: سعی داریم تا نمادواره هایی با موضوع صنایع دستی و آیین های سنتی، 
زینت بخش میادین، معابر و بلوارها باشــد.پایدار عنوان کرد: هم اندیشی با 
کارآفرینان، صاحبان حرف و مشاغل، صنعت گران، کارشناسان، دانشگاهیان، 
بخش خصوصی و دستگاه های اجرایی از دیگر برنامه های مرکز خلاقیت برای 

گسترش صنایع دستی و آیین های سنتی بندرعباس است.
برگزاری طرح پاییزه کتاب 99 در هرمزگان 

 ســرویس فرهنگی // مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی هرمزگان از 
برگزاری طرح پاییزه کتاب 99 در هرمزگان خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا  
، رضا کمالی زرکانی با اعلام این خبر گفت : طرح پاییزه کتاب 99 از 2۴ آبان 
آغاز و تا 3۰ آبان ادامه خواهد داشت.وی افزود : شعار طرح پاییزه کتاب 99 
دانایی ، مانایی است و کتاب هایی که توسط کتابفروشی های عضو این طرح 
ارائه می شود از تخفیف 2۰ درصدی برخوردار می باشد.مدیر کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی هرمزگان اضافه کرد : چهار کتاب فروشی بوکتاب ، پاتوق کتاب 
، سرو و سروش عضو این طرح می باشد و علاقه مندان می توانند از 2۴ آبان 
برای خرید کتاب مراجعه کنند.کمالی زرکانی یادآور شد : طرح پاییزه کتاب 99 
با هدف توسعه و گسترش فرهنگ مطالعه اجرا می شود در طرح تابستانه و 

بهاره نیز استقبال مردم بسیار خوب بوده است.

 سرویس فرهنگی//درشرایطی که کرونا 
زده  رقم  برای کشور  را  روزهای سیاهی 
است و محدودیت های بسیاری نیز برای 
مشاغل مختلف وجود دارد، برخی دفاتر 
ازدواج در شــهر تهران بدون هیچ گونه 
نظارتی روزانه چندین مراســم عقد را 
آن هــم با انبوهــی از میهمانان برگزار 

می کنند. 
 در گذشته  های نه چندان دور و دراز، عاقدها 
بــرای جاری کردن صیغۀ عقــد، به خانه ها 
می رفتنــد و بزرگ ترهــا هم بــا چراغانی  
سَرسَرای خانه، آب و جارو کردن حیاط و 
تدارک میوه و شیرینی برای مهمان ها، بزمی 
برپا می کردند و جوان ترها را ســرِ خانه و 
زندگی شان می فرستادند. اما با کوچک شدن 
خانه ها و حیاط ها و تقسیم وظایف شهری، 
ســفره های عقد و ریسه کشــی های خانگی 
رنگ باختند و جایشــان را بــه تالارهای 

پذیرایی و دفاتر ازدواج دادند.
این روزها لابه لای صفحات شــهر، اتفاقات 
ریــز و درشــت عجیبی پیدا می شــود. در 
چندماهی که گذشــت، چندین و چند شُغل 
و صِنف با مشــکلات جــدی و عدیده ای 
مواجه شــدند؛ مثل تالارهای عروسی. اما 
به تازگی برخــی دفترخانه های ثبت ازدواج 
با اســتفاده از این فرصــت، از ظرفیت های 
موجود سالن های عقدشــان نهایت استفاده 
را می کنند و در شــرایطی که به خاطر کرونا 
تالارهای پذیرایی تعطیل شده اند از فرصت 
کرونا اســتفاده کرده و از آب کره می گیرند! 
با این که شــرایط و اوضاع کرونا در کشور، 
به طرز هولناکی مهیب اســت، اما بعضی از 

محضرهای ثبت ازدواج در یک فضای نسبتاً 
کوچک و مســقف، ضمن برگــزاری خطبۀ 
عقد، سور و ســات پذیرایی ده ها مهمان را 

هم فراهم می کنند!
این چنینی،  مراســم  برگــزاری  مشــخصاً 
به خودی خود زیباســت، اما در شرایطی که 
روزانه در کشور چندین هزار نفر به بیماری 
کرونا مبتلا می شوند و چندصد نفر بر اثر این 
این مراسم  برگزاری  بیماری جان می بازند، 
آن هم با ده ها مهمان، بیشتر به بازی »رولت 

روسی« شباهت دارد!
در همین رابطه خبرنگار ما به عنوان مراجعه 
کننــده با چندین دفتر ثبت ازدواج در تهران 
تماس می گیرد تا ابعاد مختلف این موضوع 

را بیشتر روشن کند.
متصدی یکی از ســالن های عقد تشریفاتی 
کــه چندین و چند شــعبه در نقاط مختلف 
پایتخــت دارد، در پاســخ به درخواســت 
خبرنگار در خصوص تشریح لیست قیمت ها 
و خدمات دفتر ثبــت ازدواج خود در این 
روزهایــی که تالارهــای پذیرایی به خاطر 
محدودیت هــای کرونــا تعطیل شــده اند، 
می گوید:»ظرفیت هر کدام از ســالن های ما 
به کاربری شما بســتگی دارد؛ بسته به نوع 
عقد، عروســی، تعداد مهمان ها، فیلم برداری 
و عکس برداری، قیمت ها و ظرفیت ها متغیر 
می شود. اما به طور کلی، سالن ها بین 5۰ تا 
6۰ نفر ظرفیت دارند. نــوع قیمت ها هم با 
توجــه به منویی که شــما انتخاب می کنید، 
فرق می کند. ما همه نوع غذا را سرو می کنیم؛ 
حتی غذاهــای دریایی! هرچیــزی را هم 
کــه بخواهید، برایتان فراهــم می کنیم؛ مثل 

آتش بــازی، رقص نــور، خواننده و همه و 
همه! هیچ محدودیتی هم نداریم!«

یکــی دیگر از دفاتــر ازدواج که در منطقه 
شــهران واقع است، در شــرایط کرونایی تا 
7۰ نفر مهمان می پذیرد. متصدی اش در این 
رابطه می گوید:»حالا اگر تعداد بیشتری هم 
مهمان داشــته باشید، می توانید مراسم  را در 
تالارمان برگزار کنیــد!« مهلت حضور در 
ایــن دفتر عقد با ظرفیت 7۰ نفر، تنها و تنها 
یک ساعت اســت اما مهلت ماندن در تالار، 

می تواند بیشتر هم باشد!
در ایــن دفتــر ثبــت ازدواج، روال کارها 
مثل ســابق و روزهای قبل از کرونا اســت 
و همه چیز ســر جای خــودش قرار دارد؛ 
از فیلمبــردار و عکاس گرفتــه تا عاقد و 
ســالن کارها، و به تنها چیــزی هم که گویا 
توجهی نمی شــود، ویروسی  ست  که ممکن 
ناخوانده، خودش  و  پنهانی  به صورت  است 

را بین مهمان ها دعوت کند.
بلوار  دفتــر ازدواج دیگــری در منطقــه 
این طور  نرخ ها و شــرایطش  از  مرزداران، 
صحبت می کند:»قیمت ورودی سالن عقد ما 
در روزهای شنبه تا چهارشنبه یک میلیون و 
هشتصد هزار تومان و در روزهای پنج شنبه 
و جمعه، دو میلیون و دویســت هزار تومان 
است. دفتر ما دو سالن دارد، که یکی از آن ها 
سرپوشــیده است و دیگری رو باز! موزیک 

زنده و انواع شام و پذیرایی هم داریم.«
البته در ایــن میان هســتند دفاتری که به 
از  کمتری  تعداد  با  تعریف شده  پروتکل های 
میهمان پایبند باشــند. یکی از همین دفاتر 
ثبت عقد که در قلهک واقع شــده اســت، 

می گوید:»ظرفیت ســالن عقــد ما بین ۱۰ 
تا ۱5 نفر است. بیشــتر از این تعداد را هم 
می توانیــم قبول کنیم اما در شــرایط فعلی 

به هیچ وجه نه.«
چهار یــا پنج دفتر دیگر در میدان تجریش، 
پونک، شهریار و شــهرک غرب هم همین 
پاســخ را می دهند. اما یکی دیگر از سالن 
عقدها کــه در بلوار اندرزگوســت، اظهار 
می کنــد که تعداد پذیــرش و مهلت حضور 
مهمان ها را در ایــن محدودیت ها کرونایی، 
تا حــد ممکن پاییــن آورده، طــوری که 
خطبۀ عقد هر عــروس و داماد، در عرض 
یک ســاعت و در حضور نهایتاً 3۰ مهمان، 
خوانده می شود! این در حالی ست که اگر بنا 
بر پذیرایی مهمان هــا در یکی از وعده های 
غذایی باشــد، آن ها می تواند تا سه ساعت 

در سالن بمانند!
لازم به ذکر است دفترخانه های ثبت ازدواج، 
بدلیــل ماهیت خود هرچنــد زیرمجموعۀ 
هیچ کدام از نهادهای وزارت صمت نیستند و 
تمام ارجاعات این مراکز به سازمان ثبت-

کــه تحت نظر قوه قضائیه اداره  می شــود- 
بازمی گــردد ولــی تمام خدمــات صنف 
تالارهای پذیرایی و رستوران ها را می دهند.

حال پرسشــی که در این جا مطرح می شود، 
این اســت  که در شــرایطی که این بیماری 
مُهلک جان بســیاری از مردم کشورمان را 
می گیرد چگونه این دفاتر بدون محدودیت، 
با ساز و دُهل میزبان مرگ خاموش مراسم 

عقد جوانان می شوند!؟
علی مظفری رئیس کانون سردفتران ازدواج 
و طــلاق در این باره گفت: موضوع ازدواج 

موضوعی نیســت که بتوان به طور کامل آن 
را تعطیل کرد و بدون قید و شرط آن را رها 
کرد. حضور در دفاتــر ازدواج و طلاق در 
شرایط فعلی کووید ۱9، به فرهنگ مردم باز 
می گردد، مردم باید در نظر داشــته باشند که 
حضور در ایــن دفاتر لطف در حق عروس 
و داماد نیســت بلکه خیانتی بر آنها است، 
بنابرایــن بزرگترین کادو بــرای عروس و 
داماد این اســت که افراد از حضور در این 

مراسمات اجتناب کنند.
وی درباره نحوه فعالیت دفاتر ثبت ازدواج 
نیــز اظهار کــرد: مطابق بــا پروتکل های 
بهداشتی ابلاغی وزارت بهداشت به سازمان 
ثبت حداکثر تعداد مجــاز برای حضور در 
دفاتر ازدواج و طلاق در شرایط فعلی، شش 
نفر )عروس، داماد و چهار نفر از بســتگان( 
اســت اما برای حضور محدودیت ســاعت 
وجود ندارد و همه روزه حتی در ایام تعطیل 

و روزهای اعیاد نیز این دفاتر باز هستند.
مظفــری با بیــان اینکــه در ایــن دفاتر 
پروتکل های بهداشــتی نظیر رعایت فاصله 

فیزیکی، اســتفاده از ماســک و ضدعفونی 
کردن فضا در فواصل بین مراســمات باید 
رعایت و انجام شــود، ادامــه داد: نظارت 
بر تخلفات کلی دفاتــر ازدواج و طلاق بر 
عهده ســازمان ثبت است، همچنین از سوی 
بازرســی های وزارت بهداشت به  کانون و 
صورت ســرزده نیز نظارت انجام می شود و 
در مواردی نیز با شــکایات و گزارش های 
این تخلفات  مردمی، مســئولین ســازمان 
را  بررسی و به دادســرای انتظامی ارسال 

کرده اند.
به گفته ی مظفری مردم می توانند در صورت 
مشاهده تخلفات دفاتر ثبت ازدواج و طلاق 
از طریق ســامانه ثبت اسناد املاک کشور، 
واحــد بازرســی و گزارش هــای مردمی 
مســتقیما ایــن تخلفات را گــزارش دهند 
چراکه در شــرایط فعلی پاندمی کووید ۱9، 
بنابر دستور ریاست سازمان این شکایات به 
صورت فــوری و بدون اتلاف وقت و اطاله 

اداری انجام می شود./ایسنا

نان برخی دفاتر ثبت ازدواج در روغن داغ کرونا

ویروسی که روی سر عروس و دامادها قند می ساید!

واحد آموزش 
سازمان مدیریت پسماند 

شهرداری بندرعباس

و  فرهنگ  کل  فرهنگی//مدیر  سرویس 
ارشاد اسلامی هرمزگان از برگزاری سی 
و دومین جشنواره تئاتر هرمزگان 26 الی 

29 آبان ماه خبر داد.
بــه گزارش خبرنــگار دریــا ، رضا کمالی 
زرکانی ضمن تشکر از حسین کریمی رئیس 
انجمن نمایش هرمزگان در برنامه ریزی این 
رویداد مهم گفت : پس از بازبینی در مجموع 
شــش نمایش به مرحله مسابقه راه یافته اند 
کــه 26 الی 29 آبان اجرا و به صورت زنده 
و مجازی برای اســتفاده علاقه مندان پخش 

خواهد شد.

وی افزود : شــش نمایش راه یافته به بخش 
مســابقه عبارتند از : نمایش : » رادیکال » 
به نویسندگی و کارگردانی رضا آزاد دریایی 
)زمان اجرا : 26 آبان ســاعت ۱۱ صبح (. 
نمایش » آهو بر مدار آتش » به نویسندگی 
فریبا جعفری و کارگردانی مســلم جعفری ) 
زمان اجرا : 26 آبان ساعت ۱8( ، نمایش » 
نام تمام مردگان یحیی است » به نویسندگی 
و کارگردانی کورش ســلمانی ) زمان اجرا : 
27 آبان ساعت ۱۱ صبح( ، نمایش » پنهان 
خانه ای در بادگیر » به نویســندگی جعفر 
مویدی و کارگردانی علی رحیمی شــهواری 

)زمان اجرا : 27 آبان ساعت ۱8(، نمایش » 
خفگی ماهی ها در آب شور » به نویسندگی 
و کارگردانی رضا جوشعار )زمان اجرا: 28 
آبان ساعت ۱۱ صبح ( و نمایش » نگاهم به 
دریاست تا کســی آب نبرد » به نویسندگی 
رضا گشتاسب و کارگردانی حسن سبحانی 

)زمان اجرا : 28 آبان ساعت ۱8(.
کمالی زرکانی به معرفی داوران جشــنواره 
تئاتر هرمــزگان پرداخت و عنــوان کرد : 
سعید موحدی ، ابراهیم پشت کوهی ، مهران 
محمــودزاده ، مجید ســرنی زاده و مجتبی 

سلیمی داوران نهایی جشنواره هستند.

   سی و دومین جشنواره تئاتر هرمزگان برگزار می شود

سرویس فرهنگی// 57 خانه فرهنگ کار با حضور جمعی 
از مسئولان اســتانی و کشوری در هرمزگان راه اندازی 

شد.
به گزارش خبرنگار دریا ، هــادی ابراهیمی مدیرکل تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی هرمزگان در مراسم افتتاح این طرح ها، 
هدف از این اقدام را هماهنگی و انسجام بخشی به فعالیت های 
فرهنگی درحوزه کار و همچنین ارتقاء فرهنگ کار و تلاش 
عنوان کــرد و گفت: ایــن خانه های فرهنــگ کار در همه 

شهرستان های استان در 6 ماه گذشته ایجاد شده اند.
 مدیرکل امور فرهنگی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی هم 
در این مراسم، خانه های فرهنگ کار را مراکزی دانست که به 

ارتقاء فرهنــگ کار کمک می کند و همچنین موجب نزدیکی 
بیشتر نیرو های کار و افزایش بهره وری می شوند.

شهریار احمدبیگی گفت: سند ملی توسعه فرهنگ کار نیز با 
ســه برنامه 5 ساله در حال تدوین اســت و در آن از دوران 
کودکی تا زمان اشتغال افراد، برنامه هایی برای ارتقاء فرهنگ 

کار طراحی شده است.
وی گفت: در این سند برای همه دستگاه های اجرایی وظایفی 
طراحی شده است و در تلاشــیم تا پایان سال به دستگاه ها 

ابلاغ شود.
سعید ناجی، معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
هرمزگان هم راه اندازی خانه هــای فرهنگ در هرمزگان را 

راه اندازی 57 خانه فرهنگ کار در هرمزگان 

طرح : شمس الدینی

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آگهی مزایده اموال غیرمنقول )اسناد رهنی( 
به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه آپارتمان، قطعه سه تفکیکی واقع در سمت غربی طبقه دوم که 3/31 مترمربع آن بالکن 
می باشد به مساحت 94/61 مترمربع به آدرس قشم- شهرک سام و زال- ورودی دوم – روبروی هتل کیمیا1 دارای پلاک ثبتی شماره 24608 فرعی از 1939اصلی 
مفروض و مجزی شده از پلاک 18724 فرعی با حدود اربعه. شمالا: دیوار و پنجره است یه طول 5/95 متر به فضای حیاط مشاعی. شرقا در هفت قسمت که 
قسمت ششم آن شمالی و قسمت های دوم و دوم و چهارم آن جنوبی است اول دیواری است مشترک به طول 5/19 متر به آپارتمان قطعه 4 و دوم دیواریست 
به طول 0/79 متر به آسانسور و سوم دیواریست به طول 1/85 متر به آسانسور و چهارم دیواریست به طول 0/45 متر به راه پله مشاعی و پنجم درب و دیوار 
است به طول 4/63 متر به راه پله مشاعی و ششم دیواریست به طول 1/24متر به راه پله مشاعی و هفتم دیواریست مشترک به طول 5/51 متر به آپارتمان قطعه 

4. جنوبا: دیوار و پنجره و لبه بالکن بطول 5/95 متر به فضای حیاط مشاعی. غربا دیواریست به طول 17/18 متر به درز انقطاع مورد تفکیک که ماورای آن فضای پلاک قرارداد به انضمام انباری 
قطعه 3 به مساحت 1/94 متر مربع و پارکینگ قطعه 1 به مساحت 9/9مترمربع ثبت و سند مالکیت صادر و آقای خلیل پارتحویل شده است، طبق سند رهنی شماره 68379-93/08/29 تنظیمی 
دفتر اسناد رسمی 24قشم در قبال مبلغ 1.900.000.000 ریال در رهن بانک سامان شعبه قشم قرار گرفته و طبق نظر کارشناس رسمی به مبلغ 3.600.570.000 ریال ارزیابی شده و پلاک فوق 
دارای 94/61 متر مربع اعیانی در طبقه سوم با قدمت حدودا 5 سال و دارای انشعابات آب برق با مشخصات یک ساختمان 5 طبقه )4طبقه روی پیلوت( به اسکلت بتن و نمای سنگ وسرامیک 
آشپزخانه اپن- و تمام کاشی کف سرامیک دارای دو اتاق خواب با درب های چوبی کابینت ام دی اف و روی کورین و هود و درب ورودی ضدسرقت پنجره ها یوپی وی سی سقف کناف دیوارها 
نقاشی و دارای آسانسور و سه دستگاه اسپیلت که برابر گزارش نماینده بانک در تصرف مستاجر می باشد، پلاک فوق از ساعت 9 الی 12 روز دوشنبه مورخ 99/09/10 در اداره ثبت اسناد و املاک 
واقع در قشم- میدان حافظ- بلوار مشاهیر- پشت دادگستری- سایت سمن از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ سه میلیارد و ششصد میلیون و پانصد و هفتاد هزار ریال شروع و به 
بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای 
آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه 
پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می گردد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز اداری بعد 
از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. شرکت در جلسه مزایده منوط به واریز ده درصد مبلغ پایه مزایده به صندوق ثبت می باشد و برنده مزایده بایستی پنج روی بعد از 

مزایده مابه التفاوت قیمت مزایده را به صندوق ثبت واریز در غیر این صورت مبلغ واریز شده به حساب خزانه واریز و مزایده تجدید خواهد شد. 99/201 م/الف
تاریخ انتشار: شنبه 99/08/24 

محمد آرامش -ریيس ثبت اسناد واملاک قشم 

جلسه مجمع عمومی سالیانه بنا به درخواست هیات مدیره شرکت راس ساعت 10صبح روز 99/09/14 در محل دفتر شرکت واقع در بلوار 
امام موسی صدر شمالی مجتمع امپراطور طبقه سوم واحد 12 تشکیل می گردد. 

دستور جلسه: 
1-استماع گزارش هیات مدیره در خصوص عملکرد سال 1397 و 1398 شرکت 
2-استماع گزارش بازرس قانونی  3- تصویب تراز و حساب سود و زیان سالانه 

4- انتخاب هیات مدیره جدید برای مدت 2سال  5- انتخاب بازرس اصلی و علی البدل شرکت برای مدت یکسال 
6- تغییر محل شرکت  7- انتخاب روزنامه کثیرالانتشار 

هيات مدیره شركت مركزی خدمات زیارتی استان هرمزگان 

آگهی مجمع عمومی عادی سالانه شركت مركزی 
خدمات زیارتی استان هرمزگان 
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حوادث

روابط عمومي با مصرف مرتب گوشت ماهي و میگو خطر ابتلا ءبه بيماری گواتر و آسم كاهش مي يابد
 شیلات هرمزگان 

ســرویس حوادث //   مرد جوان که مدعی است به 
دلیل علاقه به یک زن از ســوی پدر وی مورد اصابت 
ضربه های چاقو قرار گرفته، پس از شکایت به دادگاه 

خواهان مجازات ضارب شد.
 این پرونده با گزارش یــک درگیری خونین در یکی از 
مناطــق جنوبی پایتخت به جریان افتاد و مأموران پس از 
حضور در محل متوجه شــدند مرد جوانی به نام سینا که 
در ســوپرمارکتش در حال کار بود از پشت مورد اصابت 
ضربات متعدد چاقوی شخص ناشناسی قرار گرفته است. 
سینا توسط عوامل اورژانس به بیمارستان منتقل شد و در 
حالی که احتمال مرگش زیاد بود با تلاش کادر درمانی به 

طرز معجزه آسایی زنده ماند.
چنــد روز پس از عمل جراحی او بــه مأموران گفت که 
ضارب را نمی شناســد اما پس از ترخیص از بیمارستان 
در ادعایی تازه عنوان کرد که توســط مرد میانسالی به نام 

حسن زخمی شده است و در توضیح ماجرا اظهار کرد: من 
و حســن در نزدیکی هم مغازه داریم. چند ماه قبل وقتی 
برای اولین بار دختر حســن به نام فریبــا را دیدم به وی 
علاقه مند شــدم و چند روز بعد هم تلفنم را به او دادم. اما 
بعد از اینکه فریبا با من تماس گرفت متوجه شــدم شوهر 
دارد و به همین خاطر خواستم ارتباطم را با او قطع کنم که 
فریبا گفت شوهرش را دوست ندارد و قصد متارکه دارد و 
من هم چون به او علاقه مند شــده بودم فکر می کردم بعد 
از جدایی اش می توانیم با هــم ازدواج کنیم. بعد از مدتی 
پدر فریبا به رابطه ما پی برد و من را بشــدت کتک زد و 

تهدیدم کرد که اگر رابطه ام را با دخترش تمام نکنم من را 
می کشد. چند روز بعد وقتی متوجه شد که هنوز با دخترش 
در ارتباط هســتم به سراغم آمد و با ضربات چاقو من را 
مجروح کرد که شــانس آوردم و زنده ماندم. حالا هم از 
او شاکی هستم و درخواســت مجازاتش را دارم.به دنبال 
اظهارات سینا، مرد 65ساله به اتهام ضرب و جرح بازداشت 
شد. اما در بازجویی ها منکر اتهامش شد و در نهایت وی 
روز گذشته در شعبه دهم دادگاه کیفری یک استان تهران 

پای میز محاکمه ایستاد.
در ابتدای جلسه سینا با تکرار ادعایش خواستار مجازات 

حسن شد و گفت: بعد از آن ماجرا و بازداشت حسن، فریبا 
با من تماس گرفت و گفت که پدرش با چاقو به او حمله 

کرده و از من خواست تا اعلام گذشت کنم.
به دنبال اظهارات ایــن مرد، قضات دادگاه با فریبا تماس 
تلفنی برقرار کردند اما او منکر ماجرا شــد و گفت: پدرم 
ســینا را نزده و من هم هیچ وقت از سینا نخواسته بودم تا 

پدرم را ببخشد.
بــا پایان صحبت های زن جوان، قاضی دادگاه از شــاکی 
پرسید: تو مدعی هستی پدر فریبا تو را مورد ضرب و شتم 
قرار داده اگر این ادعایت درست است چرا از ابتدا او را به 

عنوان ضارب معرفی نکردی؟
ســینا پاســخ داد: زمانی که اولین بار بازجویی شدم در 
بیمارستان بودم و پدرم بالای سرم بود و به خاطر آبرویم 
نمی توانستم در مورد این ماجرا جلوی پدرم حرفی بزنم. 
ولــی بعد از اینکه خانواده ام در جریــان آن قرار گرفتند، 

واقعیت را به پلیس گفتم و ضارب اصلی را معرفی کردم.
پس از آن حســن به عنوان متهم به جایگاه رفت و گفت: 
اولین باری که متوجه رابطه پنهانی دخترم با ســینا شدم 
به ســراغش رفتم و گفتم که دخترم متأهل است و دست 
از ســرش بردارد. بعد هم یک ســیلی به صورتش زدم. 
به او گفتم نباید به ناموس مردم چشــم داشــته باشد. اگر 
می خواســتم او را بکشم همان بار اول به او چاقو می زدم. 
من اتهامم را قبول ندارم و نمی دانم چه کسی او را زده است.

پس از اظهارات متهم قضات برای صدور رأی وارد شور 
شدند.

فرجام عشق شوم مرد مغازه دار

حوادث جهان
سخنگوی نیروهای مسلح یمن:

حملات کوبنده در راه است 
 سخنگوی نیروهای مسلح یمن با انتشار دو توئیت از حملات 
کوبنده ای که علیه ســعودی ها در پیش روســت، خبر داد و از 
ساکنان نجد و حجاز خواســت که از مراکز نظامی و تاسیسات 
حیاتی عربســتان دور شوند.یحیی ســریع، سخنگوی نیروهای 
مســلح یمن با انتشــار دو توئیت از حملات کوبنده ای که علیه 
ریاض در پیش رو اســت خبر داد و از ســاکنان نجد و حجاز 
خواســت که از مراکز نظامی و تاسیسات حیاتی عربستان دور 
شــوند.وی اعلام کرد: در واکنش به ادامــه جنایات ظالمانه و 
محاصره ناجوانمردانه و تشدید حملات و یورش های ددمنشانه 
ائتلاف تحت ســرکردگی آل ســعود و اصرار بر ادامه تعطیلی 
فرودگاه ها و بنادر ما، نیروهای مســلح یمن در روی آوردن به 
اقدامات کوبنده طی روزهای آتی درنگ نخواهند کرد.سخنگوی 
نیروهای مســلح یمن بیان کرد: باتوجه به این به شــرکت های 
خارجی فعال در عربســتان هشدار می دهیم و از ساکنان حجاز 
و نجــد و افراد مقیم در آن مناطق می خواهیم که از مراکز نظامی 
و اقتصادی حیاتی که کارکرد نظامی دارند، دور شوند زیرا هدف 

مشروع نیروهای نظامی ما خواهند بود.

 نجات ۴۶ قربانیِ شبکه بین المللی کودک آزاری 

در استرالیا
 پلیس اســترالیا از نجات ۴6 قربانی شــبکه بین المللی سوء 
اســتفاده و آزار کودکان خبر داد. پلیس اســترالیا اعلام کرد: در 
یک عملیات، ۴6 کودک قربانی شــبکه بین المللی سوء استفاده 
از کودکان نجات پیدا کرده و ۱۴ نفر نیز در این رابطه دســتگیر 
شــدند.قربانیان این شبکه بین المللی سوء استفاده از کودکان در 
معرض جرائمی از قبیل آزار و اذیت، تعرض و دیگر اشکال سوء 
استفاده بوده اند.همچنین در جریان این عملیات سه نفر در ایالات 
متحده دستگیر و چندین مظنون در اروپا، آسیا، کانادا و نیوزیلند 
شناسایی شدند.به گزارش شبکه خبری بی بی سی، گفته شده این 
شبکه در نوع خود یکی از بزرگترین شبکه های سوء استفاده از 
کودکان در استرالیا بوده است. همچنین تمامی قربانیان این شبکه 

۱6 ماهه تا ۱5 ساله بوده اند.
در شهر »تامپا« روی داد؛

تیراندازی در »فلوریدا« آمریکا با ۸ کشته و زخمی
 مقام هــای محلی اعلام کردند که بر اثــر وقوع تیراندازی در 
یک زمین بسکتبال در شــهر »تامپا« واقع در ایالت »فلوریدا« 
آمریکا دست کم یک نفر جان خود را از دست داد و 7 فرد دیگر 
نیز زخمی شــدند.مقام های محلی اعــلام کردند که بر اثر وقوع 
تیراندازی در یک زمین بسکتبال در شهر »تامپا« )Tampa( واقع 
در ایالــت »فلوریدا« آمریکا دســت کم یک نفر جان خود را از 
دســت داد و 7 فرد دیگر نیز زخمی شــدند.بر اساس اعلام این 
خبرگــزاری، حادثه زمانی روی داد که گروهی از افراد از داخل 
خودرویی در حال حرکت، به سوی یک زمین بسکتبال در شهر 
»تامپا« تیراندازی کردند.یکی از خبرنگاران شــبکه تلویزیونی 
»ایِ بی ســی« در این خصوص اعلام کــرد که تیراندازی فوق 
به هیچ عنــوان تصادفی نبوده و افرادی خاص مورد هدف افراد 
مسلح قرار گرفته اند.این در حالیست که تا کنون هویت و انگیزه 
ضاربین مشخص نشده اســت.گفتنی است، در حالی که روزانه 
خبرهای متعددی در خصوص تیراندازی در آمریکا و آمار بالای 
جان باختگان در این حوادث منتشر می شود؛ اما لابی قدرتمند 
ســلاح در آمریکا اجازه نمی دهد که قانونی در خصوص اعمال 
محدودیت برای در اختیار داشــتن سلاح در این کشور تصویب 

شود.

  

تا روزی که ماجرای سرقت مسلحانه شوهرم را با 
همدستی یکی از دوستانش نشنیده بودم همیشه 
فکر می کردم او فقط یک موادفروش ساده است 
که گاهی دله دزدی هم می کند.  شاید می توانستم 
همه خلافکاری هایش را تحمل کنم اما از روزی که 
فهمیدم به من خیانت می کند، تصمیم به طلاق از 

او گرفتم و ...
 این ها بخشــی از اظهارات زن 22ساله ای است که با 
در دست داشــتن شکایتی از همسرش مبنی بر توهین 
و فحاشــی و تهدید تلفنی وارد کلانتری شده بود. این 
زن جوان با بیان این که فقط قصد جدایی از همسرش 
را دارد، درباره سرگذشت خود به کارشناس اجتماعی 
کلانتری سپاد مشــهد گفت: در خانواده ای رشد کردم 
کــه پدرم همواره محبــت اش را از ما دریغ می کرد و 
در ظاهر احســاس می کردم کــه توجهی به ما ندارد. 
به همیــن دلیل بعد از گرفتن دیپلــم و با آمدن اولین 
خواستگار تصمیم به ازدواج گرفتم. تحقیقات اولیه از 
محل سکونت خواستگارم نشان می داد که »شاهین« 
جوانی با اخلاق و ســر به راه است، به همین دلیل هم 
چهار سال قبل پای سفره عقد نشستم. اما خوشحالی و 
شادمانی من از این ازدواج فقط ۴۰روز طول کشید زیرا 
بعد از آن فهمیدم شاهین فردی خلافکار و سارق است 
که همسایه ها از ترس تهدیدهای او جرئت نکرده بودند 
حقیقت  و شخصیت واقعی او را فاش کنند. این گونه بود 
که اختلافات و مشاجرات ما آغاز شد و به کتک کاری 
های شدید کشید. از آن روز به بعد همسرم خلافکاری 
هایش را علنی کرد و به طور آشکار به موادفروشی و 
سرقت پرداخت، به طوری که چندین بار دستگیر شد. 
اما من که دخترم را بــاردار بودم چاره ای جز تحمل 
نداشتم زیرا  نمی خواستم دوباره به خانه پدرم بازگردم. 

از ســوی دیگر خلافکاری های شاهین هر روز بیشتر 
می شــد ، او نیز فرزند طلاق بود و پدر معتادش روی 
همه کارهای خلاف های او ســرپوش می گذاشت تا 
شاهین موادمخدر مصرفی او را تامین کند. سرزنش ها 
و تحقیر من از زمانی بین خانواده همسرم شدت گرفت 
که من به شــاهین گفتم »هیچ محبتی از ســوی پدرم 
ندیدم!« این موضوع دستمایه خوبی شد تا آن ها بیشتر 
مرا مورد تمســخر قرار دهند. با این حال مجبور بودم 
این شرایط اسفبار را تحمل کنم تا این که همسرم شش 
ماه قبل به اتهام سرقت مسلحانه دستگیر و روانه زندان 
شد. وقتی به دادگاه رفتم، فهمیدم که همسرم با همدستی 
یکی از دوستانش طلاهای یک زن را زورگیری کرده 
اند. با آن که می دانستم او یک سارق خرده پاست اما 
هیچ گاه فکر نمی کردم دست به سرقت مسلحانه بزند 
و بیشتر از ۱۰سال از عمرش را در زندان بگذراند.  در 
همین گیرودار بود که متوجه شدم همسرم با زن دیگری 
نیز ارتباط دارد. دیگر نتوانســتم این موضوع را تحمل 
کنم چون از چهار ســال قبل همه وجود و جوانی ام را 
پای او گذاشته بودم و با همه تلخکامی های زندگی می 
ساختم. زمانی که این ماجرا لو رفت، دیگر به ملاقات 
همســرم در زندان نرفتم و به او گفتم قصد طلاق دارم، 
به همین دلیل همسرم مدام از زندان تماس می گیرد و 
با توهین و فحاشــی مرا تهدید می کند ولی من تصمیم 
خودم را گرفتــه ام و دیگر حاضر به ادامه این زندگی 
نیســتم. این در حالی است که وکلا حداقل زندان او را 

۱۰سال پیش بینی می کنند و ...
شایان ذکر اســت، به دستور ســرگرد جعفر عامری 
)رئیس کلانتری ســپاد( بررسی کارشناسی این پرونده 

به مشاوران زبده دایره مددکاری اجتماعی سپرده شد.

از دزدی تا خیانت!
ســرویس حوادث // رییس پلیس فتای 
پایتخت از دستگیری فردی که در پوشش 
فــروش طلا در فضای مجــازی اقدام به 
کلاهبرداری از کاربران این فضا در سراسر 

کشور کرده بود، خبر داد. 
سرهنگ  داوود معظمی گودرزی در حاشیه 
دستگیری این متهم گفت: مدتی قبل یکی از 
شهروندان به پلیس فتا مراجعه و اعلام کرد که  
قصد خرید طلا از سایت های فروش طلا در 
فضای مجازی را داشته و در همین راستا نیز 
پس از جستجو در این فضا یک آگهی مربوط 
به سایت فروش طلا توجهش را جلب کرده و 
با توجه به شرایطی که در آن قید شده بود، با 

مدیر سایت ارتباط برقرار کرده است. 
رییس پلیس فتای پایتخت با بیان اینکه شاکی 
پس از تماس با فروشنده طلا در این سایت، 
مبلغ 6۰ میلیون ریال به شــماره حسابی که 
او اعلام کرده بود، واریز کرده اســت، گفت: 
به گفته شــاکی بنا بوده تا پس از واریز وجه 
طلاها از طرف مدیر ســایت برای او ارسال 
شود، اما پس از واریز مبلغ دیگر امکان تماس 
با مدیر ســایت مذکور را از دست داده و او 
پاسخگوی هیچکدام از تماس ها نبوده است.

گودرزی با اشــاره به پیگیــری های پلیس 
برای شناسایی و دســتگیری این فرد گفت: 
کارآگاهان پلیس فتا با هماهنگی مقام قضایی 
و با شیوه و شگردهای خاص پلیسی هویت 
متهم و مخفیگاهش را شناسایی کرده و مدتی 

او را تحت نظر داشــتند  کــه درجریان این 
اقدامات متوجه شــدند این فرد گردش مالی 
بســیار بالایی دارد و از این رو این احتمال 
که افراد زیادی قربانی این متهم شــده باشند 

تقویت شد.
وی بــا بیان اینکه این فرد یک و نیم میلیارد 
ریال گردش مالی داشت، گفت: در عملیاتی 
این فرد دستگیر و به مقر انتظامی منتقل شد 
که در جریان آن به جرم خود مبنی بر ایجاد 
سایت فروش طلا و کلاهبرداری از شهروندان 

اقرار کرد.
به گفتــه رییس پلیس فتای تهــران بزرگ 

تاکنون در بررسی های پلیس مشخص شده 
که متهم از دست کم ۱۰۰ تن از کاربران فضای 
مجازی با همین شــیوه و شگرد کلاهبرداری 
کرده است که در همین راستا شناسایی دیگر 
مالباختگان و کشــف دیگر جرائم این فرد از 

سوی پلیس فتا در حال انجام است.
گودرزی در پایان به شــهروندان توصیه کرد 
که فریب اینگونه تبلیغات و افرادی که ممکن 
اســت وعده فروش طلا با قیمت پایین تر از 
بازار را بدهند نخورند و حتما معاملات مبلغ 
بالای خود را درفضــای حقیقی و از طریق 

افراد مطمئن و شناخته شده انجام دهند.

طلافروش مجازی کلاه ۱۰۰ نفر را برداشت

سرویس حوادث / /  پسر جوان وقتی کیسه سنگ های یاقوت 
را در خرابه پیدا کرد تصور نمی کــرد فروش این یاقوت های 

تقلبی منجر به آدم ربایی و تهدیدهای مرگبار برای وی شود.
چند روز قبل مأموران گشت یکی از کلانتری های شمال تهران به سرنشینان 
خودروی پژویی مشکوک شدند؛ یکی از سرنشینان خودرو که مرد جوانی بود 
با راننده و سرنشین دیگر درگیر شده بود و تلاش می کرد تا خود را از خودرو 
بیرون بیندازد. مأموران با مشاهده این صحنه به خودرو نزدیک شدند و پسر 
جوان به  نام امیر را نجات داده و دو سرنشین دیگر خودرو بازداشت شدند؛ در 
بررسی های اولیه امیر مدعی شد این پدر و پسر که شوهر خاله و پسر خاله اش 

هستند او را ربوده اند.

 سنگ های تقلبی
بدین ترتیب پدر و پســر تحت بازجویی قرار گرفتند اما پسر جوان منکر آدم 
ربایی شــد و گفت: من و پدرم در کار خرید و فروش عتیقه، ســنگ و نقره 
هستیم؛ چند روز قبل امیر که پسر خاله ام است به سراغمان آمد و گفت ۴ سنگ 
گرانقیمت دارد و پیشنهاد خرید آن را به ما داد. وقتی سنگ ها را دیدیم به نظر 
یاقوت اصل آمد و من و پدرم تصمیم به خرید آن گرفتیم. ۴۰ میلیون تومان در 
ازای ۴ قطعه سنگ پرداخت کردیم، اما زمانی که سنگ ها را به ارزیاب نشان 
دادیم، او پس از محک زدن سنگ ها گفت که آنها تقلبی است و ارزش چندانی 
ندارد. ما که ۴۰ میلیون تومانمان را بر باد رفته می دیدیم تصمیم گرفتیم با امیر 

قرار بگذاریم و پولمان را برگردانیم.

 قرار صوری
پســر جوان در ادامه گفت: زمانی که امیر ســنگ ها را به ما داد، گفته بود که 
سنگ های دیگری هم دارد؛ با این ترفند که باز هم از آن سنگ ها می خواهیم، 
امیر را به محل قرار کشــاندیم و او را سوار خودرومان کردیم تا با تهدید ۴۰ 
میلیون تومان از دست رفته مان را بگیریم. به  دنبال اظهارات پسر جوان و پدرش، 

تحقیقات از امیر آغاز شد.
 پیدا کردن سنگ ها در خرابه

امیر در تحقیقات گفت: سنگ ها را من به آنها فروختم اما قصدم کلاهبرداری 
نبود. فکر می کردم که سنگ ها اصل هستند و با خودم گفتم که با این سنگ ها 
می توانم پول خوبی به جیب بزنم، چون شوهر خاله و پسر خاله ام در این کار 
بودند، گفتم اگر قرار اســت سودی از فروش این سنگ ها به جیب کسی برود 

بهتر است نصیب آنها شود.
وی درباره اینکه سنگ ها را از کجا آورده است گفت: مدتی قبل در حال عبور 

از یکی از خیابان های جنوب پایتخت بودم که مرد معتادی را دیدم او سراسیمه 
وارد خرابه ای شــد. مدام اطراف را نگاه می کرد. متوجه من نشد وقتی مطمئن 
شد کسی در آن اطراف نیست، کیسه ای را با احتیاط در گوشه ای از خرابه دفن 
کرد. من که در گوشه ای پنهان شده بودم بعد از رفتن مرد معتاد، به محلی که او 
کیسه را در آنجا دفن کرده بود رفتم. زمین را کندم و به این سنگ ها که داخل 
پارچه ای پیچیده شده بودند رسیدم. فکر کردم با ارزش است سنگ های یاقوت 
را برداشتم و به شوهر خاله ام فروختم، اما شوهر خاله و پسر خاله ام فکر کردند 
من سرشان کلاه گذاشته ام و روز حادثه به زور مرا سوار خودروشان کرده و ۴5 
دقیقه مرا داخل خودرو حبس و تهدید کردند که باید پول را به آنها برگردانم. 
الان هم حاضرم ۴۰ میلیون تومانی را که بابت این ســنگ ها از شوهر خاله ام 

گرفته ام  به او برگردانم.
بدین ترتیب تحقیقات درباره اظهارات پسر جوان در این پرونده ادامه دارد. 

طرح : فرامرز جهانورد

در امتداد تاریکی

مدیرکل پزشکی قانونی گلستان علت دقیق فوت 
»سها رضانژاد« را اعلام کرد. 

حسین زارعی افزود: ۱8 مردادماه جسدی مجهول الهویه متعلق 
به یک خانم که در ارتفاعات کردکوی پیدا شده بود، به پزشکی 
قانونی استان منتقل شــد و یک تیم تخصصی جسد را مورد 
معاینه قرار دادند و پس از گرفتن نمونه از جنازه و خون پدر و 
مادر این خانم،  نتیجه آزمایش اعلام و هویت جسد شناسایی 
شد.   البته برای تعیین دقیق علت فوت، با وجود از بین رفتن 

بافت نرم و فساد نعشی، نمونه هایی برای آزمایش گرفته  شد 
و مورد بررســی قرار گرفت که در آن ها نیز نشانه ای مبنی بر 
بزه دیده نشد. وی افزود: با توجه به شکستگی های متعدد در 
استخوان جمجمه، ستون فقرات، دنده ها و اندام فوقانی و تحتانی 
و محرز نشدن آثار بزه، علت دقیق فوت صدمات متعدد بدنی بر 
اثر اصابت جسم سخت تعیین شد که می تواند با فرضیه سقوط 
از ارتفاع مطابقت داشته باشد.  وی در خصوص زمان مرگ، 

گفت: هرچند با توجه به گذشــت زمان نمی توان زمان دقیق 
مــرگ را اعلام کرد اما می توان گفت که زمان مرگ این خانم 
با زمان اعلام مفقود شــدنش همخوانی دارد.  »سها رضانژاد« 
۱9 تیرماه به همــراه یک گروه 3۴ نفره از تهران به ارتفاعات 
جهان نمای شهرستان کردکوی سفر کرد و از صبح فردای آن روز 
مفقود و جســد او پس از 28 روز جست وجو در پایین دست 

این ارتفاعات پیدا شد.

دردسر عجیب یاقوت های زیر خاکی

سرویس حوادث// مرد زندانی که به اتهام 
به قصاص  زنــدان  قتل هم بندی اش در 
محکوم شده بود به شرط پرداخت دیه از 

مرگ رهایی یافت.
27 مهر سال 97 درگیری خونینی در حمام زندان 
تهران بزرگ رخ داد و مرد جوانی به  نام حمید که 
مجروح شده بود بلافاصله به بیمارستان منتقل شد، 
اما شــدت جراحات به قدری بود که مرگ حمید 
را رقم زد.در ادامه تحقیقات مشــخص شد عامل 
این جنایت مرد جوانی به  نام محمود اســت. وی 
در تحقیقات به جرم خود اعتراف کرد و گفت: من 
به اتهام کلاهبرداری مدتی اســت که در زندان به 

سر می برم. حمید هم جرمش سرقت و موادمخدر 
بود. چند وقتی اســت که متوجه شدم حمید یکی 
از زندانیان را که پســر کم سن و سالی است اذیت 
می کند.او ادامه داد: چون پسر جوان تازه وارد و کم 
سن و سال بود نمی توانست به حمید اعتراض کند 
اما این اذیت ها ادامه داشت. تا اینکه تصمیم گرفتم 
به حمید درس عبرتی بدهم تا دست از این کارش 
بردارد. روز حادثه در ساعت هواخوری من چاقوی 
دست سازی را که خودم درست کرده بودم برداشتم 
تا با مقتول درگیر شــوم. در هواخوری با چاقو به 

او حمله کرده و او را تهدید کردم که دست از آزار 
و اذیت هایش بردارد. اما با دخالت مأموران زندان 
درگیری پایان یافت. او ادامه داد: بعد از ســاعت 
هواخوری من به ســلولم رفتم و این بار حمید به 
سراغم آمد و به من حمله کرد. این بار زندانی ها مانع 
او شــدند تا اینکه زمان حمام رفتن شد. در حمام 
دوباره او به سراغم آمد و باهم درگیر شدیم و حمید 
به من حمله کرد و من مجبور به دفاع شدم وگرنه 

نمی خواستم او را به قتل برسانم.
بــا اعتراف محمود به قتل، او در شــعبه ۴ دادگاه 

کیفری استان تهران پای میز محاکمه رفت. باتوجه 
به درخواســت اولیای دم برای قصاص، او محکوم 
به قصاص شد. پرونده این جنایت پس از تأیید در 
دیوانعالی کشور برای اجرای حکم به دادسرای امور 

جنایی تهران منتقل شد.
اما با تلاش محمد شهریاری، سرپرست دادسرای 
امور جنایی تهران و مریم خلیفه، دادیار شــعبه ۴ 
اجرای احکام دادسرای امورجنایی تهران، خانواده 
اولیای دم به شــرط دریافت دیــه از قصاص مرد 
زندانی چشم پوشی کردند. بدین ترتیب متهم بزودی 
در دادگاه کیفری از جنبــه عمومی جرم محاکمه 

می شود.

ســرویس حوادث //  مردان خشــن با حمله به پسر 
کشتی گیر، دست چپ او را با شمشیر قطع کردند.

حدود دو هفته قبل خبر درگیری خونینی در خیابان  دماوند به 
مأموران پایگاه چهارم پلیس آگاهی پایتخت اعلام شد. به  دنبال 
اعلام این خبر مأموران راهی محل شــده و دریافتند بین چند 
جوان درگیری رخ داده و در این حادثه دست چپ پسر جوانی 
قطع شــده اســت. وی درباره این ماجرا گفت: با برادرم مقابل 
خانه دوستمان در خیابان خیابان  دماوند ایستاده بودیم. من برای 
خرید وسیله ای از او جدا شدم، در این موقع چند جوان به سراغ 

برادرم رفتند و گفتند چرا اینجا ایستاده ای؟
همین موضوع باعث درگیری شــد، وقتی من رســیدم وارد 
درگیری شــدم و آنها در حالی که شمشــیر داشتند ناگهان با 

ضربه ای باعث قطع شدن دستم شــدند. برادرم که این صحنه 
را دید به آنها التماس می کرد که اجازه بدهید دســت برادرم را 
بردارم، اما اجازه نمی دادند که دست را برداریم. بعد از اینکه به 
بیمارستان رفتم دستم را پیوند زدند اما نتیجه نداد.بدین ترتیب 
متهم پرونده به  نام ســعید چند روز بعد دستگیر شد. سعید در 
مواجهه حضوری با شــاکی و برادرش گفت: این دو برادر مرا 
زده اند. من داخل مغازه ام بودم ســه نفر با قمه ریختند داخل و 
مرا زدند آن موقع من روی زمین افتاده بودم و آنها داشــتند مرا 
می زدند.برادر پسری که در این ماجرا دستش قطع شده در برابر 
انکارهای متهم جوان گفت: شاهدان حادثه ما را دیده اند. جلوی 
در خانه دوســتم با شمشیر ما را می زد و می گفت من جنگی و 
دعوایی هستم. التماسش می کردیم که اجازه بدهد دست برادرم 

را برداریم اما نمی گذاشت. برادرم کشتی گیر است و 2۰ تا مدال 
قهرمانی دارد، از مردم می خواهم که دعا کنند تا دســت برادرم 
خوب شود. حاضریم خانه مان را بفروشیم و خرج دست برادرم 

کنیم تا خوب شود.
سرهنگ سعید راستی، رئیس مرکز عملیات پلیس امنیت عمومی 
تهران بزرگ در این باره گفت: در این درگیری فردی شــرور، 
دست مرد جوانی  را با شمشیر قطع کرد. بررسی ها نشان می دهد 
یک گروه از اوباش به خاطــر کری خوانی با دو برادر، درگیر 
شــدند. در ادامه درگیری، اوباش با شمشیر و قمه، دست چپ 
یکی از برادرها را قطع کردند. در ادامه دست فردی که قطع شده 
بود، در بیمارستان پیوند زده شد اما چندان مؤثر نبوده است. متهم 

اصلی این پرونده توسط پلیس بازداشت شده است.

قطع دست جوان کشتی گیر از سوی اوباش

بخشش قاتلی که در زندان آدم کشت

علت مرگ 
»سها 

رضانژاد« 
اعلام شد 
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هشدار جدی فرماندار پارسیان :
پارسیان در  وضعیت سخت

 بیماری کرونا قرار دارد
  قاســم گلستانی ســرویس شهرســتان //  رضاپور فرماندار 
شهرستان پارسیان درخصوص شــیوع بیماری ویروس کرونا در 
این شهرســتان هشــداد داد.به گزارش خبرنگار دریا ؛ فرماندار 
پارسیان بیان داشت: در حوزه بیماری کرونا شهرستان در وضعیت 
سختی قرار دارد و در شهرها رعایت کامل پروتکل های بهداشتی 
مورد انتظارماســت ودر ادامه تشدید رعایت و نظارت بر اجرای 
دســتورالعمل های بهداشتی در شهرهای شهرستان را به جد مورد 
تاکید خود قرار دادندوی  در ادامه تشــریج کردند : ســتاد مقابله 
با کرونا در فرمانداری پارســیان، رسماً شهرســتان را از لحاظ 
شــیوع بیماری در شــرایط »هشــدار« اعلام می نماید از مردم 
فهیم و مســئولیت  پذیر تقاضا دارد رعایت بهداشت، خودکنترلی 
و بویژه »در خانه ماندن« را برای حفظ سلامتی خانواده ها جدی 
بگیرند . رضاپور با اشــاره به تاکید بر اجراي مصوبه ستاد کرونا 
و دســتور اکید بر تعطیلي صنوف شــامل گروه ٣ و ٤ و بازدید 
مستمر بازار و صنوف شهرستان پارسیان، افزود: در صورت عدم 
رعایت پروتکل های بهداشتی از سوی شهروندان ناچار خواهیم 
شد باز هم محدودیت های لازم را در بازار و اماکن عمومی برقرار 
کنیم . فرماندار پارسیان در پایان  تصریح کرد:برای سلامتی مردم  
تعارف و دلسوزی بی مورد با هیچکسی نداریم،پس برای سلامت 
خود و همنوعان تلاش لازم را جهت رعایت اقدامات پیشگیرایانه 

داشته باشیم.

پیشگیری از برداشت غیرمجاز مخلوط کوهی 
در هرمز 

 ســعیده دبیری نژاد سرویس شهرســتان // رئیس اداره منابع 
طبیعی و آبخیزداری شهرســتان بندرعباس از پیشــگیری نمودن 
از برداشــت غیرمجــاز مخلوط کوهی در جزیره هرمز  توســط 
مامور یگان حفاظت مســتقر در جزیره هرمز خبر داد.به گزارش 
خبرنگار دریــا  ، روح اله وفاکیش گفــت: اولویت اصلی ما در 
مجموعه منابع طبیعی و آبخیزداری حفاظت و حراست است و  با 
توجــه به اهمیتی که خاک جزیره هرمز از لحاظ میراث فرهنگی، 
ارزش های اقتصادی و زیست محیطی دارد، می تواند بزرگ ترین 
جاذبه گردشــگری کشور باشد؛ از این رو در صدد حفاظت از آن 
و توقف بهره برداری هســتیم. خارج کــردن حتی یک میلیمتر از 
این خاک به جاهای دیگر و صادر کردن آن خطا اســت که سعی 
بــرآن داریم با تلاش مامورین یــگان حفاظت از هرگونه فعالیت 
و بهــره برداری غیر مجاز در جزیره هرمــز جلوگیری نماییم.در 
ادامه رئیس اداره منابع طبیعی وآبخیزداری شهرســتان بندرعباس 
افزود: یگان حفاظت این اداره بصورت شبانه روزی وایام تعطیل 
آماده دریافت وبررسی هرگونه اخبار درخصوص تخریب وتصرف 
اراضی ملی،قطع درخت وآتش سوزی از طریق سامانه150٤یگان 

حفاظت می باشد.

خبری

شهرستان

با  // مدیرکل شیلات هرمزگان  سرویس شهرستان 
اشــاره به قابلیت بالای سایت های پرورش میگو در 
استان هرمزگان برای اشــتغالزایی گفت: باتوجه به 
بازدیدهای انجام شده از سایت کرگان و بررسی های 
انجام شــده مقرر شــد که مجوز واگذاری زمین به 

متقاضیان صادر شود. 
  عبدالرســول دریایی در جلسه با نماینده مردم شرق 
هرمزگان در مجلس شــورای اسلامی با اشاره به نقش 
موثر آبزی پروری در اشتغال زایی، اظهار داشت: سایت 

یک هزار و ٣50 هکتاری واقع در جاســک که روزانه 
بیش از ٤ هزار تن میگــو در یک کراپ تولید می کند 
برای 1700 نفر به طور مستقیم و غیرمستقیم اشتغالزایی 
کرده است.مدیرکل شیلات هرمزگان ادامه داد: با توجه 
 بــه اینکه تنهــا 755 هکتار از این ســایت در اختیار 
ســرمایه گذاران قراره داده شده پیگیری جهت صدور 
مجوز برای باقــی مانده اراضی ادامــه دارد همچنین 
مقرر شــده که بیش از 100 هکتار از این سایت نیز به 
بومیان منطقه واگذار گردد.دریایی افزود: در سیریک نیز 

ظرفیت آبزی پروری وجود دارد و تاکنون سایت کرگان 
با مساحت هزار و 200 هکتاری و تولید ٤ هزار و 200 
تن میگو در یک کراپ توانسته برای 1500 نفر به طور 

مستقیم و غیر مستقیم شغل ایجاد کند.
   وی در ادامــه گفت: پیگیری ها برای واگذاری صدور 
مجوز و واگذاری به مردم منطقه و سرمایه گذاران توسط 
سازمان نظام مهندسی کشاورزی و منابع طبیعی در حال 
انجام است.مدیرکل شیلات با بیان اینکه سایت کرگان 
واقع در شهرســتان میناب نیز در مســاحت 2 هزار و 

دویست و چهل هکتاری واقع شده، افزود: در کراپ این 
ســایت 7 هزار و پانصد تن میگو تولید و برای بیش از 
2 هزار و پانصد نفر اشتغال زایی به طور مستقیم و غیر 

مستقیم صورت گرفته است.
   دریایی افزود: با توجه به اینکه در ســال 96 جهت 
صدور مجوز واگذاری متقاضیان، فراخوانی داده شد و 
پس از آن با مشــخص شدن نفرات جهت اخذ مجوز، 
مجوز 1٤٣0 هکتار از اراضی توسط مهندسی کشاورزی 
و منابع طبیعی صادر شــد.وی ادامه داد: به دلیل عدم 
رعایت حریم و عدم صدور مجوز توسط محیط زیست، 

این اراضی تاکنون واگذار نشده است.
   مدیر کل شیلات استان هرمزگان عنوان کرد: باتوجه 
به بازدیدهای انجام شده از سایت کرگان و بررسی های 
انجام شده مقرر شد که مجوز واگذاری زمین به متقاضیان 

صادر شود.
  به گزارش تســنیم ؛ دریایی خاطر نشــان کرد: 780 
هکتار از مجموع اراضی مربوط به سایت کرگان میانی 
اســت که طبق مصوبه کمیته ماده هشت محیط زیست، 

دیگر مانعی جهت واگذاری وجود ندارد.

 سرویس شهرستان // معاون توسعه مدیریت 
و منابع استانداری هرمزگان از آغاز عملیات 
اجرایی پروژه فیبر نــوری 29۰ کیلومتری 

بشاگرد و حاجی آباد خبر داد. 

   نازنین شــیبانی تذرجی در هفتمین جلسه 
توسعه زیرساخت های الکترونیکی شهرستان 
بشاگرد که در راستای بررسی آخرین اقدامات 
انجام شــده در خصوص مصوبات سفر وزیر 
ارتباطات برگزار شد، با اشاره به آغاز  پروژه 
توسعه ارتباطات بشــاگرد،  هدف از اجرای 
این طرح را ایجاد زیرســاخت های ارتباطی، 
خدمات پهن باند در مناطق روستایی و کمتر 
توسعه یافته جهت دسترسی به پهنای باند بیشتر 

برای اپراتورها و اتصال روستاها به شبکه ملی 
اطلاعات عنوان کرد.

  معاون توســعه مدیریت و منابع استانداری 
هرمزگان اظهار کرد:  اجرای پروژه بشــاگرد 
آغاز شــده و  با توجه به بیماری کرونا، مردم 
در روســتاها و نقاط محروم نیاز بیشتری به 
پوشــش تلفن و اینترنت همراه دارند و  باید 
در موعد مقرر این پروژه  به پایان برســد. با 
تلاش و پشــتکاری که در مجموعه همکاران 

وجود دارد امیدواریم مردم در زودترین زمان 
از مواهب این پروژه بهره مند گردند.شیبانی با 
بیان اینکه با اتمام پروژه های فیبر نوری شاهد 
از بین رفتن نقاط کور ارتباطی در بشــاگرد 
خواهیم بود، عنوان کرد: به صورت هفتگی ٤ 
تا 5 سایت جدید در استان به نسل های جدید 
ارتباطــی )٣ G و ٤ G( متصل می شــوند و 
اولویت ویژه مناطق کمتر برخوردار اســتان و 
مناطق روســتایی است.وی  با اشاره به تأکید 

اســتاندار هرمزگان مبنی بر  تســریع اتصال 
روستاهای شهرســتان بشاگرد به شبکه ملی 
اطلاعات، افزود: از ابتدای برگزاری جلسات، 
در شهرستان بشاگرد تاکنون  70  کیلومتر فیبر 
نوری با پیگیری استاندار از مقام عالی وزارت 
و 1٤0 کیلومتر کابل فیبر نوری طبق مصوبه 
سفر وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات جهت 
توسعه  بشاگرد به این شهرستان اختصاص داده 

شده است.
  معاون توســعه مدیریت و منابع استانداری 
هرمزگان ادامه داد: ٣٤ سایت ایرانسل بهره مند 
از طرح فیبر نوری و 17 ســایت همراه اول 
بهره مند از طرح فیبر نوری به این شبکه متصل 

خواهند شــد. 9 ریپیتر در نقاط فاقد پوشش 
و دارای مشــکل آنتن در بشاگرد و مجموعاً 
52 ســایت بهره مند از طرح تکرارکننده های 
رادیویی در اســتان هرمزگان در نقاط کور و 
فاقد سیگنال تلفن همراه، ازجمله کوه ها و نقاط 
صعب العبور راه اندازی خواهد شد.به گزارش 
ایســنا ؛ شــیبانی در پایان با اشاره به وجود 
برخی موانع و مشــکلات در مسیر راه توسعه 
ارتباطی بشاگرد  ابراز امیدواری کرد با توجه 
به تأکید استاندار مبنی بر همکاری ویژه کلیه 
دســتگاه ها در خصوص پروژه های ارتباطی 
ازاین پس مســیر راه در این پروژه هموارتر از 

گذشته ادامه خواهد یافت.

مدیرکل شیلات هرمزگان خبر داد

صدور مجوزهای جدید پرورش میگو در کرگان میناب

  سعیده دبیری نژاد سرویس شهرستان // رئیس شیلات شهرستان جاسک از ترمیم آب 
بردگی مسیر ورودی به مرکز تخلیه صید گابریک با پیگیری شیلات هرمزگان و به همت 

خیرین جامعه صیادی شهرستان جاسک خبر داد.
   به گزارش خبرنــگار دریا ، امید زارعی با بیان اینکه ضمن قدردانی از تعامل خوب 
مردم منطقه به ویژه جامعه صیادی با اداره شیلات اظهار کرد: مشکلات منطقه ای نه تنها 

با همکاری و حمایت متقابل مردم و مسئولین مرتفع خواهد شد بلکه می توان با اتحاد 
و همدلی توســعه و آبادانی بیش از پیش را نیز رقم زد.وی خاطر نشان شد: اعتبارات، 
تجهیزات و ماشین آلات مورد نیاز این مهم با تعاملات شیلات و خیرین جامعه صیادی 
منطقه تامین شده است.زارعی همچنین از  انجام پیگیری ها و اقدامات مشابه در خور 

گشمی)سدیج( در جهت مرتفع سازی مشکلات مردم این منطقه نیز خبر داد.

  ســرویس شهرســتان // دو طرح بندری و دریایی در 
بندرلنگه به بهره برداری رسید.

   به گزارش خبرنگار دریا ؛ مدیر اداره بنادر و دریانوردی 
بندرلنگــه گفت: ایــن طرح ها ســاختمان اورژانس و 
مدیریت بحران پدافند غیر عامــل، و راه اندازی مرکز 

آزمون هــای دریانوردی در اداره بنــادر و دریانوردی 
غرب اســتان است.قاسم عسکری نســب افزود: برای 
اجرای این طرح ها هفت میلیارد تومان هزینه شده است.
وی گفت: ساخت مرحله نخست بلوار ساحلی بندرلنگه 
نیز آغاز شــد.  مدیر اداره بنادر و دریانوردی بندرلنگه 

گفت: این بلوار بطول هشــتصد متر به صورت دو بانده، 
هر باند به عرض 20 متر ساخته می شود.قاسم عسکری 
نسب افزود: هزینه اجرای این طرح پنج میلیارد تومان 
 است .وی پیش بینی کرد بلوار ساحلی تا پایان سال به 

بهره برداری برسد.

با پیگیری شیلات هرمزگان و به همت خیرین جامعه صیادی جاسک صورت گرفت 

ترمیم جاده دسترسی تخلیه صید گابریک

بهره برداری از دو طرح بندری در بندرلنگه

 با مشاهده کمترین دود یا آتش سوزی حتما آن را خاموش و یا بلافاصله
 به ماموران یگان حفاظت منابع طبیعی با شماره تلفن ویژه 1504 اطلاع دهیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

آغاز عملیات اجرایی پروژه فیبر نوری بشاگرد

 سرویس شهرستان // مدیر بازرگانی و 
اصناف سازمان منطقه آزاد قشم گفت: 
امسال 2۳۸  نخســت  ماهه  هفت  در 
کارت بازرگانی در منطقه آزاد قشــم 

تمدید شد. 
  هرمز امیری افزود: از ابتدای امسال تا 
پایان مهرماه، ٤5 کارت بازرگانی برای 
آزاد  منطقه  در  تجــارت  فعالان حوزه 

قشم صادر شده است.

  وی ادامــه داد: همچنین در این مدت 
بازرگانی باطل شــد.امیری  25 کارت 
افزایش  عامل  مهمتریــن  کرد:  تصریح 
ابطال شــده  آمار کارت های بازرگانی 
و کاهش صــدور کارت های بازرگانی 
جدیــد به تاثیرات اقتصادی ناشــی از 
شــیوع ویروس کرونا و کاهش سطح 
تجارت بین المللی مربوط می شود.مدیر 
بازرگانی و اصناف سازمان منطقه آزاد 

قشم گفت: کارت های بازرگانی در سه 
شاخه تولیدی، خدماتی و تجاری صادر 
می شود.وی افزود: بیشترین حجم ثبت 
ســفارش صورت گرفته برای واردات 
کالا به منطقه آزاد قشم از ابتدای امسال 
مربــوط به مواد اولیه و ماشــین آلات 
مورد نیــاز واحدهای صنعتی و تولیدی 
در منطقه آزاد قشم است.امیری تصریح 
کرد: هیچ کارت بازرگانی یکبار مصرف 
یا دارای اعتبار یکســاله در منطقه آزاد 

قشم وجود ندارد.
  وی تاکیــد کــرد: از تیرماه امســال 
کارت های بازرگانی هوشمند در اختیار 
کارت  تمدیدکننــدگان  و  متقاضیــان 
بازرگانــی و دفترچه هــای قدیمی در 
قرار گرفته است.مدیر  آزاد قشم  منطقه 
بازرگانی و اصناف سازمان منطقه آزاد 
قشــم در پایان گفت: بازرگانان دارای 
کارت بازرگانــی در ایــن منطقه برای 
ثبت ســفارش واردات کالاها می توانند 
بازرگانی مراجعه  به مدیریت اصناف و 

کنند.
  جزیره قشــم با مســاحت یک هزار 
و 500 کیلومتــر در ســال های 1٣69 
و 1٣70 با تصمیــم دولت به 2 بخش 
با مســاحت ٣00 کیلومتر  منطقه آزاد 
و منطقــه ویژه اقتصادی با مســاحت 
 یکهزار و 200 کیلومتر تقسیم شد.پیوند 
انتقال  اقتصــاد جهانی،  به  ملی  اقتصاد 
تکنولوژی پیشــرفته بــه منطقه، جذب 
ســرمایه های خارجــی، تربیت نیروی 
انســانی ماهر و متخصــص و افزایش 
صادرات و کسب در آمدهای ارزی از 
جمله هدف های ایجاد منطقه آزاد قشم 

است.
به گزارش ایرنا ؛ شهرستان قشم شامل 
جزیره های قشــم، هنــگام و لارک با 
150 هزار نفر جمعیــت از تنگه هرمز 
به موازات ســواحل استان هرمزگان به 
طول 150 کیلومتــر و عرض میانگین 
11 کیلومتــر در آب های خلیج فارس 

گسترده شده است.

2۳۸ کارت بازرگانی در قشم تمدید شد 

ســرویس شهرســتان // عضو کمیســیون 
کشــاورزی مجلس با بیان اینکــه با ورود به 
ایجاد  اشتغالزایی  آبزی پروری می توان  صنعت 
کرد، گفت: بهره گیری و توسعه سواحل مکران 
و ارتقــای آبزی پروری می تواند به اشــتغال  

جوانان کمک کند. 
  حسین رئیسی عضو کمیسیون کشاورزی، آب، 
منابع طبیعی و محیط زیســت مجلس شــورای 
اسلامی در نشست با مسئولان جهادکشاورزی و 
شیلات هرمزگان در ارتباط با بررسی پروژه های 
واگذار شــده پرورش میگو شــرق هرمزگان، با 
تاکید بر اطلاع رســانی دقیق فرصت های شغلی 
آبزی پروری، اظهار داشت: با اطلاع رسانی دقیق 
در ارتباط با پرورش آبزیان و فرصت های مناسب 
شغلی در این حیطه می توان از مشکلات و حتی 
اعتراضات مردمی کاســت.نماینده مردم شــرق 
هرمــزگان در مجلس اضافه کرد: بــا توجه به 

ظرفیت و تولید و پــرورش آبزیان در هرمزگان، 
باید ســتاد رفع موانع جهت حل تسهیل و جذب 
ســرمایه گذاران در حوزه آبزی پروری تشــکیل 
شود.رئیســی با بیان اینکه بــا ورود به صنعت 
آبزی پروری می توان اشتغالزایی ایجاد کرد، افزود: 
بهره گیری و توسعه سواحل مکران و ارتقای آبزی 
پروری در این مناطق می تواند تاثیر به سزایی در 
اقتصاد و کسب درآمد داشته باشند.عضو کمیسیون 
کشــاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیســت 
مجلس شورای اسلامی بیان کرد: نباید با توسعه 
این مناطق و اجــرای طرح های پرورش آبزیان 
 به منافع مردم بومی اســتان آسیبی وارد شود.به 
گزارش  تسنیم ، رئیسی خاطرنشان کرد: با توجه 
به محدودیت رشته های شــیلاتی در هرمزگان، 
مسئولان باید اقدامات مناسب و مطلوبی را برای 
تربیت و به کارگیری نیروهای متخصص در حوزه 

آبزی پروری انجام دهند.

عضو کمیسیون کشاورزی مجلس عنوان کرد 

 استفاده از ظرفیت صنعت آبزی پروری 
برای اشتغالزایی 

طرح : ساجده مظفری

گروه خبر // نماینده مردم غــرب هرمزگان در مجلس 
گفت: اداره کل میراث فرهنگی صنایع دستی و گردشگری 
هرمزگان از بانوان هنرمند شهرستان بندرلنگه حمایت 

کند.
 احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس، احمد 
شیبانی فرماندار شهرستان بندرلنگه از نمایشگاه آثار صنایع 
دستی صنعتگران تعاونی صنایع دستی و گردشگری بانوان 
امید بندرلنگه بازدید و با سناء شهابی مدیر عامل این تعاونی 
گفت وگو کردند.  احمد جباری نماینده مردم غرب هرمزگان 
در مجلس در حاشیه بازدید از این نمایشگاه  در گفت وگو 
با فارس، اظهار کرد: آثار بســیار خوب و ارزشمند بانوان 
صنعتگر شهرستان بندرلنگه را در این نمایشگاه مشاهده کردم 
که خلاقیت بسیار خوبی در این آثار به کار رفته بود.وی افزود: 
صنایع دستی شهرستان بندرلنگه یک فرصت، پتانسیل، ظرفیت 
برای رونق اقتصادی و گردشگری این شهرستان و همچنین 
کمکی به اقتصاد خانواده ها است که باید بیش از گذشته به 
آن توجه شود.نماینده مردم غرب هرمزگان در مجلس بیان 
 داشــت: تعدادی زیادی از بانوان در این شهرســتان به کار 
صنایع دستی مشغول هستند و این خود عزم جدی مسؤولان 
مربــوط را برای حمایت از این صنعتگران می طلبد.جباری 
گفت: فرماندار شهرســتان بندرلنگه قطعا این صنعتگران را 
حمایت خواهد کرد و ازمسؤولان اداره کل میراث فرهنگی 

صنایع دستی و گردشگری هرمزگان نیز خواستاریم که این 
صنعتگران را حمایت کنند و توجه بیشتری به این ظرفیت 
داشته باشند.  شــرکت تعاونی صنایع دستی وگردشگری 
بانوان امید شهرستان بندرلنگه  در سال 9٤به همت جمعی 
ازصنعتگران فعال صنایع دســتی در این بندر تاسیس شد و 
در ســال 97 نیز بصورت رسمی و بعنوان نخستین تعاونی 
صنایع دســتی و گردشگری این شــهر به ثبت رسید، این 

شرکت در زمینه تهیه مواد اولیه صنایع دستی بومی این شهر 
 و عرضه با قیمت مناسب بین صنعتگران و همچنین آموزش 
صنایع دســتی بومــی  در کنــار دیگر هنرهای دســتی 
مربوط به ســایر نقاط کشــور بــه هنرآمــوزان در قالب 
 برگزاری کارگاه های صنایع دســتی، توانسته ضمن تولید 
محصولات دســتی، صنعتگرانی ماهر را نیز تحویل جامعه 

بدهد.

نماینده مردم غرب هرمزگان :
میراث فرهنگی هرمزگان از صنایع دستی بندرلنگه حمایت کند

 ســرویس شهرســتان //فرماندار ویژه شهرســتان 
میناب گفت: با تامیــن اعتبار ۸ میلیارد تومانی فاز اول 
 استادیوم ۱۰ هزار نفری شهرستان میناب تا پایان سال به 

بهره برداری می رسد.
  مجید سلحشور ، در مورد زمان افتتاح ورزشگاه 10 هزار 
نفری میناب بیان داشت: ورزشگاه 10 هزار نفری میناب یکی 
از پروژه های مصوب دولت دهم در این شهرستان بود که با 
پیگیری ها و تاکید مکرر همتی استاندار هرمزگان و رئیسی، 
نماینده مردم شــرق هرمزگان در مجلس شورای اسلامی، 
 با گذشــت 10 ســال، فاز اول این پروژه تا پایان سال به 

بهره برداری می رسد.
  سلحشــور اضافه کرد: در دیداری که استاندار هرمزگان با 
وزیر ورزش و جوانان در خصوص وضعیت پروژه های نیمه 
تمام ورزشی در استان هرمزگان داشتند وضعیت ورزشگاه 
10 هزار نفری میناب هم مورد بررسی قرار گرفت و توافق 
شد در جهت تســریع و اتمام و تکمیل این پروژه ورزشی 
میناب اعتبارات و حمایت های لازم انجام شود.وی با بیان 
اینکه شهرســتان میناب ورزشکاران مستعدی را در اختیار 
دارد که در کشور می توانند حرفی را برای گفتن داشته باشند، 
ابرازداشت: ورزشــگاه ده هزار نفری در میناب از الزامات 

بخش ورزش است و همه مسئولان تلاش ها را بکار گرفته ایم 
تا بتوان در شهرستان میناب فضاهای ورزشی مناسب را در 

اختیار ورزشکاران این شهرستان قرار دهیم.
  سلحشــور اضافه کرد: در حال حاضر اعتباری بالغ بر 8 
میلیارد تومان جهت احداث فاز اول این ورزشگاه به منظور 
ساخت و نصب چمن ورزشــگاه، روشنایی، نصب 2000 
صندلی، فنس دور ورزشــگاه و پیست دومیدانی تخصیص 
یافت.به گزارش مهر ؛ وی اضافه کرد: با توجه به اینکه این 
پروژه با کمبود اعتبار متوقف شده بود امیدوارم که با همکاری 

مردم و مسئولان این پروژه نیز به سر انجام برسانیم.

فرماندار ویژه میناب خبر د اد

بهره برداری از فاز اول ورزشگاه 10هزار نفری میناب
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اذان ظهر

غروب آفتاب

05:01:36 اذان صبح
06:23:54
11:45:00
17:04:36
17:21:34

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:44:07 اذان صبح
06:06:59
11:26:55
16:45:20
17:02:26

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب 

05:06:32 اذان صبح
06:29:46
11:48:55
17:06:34
17:23:44

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:56:24 اذان صبح
06:20:42
11:37:43
16:53:13
17:10:37

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب 17:34:25 اذان مغرب  اذان مغرب

طالع بینی

16:48:35

 فروردین :     
امروز باید ســعی کنید تا به کارهای تان نظم و 
ترتیب دهید تا بعد مجبور نشوید با پیامدهای 
بی نظمی دست و پنجه نرم کنید. بدانید که تا ابد 
نمی شود کارها را به یک شیوه پیش برد. اکنون زمان آن رسیده 
که رفتارتان را عوض کنید و افراطی با مسائل روبرو نشوید. مدتی 
اســت که بدون سازماندهی پیش می روید، اما اگر سعی کنید که 
بیشتر وظیفه شناس باشید می توانید در زندگی تان به ثبات برسید.

 اردیبهشت :
احتیاج دارید که زمان بیشتری در اختیار داشته 
باشید. دوســت دارید کتابی دست بگیرید و در 
رختخواب بمانید یا این که به دوچرخه سواری 
بروید، اما بهتر است این افکار را رها کنید، چون انجام آن ها برای 
تان مشکل درست خواهد کرد. امروز به نفع تان است که تسلیم 
شوید یا این که تمرین کنید که چه طور جلوی این افکار را بگیرید.

  خرداد :
امروز یک روز فوق العاده برای شماست. به هر 
چیزی که دست بزنید تبدیل به طلا خواهد شد. 
امــروز همه ی کارها خوب پیش خواهد رفت. 
می توانید از این فرصت اســتفاده کنید تا از آرامش و کارآمدی 
خودتان لذت ببرید. اما انگار متوجه نیستید که این اتفاقات خوب 
می تواند هر روز تکرار شود. دقت کنید و ببینید که چه خبر است 

تا کاری کنید که این روند فردا هم مهمان شما باشد.
    تیر :

امروز از خودتان بیشتر اطمینان دارید. باید سعی 
کنید تا دیگران را از وجود خودتان آگاه کنید تا 
شما را جدی بگیرند. اکنون اطرافیان تان به شما 
بیشتر احترام می گذارند. البته، یادتان نرود که امروز قبل از دیگران 
اول به خودتان فکر کنید، شما ارزش این توجه و احترام را دارید.

  مرداد :
امروز فرصت مناسبی است تا به علایق شخصی 
تان در حوزه های مختلف زندگی فکر کنید. متوجه 
خواهید شد که در بیشتر روابط تان به خودتان فکر 
نمی کنید و حتی آن چه محصول آن رابطه اســت برای تان مهم 
نیست. امروز باید خودتان را در کانون توجه قرار دهید و بفهمید 
که در عوض خوشــحال کردن دیگران چه چیزی عاید خودتان 

می شود.
   شهریور :

اگر امروز با آدم های خودخواه روبرو شدید تعجب 
نکنید. به سختی می توانید آدم هایی را درک کنید 
که تنهایی به راه خودشــان می روند و تمایلی به 
مشارکت با دیگران ندارند. اما امروز بهتر است بیشتر به این آدم ها 
دقیق شــوید، چون قرار است درس مهمی از آن ها یاد بگیرید و 
آن این که بد نیست کمی هم برای خودتان زندگی کنید و نه برای 

دیگران.
  مهر :

امروز سرشار از اشتیاق و انگیزه هستید، چون باید 
به مشــکلات ظریف زندگی روزمره توجه کنید. 
شاید احساس کنید که این وضعیت محدودتان کرده 
است، اما بدانید که مواجه با واقعیت های اجتناب ناپذیر زندگی به 

طور حتم برای تان مفید خواهد بود.
  آبان :

درست است که آدم قوی ای هستید، اما بد نیست که 
کمی بیشتر از خودتان مراقبت کنید. امروز فرصت 
مناسبی است تا بیشــتر از هر زمان دیگری برای 
خودتان وقت بگذارید. نه این که فکر کنید قرار است بیمار شوید، 
فقط این که امروز باید با فعالیت های زیادی مواجه شوید، به همین 

خاطر به شما پیشنهاد می شود که بیشتر به جسم تان توجه کنید.
  آذر :

امروز ممکن است کمی به شما سخت بگذرد. اگر 
هنوز رفتارهای کودکانه دارید و وظیفه شــناس 
نیستید به طور حتم روز سختی در پیش خواهید 
داشت. اما نگران نباشید، حتی اگر احساس کردید که مانعی جلوی 
تان است واکنش سریع نشان ندهید. به نفع تان است که اتفاقاتی را 

که برای تان می افتد بپذیرید و آرامش تان را حفظ کنید.
    دی :

امــروز می توانید آرامــش را تجربه کنید. امروز 
به جنبه هایی از زندگی تکــراری روزمره توجه 
خواهید کرد که هیچ وقت نگاه شــان نمی کردید، 
مثل آب و هوا، طرز بیان مردم و خیلی چیزهای جزیی دیگر. انگار 
دارید روی ابرها راه می روید و همین حس خوب به شــما یک 

اعتماد به نفس فوق العاده می دهد.
   بهمن :

تمایل دارید که در آن واحد همه جا باشــید. باید 
راهی پیــدا کنید تا به این همه انرژی جهت دهید 
و آن ها را برای چیزی به کار بگیرید که بیشتر از 
بقیه ی چیزها برای تان مهم است. به خودتان بگویید که اگر موفق 
شوم چه قدر حس خوبی خواهم داشت. تردید نکنید و به مسیرتان 

ادامه دهید و مهم تر از همه این که متمرکز عمل کنید.
  اسفند :

امروز خواهید فهمید که چه قدر بیش از حد به پول 
و مقام اهمیت می دهید. فکر نمی کنید دارید اوقات 
زیادی را در رویای ثروت هدر می دهید؟ کجا قرار 
اســت این همه مال و منال را پیدا کنید؟ آیا حواس تان به خرج 
کردن تان هســت؟ آیا پس اندازی دارید؟ این ها سوالات مهمی 

هستند که امروز باید به آن ها جواب دهید.

سرویس اقتصادی//پرورش ماهی دور از سواحل، 
از طرحهای مهم در سال جهش تولید است.

تولید و پرورش ماهیان گرمابی علاوه بر رونق اشتغال، 
صرفه جویی اقتصادی و اســتفاده بهینه از آب، موجب 
تقویت مواد مغذی موجود در آب کشاورزی می شود .

ماهیان گرم آبی به گروهی از ماهیان گفته می شود که 
رشد و تولید مثل آنها در آبهای گرم است و با توجه به 
نوع گونه ، برای تکثیر و رشد خود به دماهای مختلفی 

نیاز دارند.
رئیس اداره توسعه آبزیان آبهای داخلی و سایر آبزیان 
شیلات هرمزگان می گوید: در حال حاضر 60 استخر 
پرورش ماهیان گرمابی در اســتان فعال است که پیش 
بینی می شــود تا پایان ســال 6٤0 تن ماهی گرمابی 

برداشت شود.
برازنده افزود: این اســتخر ها بیشــتر در شهرستانهای 
حاجی ابــاد، بندرعباس، رودان، میناب، ســیریک و 
پارسیان است.وی می گوید: ماهی های گرمابی از نوع 
کپورمعمولی، کپورنقره ای یا فیتوفاگ، کپورعلفخوار و 

بیگ هدیا سرگنده است.
رئیــس اداره توســعه آبزیان آبهای داخلی و ســایر 
آبزیان شیلات هرمزگان می گوید: علاو ه بر سد های 
کشــاورزی ماهیان گرمابی در 1٤ آب بند اســتان نیز 

پرورش داده می شوند.
وی گفت: این آب بندها از آبهای سطحی و باران تغذیه 
می شوند و بیشتر در شهرستان های بندرعباس،حاجی 

آباد، رودان ، میناب و سیریک است.
به گفته برازنده در ســال 98 بیــش از ٤60 تن ماهی 

گرمابی از آب بندهای استان برداشت شده است.
 مزایای پرورش ماهی در استخرهای 

کشاورزی برای محصولات کشاورزی
ناظر نظام مهندسی شیلات هرمزگان میگوید: پرورش 
ماهــی در اســتخرهای ذخیره آب کشــاورزی ، آب 

خروجی از اســتخر را غنی و امــلاح و برخی از مواد 
مورد نیــاز گیاهان را به صورت محلــول و از طریق 

آوندها به گیاه میرساند.
وحیــد ترکی مــی افزاید: ایــن کار، راندمــان تولید 
محصولات کشــاورزی را حــدود 20 درصد افزایش 

می دهد.
وی مــی گوید: پرورش ماهی در اســتخر ذخیره آب 

کشــاورزی، از هدر رفت آب جلوگیری کرده و میزان 
مصــرف کود را کاهــش می دهد کــه باعث کاهش 
هزینه های کشاورز و کم شدن مشکلات زیست محیطی 
می شود.محمد برازش فر کارشــناس مزارع پرورش 
ماهی شــیلات هرمزگان نیز می گویــد: هر متر مربع 
پرورش ماهی گرمابی در استخرهای کشاورزی 200 

تا ٣00 هزار تومان برای کشاورز سود دارد.

محمد برازش فر گفت: در هر اســتخر پرورش ماهی 
برای 2 نفر اشتغالزایی می شود.

برازنده رئیس اداره توسعه آبزیان آبهای داخلی و سایر 
آبزیان شیلات هرمزگان می گوید: ماهی های برداشت 
شده از استخرهای کشاورزی و آب بندها به کشورهای 
عراق و حوزه خلیج فارس صادر می شــود که سالانه 

٣00 هزار دلار ارز آوری دارد.
 مشکلات پرورش دهندگان ماهیان گرمابی 

در هرمزگان
رئیس اداره توسعه آبزیان آبهای داخلی و سایر آبزیان 
شــیلات هرمزگان می گوید: مشــکل اصلی پرورش 
دهندگان ماهی نبودن مرکزتکثیر برای تامین بچه ماهی 

ودوری مراکز تکثیر بچه ماهی به هرمزگان است.
برازنده در این مورد افزود: پرورش دهندگان ماهی های 
گرمابی برای تهیه بچه ماهی باید به اســتانهای گیلان، 

مازندران و سیستان و بلوچستان مراجعه کنند.
وی می گوید: نبود کارخانه تولید غذای ماهی در استان 
از دیگر مشکلات پرورش دهندگان ماهی در هرمزگان 

است که باعث سخت شدن تغذیه این آبزیان می شود.
رئیس اداره توسعه آبزیان آبهای داخلی و سایر آبزیان 
شــیلات هرمزگان می گوید: تولید کنندگان باید غذای 
کارخانه ای پرورش ماهی را از اســتان اصفهان تامین 
کنندو این دوری راه هزینه های زیادی را برای پرورش 
دهندگان به همراه دارد.امید است در سال جهش تولید 
مسئولان در هرمزگان با رفع موانع تولید برای پرورش 
دهندگان شرایط بهتری را فراهم کرده تا موجب اشتغال 

جوانان و درآمد زایی شود.

ســرویس اقتصادی // رییس اتحادیه مشاوران 
املاک کشور با بیان اینکه قیمت مسکن کاهش 
یافته و انتظار افت بیشــتر را در ماه های آینده 
داریم گفــت: خرید و فروش انجام می شــود 
و معامــلات کاهــش نیافته؛ هرچنــد تعداد 

فروشندگان بیش از خریداران است. 
مصطفی قلی خســروی اظهار کرد: در روزهای اخیر 
شــاهدیم که قیمتهای پیشنهادی ملک بین 10 تا 15 
درصد کاهش یافته و انتظار افت بیشــتر دور از ذهن 

نیست.
وی افــزود: فعالان اقتصادی وضعیــت بازارها را به 
خوبی تشــخیص می دهند. فردای انتخابات آمریکا 
یکمرتبه دلار تا 22 هزار تومان کاهش یافت و مسکن 

نیز با افت مواجه شد. این نشان می دهد که انتظارات 
تورمی از بین رفته و انشــاءالله ثبات به اقتصاد کشور 

برمی گردد.
رییس اتحادیه مشــاوران املاک کشور با بیان اینکه 
چشم انداز بین المللی کشور امیدوارکننده است گفت: 
اقتصاد کشور ایران محکم است اما در صورت برداشته 
شــدن تحریمها اوضاع بهتر هم خواهد شــد. اولین 
دستاورد چنین شــرایطی ثبات نرخ ارز است که می 
تواند به رونق بازارهای مولد و بخش مســکن منجر 

شود.
خسروی درباره وضعیت معاملات طی روزهای اخیر 
گفت: عرضه در بازار زیاد شــده و همه فروشنده اند 
و خریدار کم اســت اما خریــد و فروش در فایلهای 
به قیمت جریــان دارد و حتی در روزهای اخیر افت 
نکرده اســت. با این حال کسانی که خانه را به قصد 
گران شدن نگه داشته اند بدانند که ممکن است نرخها 

بیشتر از این افت کند.

می دهد  نشان  جهانی  اقتصادی//آمارهای  سرویس 
که با افزایش شــیوع بیماری کوویــد-۱9 میران 
مصرف آب افزایش جدی یافته است و در ایران نیز 
متوسط سرانه آب مصرفی شهری ۱5۰ لیتر برای هر 
نفر در سال اســت که ۴92 شهر مصرف سرانه آبی 
بیش از ۱5۰ لیتر برای هر نفر در ســال را داشتند 
که این امر نشان می دهد که کشور نیازمند اصلاح 

الگوی مصرف آب است 
 بنفشــه زهرایی، استاد دانشــگاه تهران و مدیر گروه 
مدیریت منابع آب و هیدرولوژی در کارگاه بین المللی 
»کووید-19 و الگوی مصــرف آب« با تاکید بر اینکه 
شیوع این بیماری اثرات زیادی را بر مصرف آب داشته 
و موجب افزایش منابع آب شده است، گفت: این بیماری 
علاوه بــر تحت تاثیر قرار دادن منابع آبی، منابع غذایی 
و انرژی را متاثر کرده اســت، ضمن آنکه طبق آمارها 
مصرف انرژی در بخش حمل و نقل عمومی کاهش و در 

بخش خودروهای شخصی افزایش یافته است.
وی با تاکید بر اینکه در زمان های قرنطینه میزان مصرف 
آب دو برابر شــده است، اظهار کرد: بر اساس مطالعاتی 
که در ایتالیا انجام شــده حتی این بیماری بر روی رژیم 

غذایی خانوارها نیز تغییر ایجاد کرده است.
زهرایی، با اشــاره به رســیدن جمعیت کره زمین به 9 
میلیارد و 600 نفر تا ســال 2050، خاطر نشــان کرد: 
پیش بینی ها نشــان می دهد تا سال 2050 مصرف غذا 
دو برابر خواهد شــد و مصرف سرانه آب به بیش از 5 
هزار میلیارد متر مکعب خواهد رســید و با روند کنونی 
کوویــد-19 این میزان مصرف روند افزایشــی خواهد 

داشت.
اســتاد دانشگاه تهران با بیان اینکه میزان مصرف انرژی 
تا سال 2050 افزایش 27 برابری را تجربه خواهد کرد، 
یادآور شــد: تولید محصولات غذایی که یکی از منابع 
مصرف کننده آب به شمار می رود، روند افزایشی خواهد 
داشت و این در حالی است که جهان با پدیده تغییر اقلیم 
مواجه است و دراین پدیده انتظار می رود که بهره وری 
بخش کشاورزی تغییرات قابل توجهی خواهد داشت، به 
گونه ای کــه خاورمیانه 25 درصد کاهش بهره وری در 
حوزه کشــاورزی به دلیل تغییر اقلیم را تا سال 2080 

دارد.
وی بــا تاکید بر اینکه کشــورهای خاورمیانه فشــار 
مضاعفــی را در اثر این پدیده تجربــه می کنند، گفت: 
12 کشور از 17 کشور خاورمیانه تحت استرس شدید 

آبی هســتند و این در حالی است که تامین آب در این 
کشورها حتی در شرایط عادی با دشواری همراه است.

مدیــر کل دفتر مدیریت مصرف و ارتقای بهره وری آب 
و آبفا، یادآور شــد: بر اساس پیش بینی بانک جهانی، 
بیشترین میزان خســارت اقتصادی ناشی از محدودیت 
منابع آبی متوجه کشورهای خاورمیانه است، به گونه ای 
که این کشــورها 6 تا 1٤ درصد از GDP را تا ســال 
2050 به عنوان خســارت ناشی از تغییر اقلیم از دست 

می دهند که خسارت قابل توجهی است.
 ۲۸میلیون ایرانی تحت استرس آبی

وی با اشــاره به وضعیت ایران در این شرایط، گفت: بر 
اساس نقشــه های توزیع جمعیت، 50 درصد مردم در 
کنــار آبریز فلات مرکزی و 25 درصد در حوضه خلیج 
فارس که 50 درصــد آب تجدیدپذیر را در خود دارد، 
ساکن هستند. این ناســازگاری توزیع جمعیت موجب 

کاهش تاب آوری خواهد شد.
به گفته وی تا ســال 2015 حــدود 50 میلیون نفر از 
جمعیت ایران تحت اســترس آبــی بودند که با افزایش 
بارش ها و تلاش های انجام شــده ایــن میزان به 28 
میلیون تا ٣0 میلیون نفر رســید، ولی در کمترین حالت 
28 میلیون نفر از جمعیت ایران همواره تحت اســترس 

آبی قرار دارند.
زهرایی، با بیان اینکه این عدد نشان دهنده آسیب پذیر 
بودن سیستم تامین آب شرب است، اظهار کرد: تغییرات 
آب و هوایی و محدودیت منابع آبی دلایلی است که باید 
سرمایه گذاری برای افزایش تاب آوری را ارتقا دهیم.

 اضافه برداشت از آب های زیر زمینی
وی برداشــت آب  از منابع زیر زمینــی را قابل توجه 
دانست و خاطر نشان کرد: میزان برداشت آب های زیر 
زمینی به 1٤0 میلیارد متر مکعب رســیده است، ضمن 
آنکه 8٣ درصد از تامین آب روســتایی، 6٣ درصد از 
آب صنعتی و 57 درصد آب شهری وابسته به منابع زیر 
زمینی بسیار ناپایدار اســت که حتی در شرایط عادی 

دچار مشکل هستند.
این عضو هیات علمی دانشــگاه تهران متوســط سرانه 
آب مصرفی شــهری را 150 لیتر برای هر نفر در سال 
ذکر کرد و ادامه داد: آمارها نشان می دهد که ٤92 شهر 
مصرف سرانه بیش از 150 لیتر برای هر نفر در سال را 
داشــتند که این امر نشان می دهد کشور نیازمند اصلاح 

الگوی مصرف آب است.

ماهیان سود آور 

رییس اتحادیه املاک:

سرویس اقتصادی // به منظور تشدید نظارت ها و کنترل قیمت ها در بازار، قرارگاه همه فروشنده اند!
17 ربیع الاول با مشارکت سازمان صنعت، معدن و تجارت، تعزیرات ، بسیج و سپاه 

پاسداران انقلاب اسلامی در هرمزگان تشکیل شد. 
فرمانده سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان در نشست هم اندیشی با دستگاه های نظارتی 
اســتان اظهار داشت: تشــکیل این قرارگاه به دنبال فرمان مقام معظم رهبری مبنی 
بر کنترل قیمت ها و مبارزه با گرانفروشــی ها و کمک بسیج در این راستا با حضور 

دستگاه های اجرایی و نظارتی انجام شده است.
سردار اباذر ســالاری با تاکید بر برخورد با متخلفان بازار ، افزود: در مسیر کنترل 
قیمت ها از ظرفیت های بسیج محلات نیز استفاده می شود تا بتوان افراد متخلف را 

هر چه سریعتر شناسایی و برابر قانون با آنها برخورد کرد.
وی تصریح کرد: نیروی مردمی بســیج در هر زمانی که نیاز بوده ، در میدان حاضر 
شده و به یاری دستگاه ها و نهادها آمده است و در شرایط حاضر نیز از این ظرفیت 
عظیم مردمی استفاده خواهد شد.فرمانده سپاه امام سجاد )ع( هرمزگان بیان داشت: 
روزانه با حضور بســیجیان قیمت ها در بازار به صورت دقیق رصد خواهد شــد و 

مشکلات و کمبودها به مسوولان مربوطه اطلاع رسانی می شود تا تعادل و آرامش 
بر بازار حاکم گردد و قیمت ها متعادل شود.

 اجرای قیمت های مصوب ستاد تنظیم بازار هرمزگان با همکاری 
بسیج

رییس ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان نیز در این نشست ضمن تشکر 
از حضور بسیج برای کمک به کنترل قیمت ها ،گفت: با همدلی نیروهای بسیجی از 

امروز قیمت های مصوب ستاد تنظیم بازار اجرایی می شود.
خلیل قاسمی بیان داشــت: امروز ما در شرایط جنگ اقتصادی قرار داریم و بیش 
از هر زمان دیگری نیازمند همدلی و کمک می باشیم و به طور یقین حضور بسیج 
باعث تقویت نظارت و بازرسی در استان می شود.وی با دعوت از مردم برای اعلام 
گزارش های گران فروشی ، گفت: در صورت مشاهده هرگونه تخلف مراتب را برای 
رسیدگی هر چه ســریعتر با تماس با شماره 12٤ اعلام کنند تا متخلفان شناسایی 
و جهت ســیر مراحل قانونی به ســازمان تعزیرات حکومتی و سایر مراجع ذیربط 

معرفی شوند.

به منظور نظارت بر قیمت ها
قرارگاه ۱7 ربیع الاول در هرمزگان تشکیل شد

28 میلیون ایرانی تحت استرس آبی 
ســرویس اقتصادی // رییس کل بانک مرکزی با تاکید بر لزوم رعایت 
نرخ های های ســود بانکی مصوب شورای پول و اعتبار توسط بانک ها 

گفت: بانک مرکزی برنامه ای برای افزایش نرخ سود بانکی ندارد. 
عبدالناصر همتی در نشست دوره ای با مدیران عامل شبکه بانکی کشور با بیان 
اینکه در راستای کنترل و رصد تراکنش های ریالی، دستورالعمل شفاف سازی 
تراکنش های بانکی به بانک ها ابلاغ شــده اســت،  گفت: ساختار تعریف شده 

درضوابط مذکور باید در بانک ها ایجاد و رعایت شود.
 وی افزود: در شــرایط کنونی نظام پولی و ارزی کشــور از طرف کســانی که 
تخلف های تراکنشی دارند مورد صدمه قرار گرفته و عملکرد مثبت نظام بانکی 
در حمایت از تولید و رشد اقتصادی با برخی عملکردها ناقص در عدم رعایت 

ضوابط مبارزه با پولشویی زیر سوال می رود.
رییس بانک مرکزی با بیان اینکه نرخ واقعی ارز در کشور پایین تر از نرخ های 
کنونی اســت،  گفت: معاملات شبانه و فردایی در بازار ارز یکی از عوامل مهم 
افزایش نرخ است و رعایت ضوابط مبارزه با پولشویی امکان التهاب آفرینی در 

بازار ارز را از سفته بازان می گیرد.
وی با تاکید بر ضرورت رعایت همه جانبه ضوابط مبارزه با پولشــویی اعم از 
سقف های مجاز تراکنش و هویت سنجی مشتریان توسط بانک ها گفت: مبارزه 
با پولشــویی در راستای افزایش شفافیت و ســلامت فعالیت نظام بانکی و نیز 

رعایت حقوق مشتریان باید به طور جدی دنبال شود.
رییس کل بانک مرکزی با اشــاره به فعالیت شــبانه روزی شبکه های گسترده 
سازماندهی شــده که به قصد برهم زدن آرامش عموم مردم و ایجاد انتظارات 
واهی به طور مداوم در حال فعالیت هســتند، ابراز امیــدواری کرد: با افزایش 
همکاری شــبکه بانکی و نهاد های امنیتی و اطلاعاتی، تراکنش های غیرمجاز 
بانکی شناســایی و از آنها جلوگیری شود که با این اقدام بخش زیادی التهابات 

بازار ارز نیز کنترل می شود.
وی همچنین تاکید کرد: نوسانات بازار سرمایه با کاهش یا افزایش جزئی نرخ 
سود ســپرده ها ارتباطی ندارد و شبکه بانکی از سایر ظرفیت های خود برای 

حمایت از بازار سرمایه استفاده خواهد کرد.

رییس بانک مرکزی خبر داد
بانک مرکزی برنامه ای برای افزایش نرخ سود بانکی ندارد

   

ســرویس اقتصــادی// در حالــی کــه 
تخلف  همواره  ای  زنجیره  فروشــگاههای 
در ارائــه تخفیف را رد کــرده و حتی آن 
ســازمان  معاون  خوانده اند،  غیرممکن  را 
مواردی  در  کــه  گفته  حکومتی  تعزیرات 
فروشــگاه های زنجیره ای بــا همکاری و 
زد و بند با شرکت بســته بندی کننده یا 
تولید کننده، قیمت روی کالا را بالاتر ثبت 
می کنند که بعــداً برای اعمال تخفیف های 

جذاب، آزادی عمل بیشتری داشته باشد. 
حدود دو مــاه پیش که اتاق اصناف ایران اعلام 
کرده بود بر اساس بررسی های میدانی قیمت های 
غیر واقعی و گران تر از نرخ واقعی بر بسته بندی 
برخی اقلام حبوبات در فروشگاه های زنجیره ای 
درج شده، امیرخســرو فخریان، رئیس اتحادیه 
فروشــگاه های زنجیره ای، گفتــه بود که قیمت 
مصرف کننده روی کالاها درج شــده و بیشتر 
آنها در کل کشور قیمت مشخصی دارند؛ بنابراین 
امکان اینکه قیمت بالاتر روی کالا درج شود و 

بعد در فروشگاه های زنجیره ای به آن ها تخفیف 
داده شود اصلا وجود ندارد، چرا که هیچ کالایی 
مختص فروشگاه زنجیره ای تولید نمی شود. حتی 
اگر قیمت متفاوتی هم درج شــود مردم متوجه 

می شوند و خرید نمی کنند.
او همچنین درباره اساس ارائه تخفیفها گفته بود 
که فروشــگاه های زنجیره ای برای ارائه تخفیف، 
قیمت خرید خود را در نظر می گیرند و کاری به 
قیمت مصرف کننده ندارند؛ به طوری که با در نظر 
گرفتن 10 تا 12 درصد هزینه های فروشگاهی و 
یک تا دو درصد سود، روی کالاها تخفیفاتی در 
نظر می گیرند که ممکن است این تخفیف به ٤0 
درصد هم برسد. به عبارت دیگر میزان تخفیف 
بستگی به این دارد که قیمت مصرف کننده چقدر 
درست باشد و در نظر گرفتن ٤0 درصد تخفیف 
در فروشگاه زنجیره ای یعنی قیمت مصرف کننده 

آن قیمت درستی نیست.
اما اخیرا محمدعلی اســفنانی، معاون ســازمان 

تعزیرات حکومتی، در یک برنامه تلویزیونی از 
زد و بند فروشگاه های زنجیره ای با شرکت های 
بسته بندی خبر داده و گفته که در این زمینه سه 
نوع تخلف در این فروشگاه ها صورت می گیرد؛ 
به طوری که در مواردی فروشگاه های زنجیره ای 
کالایی کــه از تولیدکننده می خرند را با عناوین 
مختلف مثل بسته بندی و عناوین دیگری که در 
این فروشــگاه ها در نظر گرفته می شود، تا دو 

برابر قیمت خریداری شده، می فروشند.
به گفته وی همچنین در بخش حبوبات برخی از 
شــرکت های بسته بندی، حبوبات درجه 2 و ٣ 
را به نام درجه یک و اعلاء به فروش می رسانند. 
بعضاً هم دیده می شود که فروشگاه های زنجیره 
ای با همکاری و زد و بند با شرکت بسته بندی 
کننده و یا تولید کننده، قیمت روی کالا را بالاتر 
ثبت می کنند و عــلاوه بر اینکه منت تخفیف بر 
خریدار می گذارنــد، گرانتر از قیمت واقعی هم 

میفروشند.

فروشگاه های زنجیره ای چگونه در ارائه تخفیف مشتریان را دور می زنند؟ 

ســرویس اقتصادی//معاون فنی گمرک از ترخیص بیش از یک میلیون 
تن انواع کالا از گمرکات در راستای مصوبات ستاد هماهنگی اقتصادی 

دولت خبر داد.
مهرداد جمال ارونقی با اشــاره به آخرین وضعیت ترخیص کالاهای اساســی 
از گمرکات کشــور گفت: از 19 آبان که دســتورالعمل مصوبه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت برای ترخیص کالاهای رســوبی ابلاغ شــد تا روز 20 آبان با 
همکاری شبانه روزی گمرکات طی یک روز حدود 1.1میلیون تن انواع کالا از 

گمرکات سراسر کشور ترخیص شد.
معاون فنی گمرک گفت: این کالاها شــامل مواد اولیه تولید، کالاهای اساسی و 
نهاده های دامی، تجهیزات صنعتی،  کالاهای واسطه ای، اقلام مربوط به پروژه های 

راهبردی و تولیدی می باشند.
به گفته این مقام مســئول، طی ماههای ابتدایی ســال و ابتدای آبان ماه تنها 15 
میلیون تن کالا از گمرکات کشور ترخیص شده بود که بر این اساس به صورت 

میانگین هر ماه 2میلیون تن کالا وارد کشور می شد اما با عملیاتی شدن مصوبه 
دولت ظرف یک روز حدود 1میلیون تن کالا ترخیص شده است و این موضوع 

یک رکورد محسوب می شود.
وی اضافه کرد: ترخیص اقلام ضروری مردم به صورت شبانه روزی در گمرکات 
کشــور در جریان است و امیدوار هستیم با نظارت ســایر مراجع این افزایش 
عرضه و ترخیص گسترده کالا منجر به کاهش فوری قیمت کالاها در بازار شود.
ارونقی در ادامه گفت: مشــکل مربوط به برنجهای رسوبی در گمرکات نیز حل 
شده است و با صدور مجوزهای معتبر از سوی سازمان استاندارد محموله های 

رسوبی برنج نیز در حال ترخیص از گمرکات می باشد.
معاون گمرک گفت: حدود 20هزار تن برنج که با ارز ٤200تومانی وارد شــده 
و در گمرکات رســوب کرده بود در حال ترخیص می باشد و در اختیار شرکت 

بازرگانی دولتی قرار خواهد گرفت.

رکورد ترخیص کالاهای رسوبی در گمرک شکست 
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   گروه گزارش //  چهار سال از وعده رئیس 
سازمان برنامه و بودجه کشور برای احداث 
پل روســتای بیدان بخش رودخانه رودان 
می گذرد که از مدت هاست وعده ساخت 
 آن را داده انــد اما هنوز به قول خود عمل 
نکرده اند و در حد گرفتن عکس باقی مانده 

است.
  چهارســال گذشته در چنین روزی بر اثر 
بارندگی فراوان و سیل، 7عضو یک خانواده 
به دلیل نبودن پل در روستای بیدان جا خود 
را از دســت دادند و از همان سال تاکنون 
شهرستانی  و  اســتانی  کشوری،  مسئولین 
برای احداث ایــن پل فقط وعده می دهند 
وهر ساله با آغاز فصل بارندگی و به جریان 
افتادن رودخانه، راه ارتباطی بســیاری از 
روستاهای بخش رودخانه شهرستان رودان 

مسدود می شود.
  ســال ها از وعده های مســئولان برای 
احداث پل ارتباطی در این منطقه می گذرد 
و هر سال داستان تکراری مسدود شدن راه 
ارتباطی روستاها مرور می شود و تاکنون در 
این زمینه عملا اقدامی انجام نشده و همچنان 
مردم این بخش در انتظار حل این مشــکل 

هستند.
  اکثر مردم روســتاهای بخــش رودخانه 
هرمزگان کشاورز و دامدار هستند و احداث 
یک پل استاندار و مناسب بر روی رودخانه 
ماشنگی از جمله مطالبات جدی اهالی این 
منطقه اســت که نقش مهمی در زندگی و 
رفت و آمد با مرکز بخش شهرستان را دارد.

مردم این منطقه همیشه این مشکل را دارند 
و با وجود مراجعات متعدد به ســازمان ها 
و ادارات ذیربــط، هنوز اقدامی عملی برای 

احداث پل انجام نشده است و  این مشکل 
با شروع دوباره بارش ها در روزهای آینده 
می تواند بار دیگر باعث مسدود شدن مسیر 
ارتباطی روستاهای بخش رودخانه به مرکز 

بخش شود.
  تنها عضو خانواده ای که در حادثه ســیل 
2۱ آبان ۱39۴ جان سالم به در برد گفت: 
دقیقا چهارسال پیش در سیل پل بیدان تعداد 

7نفراز عزیزانم را از دست دادم و معاون اول 
رئیس جمهور جناب نوبخت برای عرض 
تســلیت به منزل ما آمد و وعده ای برای 
ســاخت پل وهزینه ای راهم برای ساخت 
پــل دادند اما متاســفانه هیچوقت این کار 
عملی نشد بااینکه دیگر مسئولان استانی و 
نمایندگان مجلس حوزه شرق این مشکل را 

می دانند اما درست نشد.
وی بیان کرد: ما این انتظار را از مســئولان 
داریم که برای مشکلات مردم قدم بردارند 

نه اینکه فقط بــرای گرفتن عکس و دادن 
قول و وعده به اینجا بیایند، تاکنون بسیاری 
از مســئولین آمده اند و فقط قول شنیدیم، 
در زمان بارندگــی راه ارتباطی ما با مرکز 
 بخش به کلی قطع می شود یا هم به سختی 

می توان تردد کرد.
   وی در ادامه گفت: نبود پل در اینجا جان 
خانواده ام را گرفت و چهارسال فقط و فقط 
قول شنیدیم و از مسئولان و فرماندار رودان 
می خواهیم که نــگاه ویژه ای به این مورد 
داشته باشید تا که خدای نکرده کسی داغدار 
نشــود، چرا کسی به فکر نیست حتما باید 
اتفاقی رخ بدهد تا کاری انجام دهید.یکی 
از اهالی روستای بیدان در گفتگو با هرمز با 
اشاره به وعده های بی نتیجه مسئولین اظهار 
کرد: سالهاست که مسئولین می آیند و فقط 
وعده می دهند، گناه مردم بخش رودخانه 
چیست که سالهاســت بی مهری را تحمل 

کنند.
   وی ادامــه داد: در این چند ســال وعده 
مســئولین بر زمین مانده و احداث این پل 
فقط در حــد عکس برای تبلیغ باقی مانده 
اســت و همه مردم رودخانــه انتظار رفع 
مشکلات در حوزه راه و مسیر های ارتباطی 
را دارنــد و تقاضا می کنیم به داد مردم این 

بخش و روستاهای رودخانه برسید.
  انتظــارات مردم از اســتاندار هرمزگان، 
فرماندار رودان و منتخبین شان در مجلس 
شــورای اسلامی بســیار جدی و قاطع و 
ضــروری و البته نماینــدگان محترم باید 
 بــا پرداخت به همان رســالت اصیل خود
 یعنی برای رفع مشــکلات مــردم چاره 

اندیشی کنند.

وعده های بی مهری مسئولین؛

رودخانه ای که جان می گیرد و وعده هایی که می ماند  
       قول نوبخت برای ساخت پل روستای بیدان هم دردی را دوا نکرد

گروه گزارش // اختــلاف فاحش قیمت هر رأس 
گوسفند در داخل و خارج از کشور سبب شده تا 
دلالان با خروج گله های گوسفند ایرانی از طریق 
مرزهای آبی هرمزگان ســودهای هنگفتی را به 

جیب بزنند. 
   نوسان شــدید قیمت ها و تورم افسار گسیخته در 
ســال های اخیر تمام بخش های اقتصادی را تحت 
تاثیر قرار داده است به گونه ای که قدرت خرید مردم 
به دلیل کاهش ارزش پول ملی با گذشت زمان کمتر 
و کمتر می شود.  افزایش قیمت ها به بهانه نوسانات 
نرخ ارز راه را برای دلالان و سودجویان به نحوی 
هموار کرده اســت که هر چند وقت یک بار در هر 
گوشه و کنار این ســرزمین شاهد اخباری مبنی به 
افزایش انواع قاچاق به خارج از کشــور هستیم که 
ضربه های مهلکی را بر پیکره اقتصاد کشــور ایجاد 
کرده اند.بنابر اظهارات رئیس ســازمان حمایت از 
مصرف کنندگان، گوشت قرمز تاکنون قیمت گذاری 
نشــده و تابع عرضه و تقاضا اســت در حالی که با 
توجه به آخرین قیمت ها بیشتر مردم جامعه توانایی 
خرید گوشت قرمز را ندارند و به تبع آن، کشتار دام 
نسبت به سال های قبل کاهش یافته است.   قاچاق 

دام زنده گرچه در ســال های قبل رواج داشت اما 
در ماه هــای اخیر با افزایش لحظه ای قیمت ها بیش 
از پیش اوج گرفته اســت و هــر چند وقت یکبار 
خبرهایی مبنی بر عملیات های موفق نیروی انتظامی 
در جلوگیــری از خروج دام زنده از رســانه های 
مختلف منتشــر می شود.  عملکرد ضعیف مسئولان 
در کنترل افزایش شدید نرخ ارز سبب شده تا خروج 
گله های دام سبک از مرزهای آبی هرمز گان نسبت 
به گذشته شدت بیشتری به خود بگیرد تا جایی که 
هزاران رأس گوسفند راهی کشورهای حوزه خلیج 

فارس می شود.
   قاچاقچیان، دام های سبک را از استان هایی نظیر 
کرمانشــاه، لرستان، خوزستان، فارس و روستاهای 
مختلف هرمزگان بــا قیمتی حدود 2 میلیون تومان 
خریداری و به ســواحل هرمزگان انتقال می دهند 

 و این اســتان را به مرکز قاچــاق دام زنده تبدیل
 کرده اند.

  از آنجایی که شیوخ عرب از مشتریان پر و پا قرص 
دام های ســفید ایرانی هستند لذا این دام ها شبانه در 
شــناورهای هرمزگان بارگیــری و به بندرگاه های 
مختلــف از جملــه بندر خصب منتقل می شــوند، 
گوســفندان در خارج از مرزها به قیمت بیش از 8 
میلیون تومان به فروش می رسند.علیرغم اینکه مردم 
کشور نیازمند گوشــت قرمز هستند ولیکن دلالان 
با فروش چهار برابری گوســفندان به شیوخ عرب 
ســود های هنگفتی را به جیب می زنند در حالی که 
قاچاق دام نه تنها اقتصاد کشــور را متزلزل می کند 
بلکه نژاد گوســفندان ایرانی را در معرض نابودی 
قرار می دهند.ســرهنگ لشکری، جانشین مرزبانی 
هرمزگان با اشــاره به اینکه این اســتان 2 هزار و 

5۰۰ کیلومتر مرز آبــی دارد، اظهار کرد: دریابانی 
آخرین ایستگاه مبارزه با قاچاق است لذا با کمترین 
امکانات درصدد هستیم مرزهای آبی را کنترل کنیم.
وی افزود: تمامی دام ها از استان های مختلف برای 
قاچاق به کشورهای عربی وارد هرمزگان می شوند. 
  جانشین مرزبانی هرمزگان با بیان اینکه قاچاقچیان 
از منور هــای آتش زا اســتفاده می کنند، گفت: این 
منورها به دلیل قدرت بســیار بالا تاکنون ســبب 
شــهادت، مجروحیــت و حتی قطــع عضو برخی 
از دریابانان شده اند.لشــکری بــا تاکید بر اینکه با 
قاچاقچیان برخورد شدید می شود، خاطرنشان کرد: 
چنانچه با تدوین و تصویب قانون جدید منورهای 
آتش زا به عنوان ســلاح شناخته شوند تا حدودی 
مشــکلات دریابانی در مبارزه با قاچاقچیان مرتفع 

می شود.
  به گزارش تســنیم، مبارزه با قاچــاق دام زنده و 
جلوگیری از نابودی ذخایر ژنتیکی کشــور نیازمند 
همکاری همه دستگاه های نظامی و قضائی است تا 
در کنار دریابانی با جدیت بیشــتری به این ماجرا 
ورود پیدا کننــد و آثار زیان بار اقتصادی قاچاق بر 

پیکره اقتصاد کشور را کاهش دهند.

روایتی از قاچاق دریایی دام زنده ؛ 

  شیوخ عرب مشتریان پر و پا قرص گوسفندان ایرانی

اکثــر مردم روســتاهای بخش 
کشــاورز  هرمزگان  رودخانــه 
و دامــدار هســتند و احــداث 
یک پل اســتاندار و مناسب بر 
روی رودخانه ماشنگی از جمله 
مطالبات جدی اهالی این منطقه 
است که نقش مهمی در زندگی 
و رفــت و آمد بــا مرکز بخش 

شهرستان را دارد

,,

گروه خبر // رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
دانشگاه  درمان  معاون  همراه  به  هرمزگان 
از  بازدید  در سفر به غرب اســتان ضمن 
بیمارستان های نیاپور بندرخمیر و شهداء 
بندرلنگه وضعیت بیماری کووید ۱9 در این 

دو شهرستان مورد ارزیابی قرار داد. 
  دکتر حسین فرشیدی در بازدید از بیمارستان 
نیاپور بندرخمیر پس از دیدار و گفتگو با مدیر 

شبکه بهداشــت و رئیس بیمارستان بندرخمیر 
آخریــن اقدامــات و نحوه ارائــه خدمات به 
بیماران سرپایی و بستری کووید ۱9، وضعیت 
بیماریابی، نحوه انجام تست کووید و همچنین 
رصد بیماران مشکوک و مثبت کووید را مورد 

بررسی قرار داد.
  فرشــیدی با حضور در شهرســتان بندرلنگه 
از بخش کووید ۱9 بیمارســتان شــهداء این 

شهرستان بازدید کرد و پس از دیدار و گفتگو با 
مدافعان سلامت شاغل در این مرکز درمانی از 
بیماران مثبت کووید ۱9 در بخش های بستری 
و مراقبت های ویژه این مرکز درمانی عیادت و 
دلجویی کرد. وی با شرکت در نشست مشترکی 
با حضور معاون درمان دانشــگاه، مدیر شبکه 
بهداشت و درمان و رئیس بیمارستان شهرستان 
بندرلنگــه در خصوص آخرین تحولات حوزه 

بهداشــت و درمان شهرستان بندرلنگه به ویژه 
افزایش موارد مبتلا به کرونا در شهرستان بحث 
و تبادل نظر کرد.رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان بیان کرد: افزایش آمار موارد بستری 
در این بیمارستان، پیگیری بیماران مشکوک به 
کووید و انجام تست از آنها و آخرین اقدامات 
در جهت کنترل، پیشگیری و درمان سرپایی و 
بستری بیماری کووید مورد ارزیابی قرار گرفت.

فرشیدی با اشاره به لزوم رعایت پروتکل های 
بهداشــتی و فاصله گذاری اجتماعی توســط 
مردم در شهرســتانهای بندرلنگه و بندرخمیر 
خاطرنشــان کرد: باید کم کم به سمت درمان 
بیماران بصورت ســرپایی و قرنطینه در منزل 
برویم و روند درمان بــا حمایت کادر درمانی 
در منزل صورت گیرد.به گزارش ایسنا ؛ وی با 
اشاره به قرمز بودن وضعیت شهرستان بندرلنگه 
عنوان کــرد: در صورت ادامه روند افزایشــی 
بیمــاران کووید ۱9 در این شهرســتان بخش 
درمان آمادگــی لازم را در خصوص افزایش 
تخت های بســتری و ICU  دارد. هم اکنون 
مشکل کمبود تخت در بیمارستان وجود ندارد 

ولی احتمال نیاز به افزایش تخت در هفته های 
اخیر دور از انتظار نیست.

گروه خبر // در مراســمی که در محل دفتر 
مدیر عامل شرکت فولاد هرمزگان و با رعایت 
پروتکل های بهداشتی برگزار شد از طراحان و 
مجریان پروژه کاهش مصرف الکترود گرافیتی 
که در هفتمین دوره همایش جایزه بهره وری 
عنوان پروژه برتر را از آن خود کرد ، با اهدای 

لوح تجلیل شد .
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ در این مراســم که با 
حضور فــرزاد ارزانی مدیرعامل شــرکت فولاد 
هرمزگان ، اصغــر مدنی معاون بهــره برداری و 
مسئولین پروژه برگزار شد ارزانی از تلاش تمامی 
افرادی که در این پروژه تاثیر گذار بوده اند قدردانی 
و تاکیــد کرد :  پس از نتیجه گیری از پروژه هایی 
 از این دســت که تاثیر گذاری مــداوم و کاهش 
هزینه ها را در بر دارند ، مهمتر از آن تداوم و ثابت 
 قدم بودن در انجام فعالیت هایی است که نتیجه این 
پروژه ها را به صورت همیشگی حفظ نماید .وی 
ضمن حمایت از طرح های مطالعاتی و دانش محور 
ابراز امیدواری کرد کارشناسان فولاد هرمزگان  با 
توکل به خداوند و اتکا به توان و ظرفیت علمی و 
استفاده از تجارب خود و مجموعه فولاد هرمزگان،  
هر ساله بتوانند با پروژه های تحقیقاتی و عملیاتی 
در حوزه های مختلف،  تاثیرات مثبتی در بهره وری 
تولید و صنعت داشته باشــد. در ادامه سید اصغر 
مدنی معاون بهره برداری شــرکت فولاد هرمزگان 
از حمایت های مدیر عامل این شرکت در راستای 
تحقق و عملیاتی شــدن پروژه هــای تحقیقاتی 
تشــکر نمود و عنوان داشــت: پــروژه هایی در 
 واحد احیا مستقیم و فولاد سازی با هدف ارتقای 
بهره وری در حال مطالعه می باشند که امید است 
تا پایان سال نتایج مثبتی حاصل و عملیاتی گردند. 

جمشیدی نیا مدیر فولاد سازی این شرکت نیز از 
تلاش امید کرمی به عنوان مســئول پروژه کاهش 
مصرف الکترود  و همچنین  محمد حسین سعادتی، 
حمیدرضا سلامی، سید کاظم حبیبی، فاضل نجفی، 
میثم خادمی، محمد ملابیک، مهدی سبزواری، امیر 
صفاری، اســفندیار پورعلی، مجید عمارلو، ایوب 
گودرزی، محمد نورمحمدزاده، حمید قراجه،احمد 
شــامخ، حامد الماسی، ســعید الهی دوست، آزاد 
عباس زاده، عبدالرسول نوحه گرو احسان رسولی 
که نقشی بی بدیل در تحقق این پروژه داشتند تشکر 
کرد .پیش از این مراسم امید کرمی کارشناس فرایند 
تولید و مســئول پروژه کاهــش مصرف الکترود 
در گفت و گو با روابــط عمومی فولاد هرمزگان 
به تشــریح این پروژه پرداخــت و گفت:الکترود 
گرافیتی از جمله اقلام مصرفی استراتژیک صنعت 
فولادسازی اســت که 8 تا ۱2 درصد قیمت تمام 
شده محصول در این صنعت را به خود اختصاص 
داده اســت. الکترود گرافیتی از 99.8 درصد کربن 
یا همان کک ســوزنی تشکیل شده است که نقش 

آن انتقال جریان الکتریسیته از بازوها به خوراک 
کوره از طریق ایجاد قوس الکتریکی است. و تولید 
این محصول تنها در انحصار چند کشور است. وی 
در ادامــه گفت : از جمله اقدامات صورت گرفته؛ 
می توان به کاهش زمان تخلیه تا تخلیه به واسطه 
افزایش بهــره وری تولید و کاهش توقفات، کنترل 
واکنش های فرا احتراق، بهبود شرایط سرباره پفکی، 
پایش مستمر سیستم الکترود ریگولیشن و استفاده 

از مواد پوششی دهی الکترود می باشد .
  کرمی به پیامد مثبت مالی پیرو عملیاتی شــدن 
این پروژه اشاره کرد و گفت  :  با انجام این پروژه 
5 میلیون یورو صرفه جویی ارزی محقق گردیده 
اســت .در هفتمین دوره همایش جایزه بهره وری 
معادن و صنایع معدنی ایران، پروژه کاهش مصرف 
الکترود گرافیتی توسط فولاد هرمزگان به عنوان 
پروژه برتر در زمینه بهره وری در سال 98 انتخاب 
شــد و از ســوی خداداد غریب پور معاون وزیر 
صمت و رییس هیات عامل ایمیدرو، مورد تقدیر 

قرار گرفت.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

احتمال نیاز به افزایش تخت در بندرلنگه دور از انتظار نیست

تجلیل از طراحان و مجریان 
پروژه کاهش مصرف الکترود گرافیتی در  فولاد هرمزگان 

 گروه خبر // معاون آبخیزداری اداره کل منابع 
 طبیعی و آبخیزداری هرمزگان گفت: براساس 
برنامه ریزی های انجام شــده و به منظور 
تقویــت منابع آبی ها قنات های اســتان، 
تا پایان امســال پروژه هــای آبخیزداری 
 در قنــات های چهار منطقه اســتان اجرا 

می شود.
   ابراهیم جعفری تختی نژاد اظهار داشت: متاسفانه 
در نتیجه بهره برداری هــای غیرمجاز و تداوم 
بیش از دو دهه خشکســالی قنات های استان 
در شــرایط نامطلوبی قرار گرفته اند و در حال 
حاضر اجرای طرح های آبخیزداری به منظور 
احیای قنات ها از اهمیــت ویژه ای برخوردار 
 اســت.وی ادامه داد: برنامه ریــزی هایی برای 
احیــای قنات های هرمزگان انجام شــده و تا 
پایان امســال اجرای پروژه هــای آبخیزداری 
در قنات های شهرســتان هــای بندرعباس، 
حاجی آباد، بســتک و رودان از محل اعتبارات 
صندوق توســعه ملی انجام می شــود.جعفری 
تختی نژاد با اشــاره به اهمیت اجرای عملیات 

 آبخیــزداری و نقــش آن در افزایش آب دهی 
قنات هــا، گفت: مطالعات انجام شــده حاکی 
از آن اســت که با وجود خشکســالی ها، در 
هر منطقــه ای کــه عملیات آبخیــزداری در 
 آن اجرا شــده، آبدهــی قنــات و منابع آبی 
دشــت ها افزایش یافته و باعث توسعه پایدار 
کشــاورزی و روستاها شده است و از همین رو 
باید آبخیزداری مورد حمایت هر چه بیشتر قرار 
گیرد.وی بیان داشت: ارتقای سهم مهار آب باران، 
جلوگیری از شــور شدن سیلاب سرشاخه های 
آب شــیرین، تغذیه آب خوان های زیر زمینی 
و کمک به تعادل بخشــی سفره های زیر زمینی، 
تقویــت منابع آبی و کمک بــه پایداری آن در 
حفظ تولید و اشتغال و احیای عرصه های منابع 
طبیعی از مهم ترین مزایای سازه های آبخیزداری 
 است.جعفری تختی نژاد خاطرنشان کرد: اجرای 
طــرح های آبخیــزداری در هرمزگان با توجه 
به شرایط آبی اســتان و تداوم بیش از دو دهه 
خشکســالی مورد توجه ویژه است و پارسال 
حدود 8۰۰ و سال قبل تر 7۰۰  سازه کوچک 

و بزرگ آبخیزداری با مشارکت مردم و حمایت 
دولت در مناطق مختلف هرمزگان اجرا شد.این 
مقام مســوول ابراز داشت: امسال 3۰۰ میلیارد 
ریــال اعتبــار از محل صندوق توســعه ملی 
برای اجرای طرح هــای آبخیزداری هرمزگان 
اختصاص یافته که در 33 حوزه به مســاحت 
57 هزار و 2۴2 هکتار هزینه می شود.براساس 
اطلاعات اعلام شــده از ســوی اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری هرمزگان ، این استان دارای 
۱6۱ رشته قنات به طول ۱8۴ کیلومتر است این 
قنوات در مجموع با ظرفیت آبدهی 2933 لیتر 
در ثانیه، 9۱83 هکتار سطح زیر کشت را آبیاری 
می کند.طولانی ترین رشته قنات استان هرمزگان 
در شهرســتان حاجی آباد بنام قنات خوشاباد 
و قنات فخرآباد با 6 کیلومتر طول و بیشــترین 
میزان آبدهی قنات استان در شهرستان رودان بنام 
کهنوج بالا با 85۰ لیتر در ثانیه میباشد.به گزارش 
ایرنا ؛ در اســتان هرمزگان 8 هزار و 65۱ سازه 
آبخیزداری به ظرفیت ۴9۰ میلیون متر مکعب 

استحصال رواناب وجود دارد.

اجرای پروژه های آبخیزداری 
در قنات های 4 منطقه هرمزگان

گروه خبر // نشست مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی هرمزگان و مدیر کل امور روستایی استانداری در خصوص 

برنامه ریزی برای توسعه روستاهای هدف گردشگری برگزار شد. 
  به گزارش خبرنگار دریا ، رضا برومند در این نشست با اشاره به اینکه 
آموزش تاثیر به ســزایی در توسعه گردشگری دارد، افزود: »برگزاری 
دوره های آموزشــی برای دهیاران روستاهای هدف گردشگری یکی 
از برنامه های این اداره کل و امور روســتایی اســتانداری است.« او 

با بیان اینکه 3۰ روســتا دارای جاذبه های کمتر شــناخته شده هدف 
گذاری می شوند، افزود: »در این روستاها زیر ساخت های گردشگری، 
اقامتگاه های بومگردی و خانه صنایع دستی با همکاری امور روستایی 

استانداری ایجاد می شود.«
   برومند تاکید کرد: »همچنین مقرر شــد به صورت ماهانه نشســت 
تخصصی با موضوع توســعه گردشگری روستایی با دهیاران روستاها 

برگزار شود.«

 هدف گذاری 3۰ روستا برای توسعه گردشگری روستایی در هرمزگان

شماره کارت بنام مهدیه ولی عصر)عج( شهرستان میناب


